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ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΙΚΩΝ - ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ 
ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΟ ΓΙΑ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ & ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ
Δημοκρίτου 1 & Αίμου, Xanthi, 2541 0 66001

info@diamadidis.gr

ΤΕΤΑΡΤΗ 5 ΙΟΥΛΙΟΥ    2023            ΑΡΙΘΜΟΣ ΦΥΛΛΟΥ 106                ΤΙΜΗ 1,00 ΕΥΡΩ

Η ΕΚΑΤΟΜΒΗ ΘΥΜΑΤΩΝ ΣΤΗΝ 
ΠΑΡΑΛΙΑΚΉ ΤΟΥ ΜΥΡΩΔΑΤΟΥ, 

ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ

Αιφνιδιασμένη και αδιάφορη (;;;)
η τοπική ηγεσία, παρακολουθεί και 
μετράει τα ατυχήματα, ανίκανη να 

αντιδράσει άμεσα.

Σκιές χωρίς λόγο

 κ. ΚΟΥΡΤΙΔΗΣ 
ΕΠΙΣΤΡΕΦΕΙ ΤΑ 
ΠΥΡΑ ΣΤΟΝ 
ΤΟΨΙΔΗ

Συνέντευξη

ΓΙΑΝΝΗΣ 
ΜΠΟΥΤΟΣ: 

«ΔΕΝ ΠΗΡΑ 
ΤΙΣ ΤΕΛΙΚΕΣ 

ΜΟΥ 
ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ»
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Η Σχολή οδηγών Σ. Συμεωνίδη  
παρέχει πλήρη, ουσιαστική, 
θεωρητική και πρακτική εκπαίδευση 
σε υποψηφίους οδηγούς, στα 
διπλώματα όλων των κατηγοριών. 

Με γνώση και εμπειρία ετών, δίνεται
 έμφαση στην οδική ασφάλεια και στην ανάπτυξη σύγχρονης 
οδηγικής συμπεριφοράς, που θα επιτρέψει σε κάθε μαθητή να 
είναι ουσιαστικός γνώστης της 
οδήγησης και όχι τυπικά κάτοχος ενός διπλώματος. 
Η διδασκαλία των θεωρητικών μαθημάτων γίνεται σε σύγχρονες, 
άρτια εξοπλισμένες κλιματιζόμενες αίθουσες, με τη βοήθεια όλων 
των απαραίτητων μέσων, όπως έντυπο, οπτικοακουστικό υλικό 
και ηλεκτρονικοί υπολογιστές.
Για την καλύτερη κατάρτιση των υποψηφίων οδηγών μαθητών μας 
σε ζητήματα μηχανικής του αυτοκινήτου, η Σχολή διαθέτει μια 
υψήλης ακρίβειας και άριστης κατασκευής τομή μηχανής.
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ΗΧΩ ΤΗΣ 
ΘΡΑΚΗΣ

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 

ΠΟΛΙΤΙΚΗ & 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ
 ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΗΧΩ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ & 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ

ΓΚΟΥΛΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ
ΕΚΔΟΤΗΣ

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ
ΤΗΛ 2541 0 73116
Π.Π. ΓΕΡΜΑΝΟΥ 1

Τ.Κ. 67131
ΞΑΝΘΗ

eimail:info@xsnthitimes.gr

ΔΙΑΝΟΜΗ: Χατζημωυσιάδης 
Κων/νος

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Αμποβιανίδης Νεκτάριος

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΥΛΗΣ 
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΑΡΘΡΟΓΡΑΦΙΑ

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ 
ΤΥΠΟΓΡΑΦΕΙΟΥ 
Β. ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΤΗΛ. 2541 0 73116  

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ 
- ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΙΣ
2541 0 73116

Κιν. 6936 6464 55
email:info@xanthitimes.gr

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ 
ΕΤΗΣΙΕΣ

ΙΔΙΩΤΩΝ.....60.00 ΕΥΡΩ
ΣΥΛΟΓΩΝ....100.00 ΕΥΡΩ

ΤΡΑΠΕΖΩΝ....200.00 ΕΥΡΩ
ΟΡΓΑ/ΣΜΩΝ...600.00 ΕΥΡΩ

ΣΥΝΑΙΤΕΡΙΣΜΩΝ.600.00
ΕΥΡΩ

ΔΗΜΩΝ ... 600,00 ΕΥΡΩ
ΑΜΘ ... 600,00

Οι παραπάνω τιμές δεν περι-
λαμβάνουν ΦΠΑ

Απαγορεύεται η ολική,  με-
ρική ή περιληπτική ή κατά 

παράφραση ή απόδοση του 
περιεχομένου μηχανικά ή 
ηλεκτρονικά χωρίς την έγ-
γραφη άδεια του εκδότη

Νόμος 2121/93 και κανόνες 
Διεθνούς Δικαίου που ισχύ-

ουν στην Ελλάδα.

ΠΟΛΙΤΙΚΗ
Σκιές χωρίς λόγο

 ΚΟΥΡΤΙΔΗΣ ΕΠΙΣΤΡΕΦΕΙ ΤΑ 
ΠΥΡΑ ΣΤΟΝ ΤΟΨΙΔΗ

Με την ανακοίνωση του 
ο Χ. Τοψίδης κατηγορεί 
τον Αντιπεριφερειάρχη 
Ξάνθης Κ. Κουρτίδη για 
θέματα που ανακίνησε 
στην Ξάνθη ο σύμβουλός 
του Χατζηγγενέ Ιρφάν.

Πηγές αναφέρουν ότι οι προσπάθειες του 
Χ. Τοψίδη για την ανεύρεση υποψηφίων 
στην Ξάνθη δεν ευοδώθηκε,  τον έκαναν 
επιθετικό απέναντι στον αντιπεριφερειάρ-
χη Ξάνθης, κατηγορώντας τον για μία σει-
ρά θεμάτων που ο ίδιος ο Κ. Κουρτίδης 
ασχολήθηκε σύμφωνα με τα καθήκοντά 
του που απορρέουν από την σχετική νο-
μοθεσία και δεν ταμπουρώθηκε πίσω 
από αυτήν, όπως αναφέρει χαρακτηριστι-
κά, απαντώντας σε σχετικό ερώτημα της 
«ΗΧΩ»

 

ΤΙ ΑΠΑΝΤΑ Ο Κ. ΚΟΥΡΤΙΔΗΣ

Στην πρώτη περίπτωση που ο αντιπεριφε-
ρειάρχης Ξάνθης δέχθηκε την επίθεση, 
αφορούσε την εγκατάσταση Πυροσβεστι-
κού Κλιμακίου στην ορεινή περιοχή της 
Ξάνθης κάτι που όπως επεσήμανε ο αντι-
περιφερειάρχης ξεκίνησε την διαδικασία 
πολύ πριν ανακύψουν οι σχετικές δηλώ-
σεις στον τοπικό τύπο του κ. Χατζηγγενέ, 
κάνοντας αναφορά στην σχετική αλληλο-
γραφία με το αρμόδιο υπουργείο και με 
την σύμφωνη γνώμη της τοπικής Πυροσβε-
στικής Υπηρεσίας.

Το υπουργείο έκανε δεκτό το εν λόγο κλι-
μάκιο να επανδρωθεί από εθελοντές κάτι 
που δεν συμφώνησαν, επιμένοντας στην 
αλληλογραφία να ζητά την εγκατάσταση 
μόνιμου κλιμακίου στην ορεινή και είναι 
κάτι, όπως σημείωσε ο κ. Κουρτίδης, η 
αντιπεριφέρεια Ξάνθης, ξεκίνησε την δια-
δικασία πολύ πριν η αντιπολίτευση ασχο-
ληθεί με το εν λόγο θέμα.

Αναμένονται πλέον από το αρμόδιο υπουρ-
γείο οι τελικές του αποφάσεις.

Όσο για το δεύτερο θέμα που ανακίνησε 

η αντιπολίτευ-
ση και αφορά 
το κτιριακό του 
μειονοτικού γυ-
μνασίου λυκείου 
Ξάνθης, ανέφερε 
ότι υπάρχουν δύο 
περιπτώσεις πα-
ρέμβασης. Κτίσι-
μο από την αρχή 
νέου κτιρίου ή 
να επισκευαστεί 
το υπάρχον, το-
νίζοντας ότι και 

οι δύο περιπτώσεις, ανήκουν σε άλλους  
φορείς.

Το μεν κτιριακό είναι αρμοδιότητα του 
Υπουργείου και το επισκευαστικό είναι 
αρμοδιότητα άλλο φορέα και το γνωρίζουν 
πολύ καλά και ο κ. Χατζηγγενέ αλλά και ο 
κ. Τοψίδης, σημείωσε με σημασία.

Για ποιο λόγο να κατηγορηθεί η Π.Ε. Ξάν-
θης, η οποία και παρέδωσε στους αρμό-
διους φορείς το σχολικό συγκρότημα που 
παρέλαβε και έχει την μορφή της δημό-
σιας και όχι ιδιωτικής εκπαίδευσης που 
ήταν παλαιότερα και είναι αδιανόητο να 
κατηγορείται η Περιφερειακή Ενότητα  
για κάτι που δεν έχει δικαίωμα παρέμβα-
σης και φυσικά όπως ο ίδιος δήλωσε, δεν 
γνωρίζει τον σκοπό της ανακίνησης αυτού 
του θέματος, ενώ γνωρίζουν και ο Τοψίδης 
αλλά και ο κ. Χατζηγγενέ  ότι η Αντιπεριφέ-
ρεια ουδεμία αρμοδιότητα έχει πλέον.

Όσο για την πρόσληψη ειδικού συνεργάτη 
του κ. Μουσταφά Μουσταφά κτηνιάτρου, 
προκάλεσε τον κ. Χατζηγγενέ και Τοψίδη 
να υποδείξουν ποιος νόμος καταργεί το δι-
καίωμα της πρόσληψης ενός μειονοτικού 
επιστήμονα ως ειδικού συμβούλου.

Και εδώ ο κ. Κουρτίδης αγνοεί το κίνητρο 
αυτής της κατηγορία και την ανακίνηση 
θεμάτων που άπτονται της αρμονικής συμ-
βίωσης των χριστιανών και των μουσουλ-
μάνων της Ξάνθης.

Όσο για την λειτουργία της ΣΟΠΠ της Ξάν-
θης και της μη ένταξης της στην χρηματο-

δότηση του ΕΣΠΑ, ο κ. Κουρτίδης 
σημείωσε ότι προφανώς ο κ. Τοψί-
δης και ο κ. Χατζηγγενέ αγνοούν ότι 
η Αντιπεριφέρεια και ποιο συγκε-
κριμένα το ΣΟΠΠ της Π.Ε.  εφοδιά-
ζεται τα μηχανήματα και αξιοποιεί 
τα κονδύλια μέσω της Περιφέρειας 
και αυτό, όπως ανέφερε χαρακτη-
ριστικά, είναι άλλη μία άστοχη επί-
θεση προς το πρόσωπό μου και την 
πολιτική ιδιότητα μου,  και κυρίως, 
χωρίς ουσία, όταν και  οι δύο δεν 
γνωρίζουν την στοιχειώδη λειτουρ-
γία της Περιφέρειας.

Τέλος, σε ότι αφορά τον διαγωνι-
σμός αδειών ταξί ΠΕ Ξάνθης και 
ειδικότερα την άδεια στον δήμο 
Αβδήρων ο κ. Κουρτίδης ανέφερε 
ότι η Αντιπεριφέρεια συγκέντρωσε 
τα δικαιολογητικά των ενδιαφε-
ρομένων τα έστειλε στο αρμόδιο 
υπουργείο και το υπουργείο έκα-
νε την κλήρωση και η προσπάθεια 
να σκιαστεί η εμπλοκή της Π.Ε. 
Ξάνθης σε αυτό το θέμα, ήταν το 
λιγότερο άκαιρη, διότι η αντιπερι-
φέρεια, ουδεμία σχέση είχε στην 
τελική έκβαση της όλης διαδικασί-
ας μιας και η κλήρωση πραγματο-
ποιήθηκε στο αρμόδιο υπουργείο.

Αυτά κατέθεσε ο κ. Αντιπεριφε-
ρειάρχης απαντώντας σε σχετικό 
ερώτημα της «ΗΧΩ» σημειώνοντας 
ότι ποτέ δεν κρύφτηκε και οι απα-
ντήσεις του είναι ξεκάθαρες.
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η

ΗΧΩ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ & 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ

ΓΚΟΥΛΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ
ΕΚΔΟΤΗΣ

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ
ΤΗΛ 2541 0 73116
Π.Π. ΓΕΡΜΑΝΟΥ 1

Τ.Κ. 67131
ΞΑΝΘΗ

eimail:info@xsnthitimes.gr

ΔΙΑΝΟΜΗ: Χατζημωυσιάδης 
Κων/νος

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Αμποβιανίδης Νεκτάριος

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΥΛΗΣ 
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΑΡΘΡΟΓΡΑΦΙΑ

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ 
ΤΥΠΟΓΡΑΦΕΙΟΥ 
Β. ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΤΗΛ. 2541 0 73116  

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ 
- ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΙΣ
2541 0 73116

Κιν. 6936 6464 55
email:info@xanthitimes.gr

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ 
ΕΤΗΣΙΕΣ

ΙΔΙΩΤΩΝ.....60.00 ΕΥΡΩ
ΣΥΛΟΓΩΝ....100.00 ΕΥΡΩ

ΤΡΑΠΕΖΩΝ....200.00 ΕΥΡΩ
ΟΡΓΑ/ΣΜΩΝ...600.00 ΕΥΡΩ

ΣΥΝΑΙΤΕΡΙΣΜΩΝ.600.00
ΕΥΡΩ

ΔΗΜΩΝ ... 600,00 ΕΥΡΩ
ΑΜΘ ... 600,00

Οι παραπάνω τιμές δεν περι-
λαμβάνουν ΦΠΑ

Απαγορεύεται η ολική,  με-
ρική ή περιληπτική ή κατά 

παράφραση ή απόδοση του 
περιεχομένου μηχανικά ή 
ηλεκτρονικά χωρίς την έγ-
γραφη άδεια του εκδότη

Νόμος 2121/93 και κανόνες 
Διεθνούς Δικαίου που ισχύ-

ουν στην Ελλάδα.

ΗΧΩ ΤΗΣ 
ΘΡΑΚΗΣ

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 

ΠΟΛΙΤΙΚΗ & 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ
 ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΡΕΠΟΡΤΑΖ

Συνέντευξη υποψήφιου Δημάρχου 
Ξάνθης Χαράλαμπου Δημαρχοπουλου

“Η Ξάνθη θέλει προκοπή. 
Μήνυμα συνέπειας, 
σταθερότητας, εμπειρίας, 
εντιμότητας ικανότητας, 
αποτελεσματικότητας, 
ανάπτυξης. «Να νικήσουμε την 
ανευθυνότητα και ανικανότητα, 
τόνισε,  έχουμε την εμπειρία 
και τη δύναμη  με  ικανούς νέους 
που ασχολούνται με τα κοινά 
χωρίς δεύτερες σκέψεις”

Μαζί του στην παρουσίαση 
των πυλώνων του προγράμ-
ματος 2024-2029, ήταν η κ. 
Σιδηρα Στέλλα, Αρβανιτι-
δης Δημήτρης, Παπαμιχαήλ 
Γιώργος, Λαφτσοπουλος Σί-
μος, Καλτσας Γιάννης, Παπ-
πάς Χρήστος
Το απόγευμα της Τετάρτης 28 Ιουνίου 
στο Ζήτα Παλλάς ο υποψήφιος δήμαρ-
χος και πρώην Δήμαρχος Ξάνθης Χ. 
Δημαρχόπουλος, παρουσία των εκπρο-
σώπων του τοπικού τύπου και πλαισιω-
μένος από τα στελέχη του, παρουσίασε 
τους πυλώνες – πρόγραμμα με το οποίο 
θα πορευτεί αν οι Ξανθιώτες τον εμπι-
στευθούν εκ νέου.

Στην εισήγηση του ο υποψήφιος δήμαρ-
χος Χ. Δημαραχόπουλος ανέφερε : «Βρι-
σκόμαστε σήμερα, τολμώ να πω, κάπου 
στο τέλος και κάπου στην αρχή…

Στο τέλος αυτής της πολύμηνης δημοτι-
κής θητείας που όπως όλοι λένε…, δεν 
έγινε τίποτα.

Και στην αρχή μιας νέας, αυτοδιοικητι-
κής πενταετίας.

Και μέσα σ αυτό το τεράστιο «κενό», 
όλοι βλέπαμε και ακούγαμε…

Βλέπαμε που πάει η πόλη και ακούγα-
με, τι μουρμούριζε ο κόσμος, τι ήθελε, τι 
περίμενε και δεν γινόταν.

Προσωπικά, αράδιαζα μέσα μου, όχι 
μόνο σκέψεις, ιδέες, εικόνες, επιθυμί-
ες, αλλά και πρόσωπα, αρμόδια να το-
ποθετηθούν και να δουλέψουν αλλά και 
να συνοψίσουν την ουσία των κοινωνικών 
και αυτοδιοικητικών  δεδομένων.

Σήμερα, όλα αυτά πρέπει να τα λάβου-
με σοβαρά υπόψη μας, αλλά και να τα 
αφήσουμε πίσω μας… να κοιτάξουμε 
μπροστά και να στοχεύσουμε, σε όλα τ’ 
άλλα τα επερχόμενα, τα αναγκαία και 
τόσο ζωτικά.

Σήμερα πρέπει να κοιτάξουμε και… 
ποιός θα είναι ο καπετάνιος και ποιοι 
είναι οι συνεργάτες του, που μπορούν, 
να οδηγήσουν το καράβι σε ήρεμα νερά, 
στην ανάπτυξη κλπ… ή σε νέες μεγάλες 
περιπέτειες !!!

Ο κόσμος σήμερα δεν κοιτά μόνο, Aρι-
στερά ή Δεξιά, επιλέγει τον αξιόπιστο.

Ο κόσμος πλέον, δεν θέλει ούτε μαθη-
τευόμενους μάγους, ούτε νεοφώτιστους 
σωτήρες.

Η Ξάνθη, δεν θέλει δεύτερη φορά 
συμφορά, θέλει προκοπή. Θέλει ένα 
#restart και πολλά #LevelUp

Ερχόμαστε σήμερα λοιπόν… να δώσου-
με το μήνυμα της συνέπειας, της σταθε-
ρότητας, της εντιμότητας, της αποτελε-
σματικότητας και της ανάπτυξης.

Ποιος είναι σήμερα, ο συνδυασμός ΔΗ-
ΜΟΣ ΠΡΟΤΥΠΟ;;;

Είναι ο ενήλικας των παρατάξε-
ων… για τον Δήμο Ξάνθης.

Τι είναι το Πρόγραμμά μας;;; Μια 
ιστορία πως ονειρευόμαστε, πως 
θέλουμε την Ξάνθη πως θέλουμε 
την Σταυρούπολη, πως θέλουμε 
τα χωριά μας.

Ναι είναι μεγάλο το πρόγραμμα, 
όπως μεγάλα και πολλά είναι 
αυτά τα οποία θέλουμε για την 
πόλη μας..

Και εσείς, ειδικά εσείς, όλοι με 
ξέρετε πολύ καλά… δεν είμαι μα-
θημένος στο ψέμα.

Γιατί κάποιοι δυστυχώς, απέ-
δειξαν περίτρανα, την ανευθυ-
νότητα, την ανικανότητα και την 
αναξιοπιστία όσων την τελευταία 
τετραετία κυβέρνησαν και διοί-
κησαν τον Δήμο Ξάνθης.

ΕΠΙΣΤΡΕΦΟΥΜΕ λοιπόν, όσα σας 
πήρε η προηγούμενη, χαμένη στα 
λάθη τετραετία.

Την επόμενη περίοδο… οι Δήμοι 
«θα πετάξουν».

Εμείς λέμε το ΝΑΙ, αλλά και το 
ΠΩΣ.

Με άνοιγμα στους επαγγελματί-
ες.

Προτεραιότητα στη καθημερινό-
τητα.
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Προτεραιότητα σε αυτούς τους 
έξι πυλώνες του προγράμματός 
μας, που σας παρουσιάζουμε 
σήμερα.

Με αλήθειες και πολλή δουλειά.

Φτάνει πια στον ξεπεσμό, ενός 
όμορφου και περήφανου Δήμου.

Το μόνο που κάποιοι έχουν στο 
μυαλό τους είναι οι απευθείας 
αναθέσεις, η εύρεση εργασίας 
σε μελλοντικούς υποψήφιους 
δημοτικούς τους συμβούλους, η 
ένταξη μισθοφόρων συμβούλων, 
και η διασπάθιση δημοσίου χρή-
ματος…. και μ αυτά και μ αυτά, 
έχουν φέρει τον περήφανο Δήμο 
Ξάνθης, ουραγό στην διαφάνεια, 
ουραγό στην ανάπτυξη.

Όλοι αυτοί «οι μισθοφόροι»,  τι 
ακριβώς κάνουν από το 2019 ως 
σήμερα;

Δυστυχώς τίποτε!

Για αυτό επείγει και η αντικατά-
στασή τους με μία σοβαρή διοί-
κηση, η οποία θα παράγει έργο 
και για τη Ξάνθη και για όλο τον  
Δήμο.

Είναι καιρός να νικήσουμε και την 
ανικανότητα και την αδιαφορία. 
Σήμερα και την εμπειρία έχουμε 
και την δύναμη. Με νέους ανθρώ-
πους, με ικανούς ανθρώπους, με 
ανθρώπους που δεν έχουν δεύτε-
ρες σκέψεις… αυτοί είναι η δύ-
ναμή μας.

Χρειάζεται εμπειρία, θέληση, δύ-
ναμη, χρειάζεται να ξέρεις τι θέ-
λεις αλλά και πως θα το κάνεις.

Στην Αυτοδιοίκηση (και γενικά 
στα κοινά), έχεις 2 δρόμους:

– είτε να υπόσχεσαι στους πάντες 
τα πάντα, να λες «θα τα φτιάξω 
όλα εγώ», να λαϊκίζεις και να μη 
στεναχωρείς κανέναν (πρόσκαι-
ρα πάντα),

– είτε να δουλεύεις καθημερινά, 
νύχτα και μέρα, υπερνικώντας 
σκοπέλους, προβλήματα, κρατι-
κές ανωμαλίες, νομικές ακρότη-
τες και παραλογισμούς και εν τέ-
λει να υλοποιείς έργα που μένουν 
για χρόνια.

Επιλέγοντας το 2ο δρόμο, έχεις να αντι-
μετωπίσεις πάρα πολλά προβλήματα: 
αδιανόητη γραφειοκρατία, υποχρέωση 
να αποδεικνύεις ακόμα και τα οφθαλ-
μοφανή και αυτονόητα, να πείθεις κρα-
τικούς υπαλλήλους για μια υπογραφή, 
να «αποξενώνεσαι» λίγο από τον κόσμο, 
προκειμένου να υπηρετήσεις έναν συ-
γκεκριμένο στόχο.

Όταν όμως, βλέπεις να προχωρά ένα 
σπουδαίο έργο για το οποίο εσύ και οι 
συνεργάτες σου ξενυχτήσατε και κοπιά-
σατε, τότε λες «άξιζε τον κόπο»!

Αυτά είναι ΟΡΑΜΑΤΙΚΑ έργα!

Αυτά είναι τα έργα που εξασφαλίζουν 
ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ ΒΙΩΣΙΜΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ!

Διότι αν θέλουμε τουρισμό, θα πρέπει 
ως τόπος να έχουμε και υποδομές, να 
έχουμε μια πόλη καθαρή, μια πόλη σύγ-
χρονη, μια πόλη εύκολα προσβάσιμη, 
φιλική, ασφαλής, ένα Δήμο στολίδι.

Τα υπόλοιπα είναι θεωρίες που σβή-
νουν… τα έργα, που υπηρετούν αυτό το 
στόχο, είναι αυτά που ΜΕΝΟΥΝ!!!

Ευχαριστώ τους συνεργάτες μου, για τα 
άπειρα ξενύχτια που έχουμε κάνει και 
θα συνεχίσουμε μαζί για χρόνια ακόμα, 
να κάνουμε!

Μ αυτούς μαζί, χτίζουμε μια σχέση εμπι-
στοσύνης με τους συμπολίτες μας, γιατί 
όπως μου έλεγε κι ένας καλός μου φίλος 
και συνεργάτης… «δεν είναι όλα τα ερ-
γαλεία, για όλες τις βίδες».

ΑΛΛΑΖΟΥΜΕ επίπεδο,

μαζί σου ΓΙΝΕΤΑΙ.

Χαράλαμπος Αθ. Δημαρχόπουλος

Υποψήφιος Δήμαρχος Ξάνθης

Στην συνέχεια ο πρόεδρος της ΟΝΝΕΔ 
Ξάνθης και υποψήφιος με την παρά-
ταξη Δήμος Πρότυπο Καλτσάς Γιάννης  
οικονομολόγος, αναφέρθηκε στον οικο-
νομικό πυλώνα διοίκησης σημειώνοντάς 
ότι ο σχεδιασμός και η υλοποίηση είναι 
ένας ζωντανός οργανισμός θέτοντας ως 
προμετωπίδα τα προβλήματα στους χώ-
ρους πάρκινγκ όπου θα πρέπει να ανοί-
ξει το δημοτικό,  να βρεθούν νέοι χώροι, 
να μισθωθούν ακίνητα , να υλοποιηθεί 
επιτέλους η υπάρχουσα κυκλοφοριακή 
μελέτη, να προγραμματισθούν κυκλικοί 
κόμβοι στον δήμο, οι «επούλωση» των 

λακ κούβων που η παρέμβαση του φυσι-
κού αερίου επιδείνωσε την όλη κατάστα-
ση στους δρόμους της πόλης, να εξωρα-
ϊσθεί η κεντρική πλατεία και να φύγει 
το σιντριβάνι κάτω από το πλάτανο της 
κεντρικής πλατείας, να εισακουσθούν 
οι προτάσεις των τοπικών κοινοτήτων να 
προσεχθούν και να προστεθούν χώροι 
πρασίνου καθώς και χώροι αδέσποτων.

Στην συνέχεια ο κ. Παπαμιχαήλ αναφέρ-
θηκε στην δραστηριοποίηση των πολιτι-
στικών συλλόγων και την οργάνωση των 
εκδηλώσεων με σκοπό την αύξηση της 
επισκεψιμότητας στην πόλη και στην 
επικράτεια του δήμου δίνοντας με βα-
ρύτητα στον αθλητικό τουρισμό.

 

Ακολούθως ο κ. Αρβανιτίδης μίλησε για 
τα αθλητικά αγωνίσματα κλειστού και 
ανοιχτού στίβου και την πραγματοποίη-
ση τουρνουά με την λογική πάντοτε της 
ενίσχυσης της επισκεψιμότητας

Στην συνέχεια η κ. Σιδηρά Στέλλα ανέ-
πτυξε το πρόγραμμα της δημοτικής αρ-
χής στα θέμα κοινωνικής μέριμνας όπως 
η μείωση των δημοτικών τελών στους 
ΑΜΕΑ, ενίσχυση του προγράμματος Βο-
ήθεια στο σπίτι, ενίσχυση με προσωπικό 
και οχήματα

Ο κ. Λαφτσοπουλος που ανέλαβε τα κα-
θήκοντα του εκπροσώπου ενημέρωσε 
τους δημοσιογράφους και σημείωσε ότι 
τίθεται στην διάθεση τους για κάθε δι-
ευκρίνηση.

Τέλος ο κ. Παπάς αναφέρθηκε επί μα-
κρόν στα θέματα ψηφιακού μετασχη-
ματισμού όπως ενσωμάτωση ψηφιακών 
υπηρεσιών, δημιουργία πλατφόρμας 
e-kep

Διασύνδεση υπηρεσίας καθαριότητας 
στο ψηφιακό σύστημα της πόλης,  ανα-
βάθμιση ψηφιακής πλατφόρμας «Βελ-
τιώνω την πόλη μου» και ενίσχυση του 
ηλεκτρονικού συστήματος λειτουργίας 
των υπηρεσιών της πόλης.

Τέλος απαντώντας στις ερωτήσει των 
δημοσιογράφων  ο κ. Δημαρχόπουλος, 
αναφέρθηκε στο σύστημα ανακύκλω-
σης που ξεκίνησε επί των ημερών του 
πρώην δημάρχου Μ. Στυλαινίδη και ατό-
νησε.

Στην ύπαρξη μελετών αναφέροντας ότι  
επι των ημερών της νέας διοίκησης, έκα-
νε αναφορά  στην έτοιμη μελέτη 
της πλατείας εμπορίου ύψους 

2 εκατομμυρίων ευρώ, η 
είσοδος της παλιάς πόλης 
ύψους 12 εκατομμυρίων 
ευρώ επί Στυλιανίδη με 2 
εκ. ευρώ για να προχωρή-
σει, έκανε εκτενή αναφο-
ρά στην έτοιμη κυκλοφο-
ριακή μελέτη με την οποία 
η νέα διοίκηση δεν υλοποί-
ησε, είπε για τις παιδικές 
χαρές που ενώ ήταν όλες 
πιστοποιημένες,  άφησε 
αιχμές στην νέα διοίκη-
ση όπου δεν υπάρχουν σε 
όλες, πιστοποιήσεις με ότι 
αυτό μπορεί να σημαίνει 
για την ασφάλεια των παι-
διών.

Μίλησε για την ύπαρξη με-
λέτης για το ΔΑΚ η οποία 
και ακυρώθηκε και ξανά 
υποβλήθηκε και καρκινο-
βατεί.

Αναφέρθηκε στην ύπαρξη 
της μελέτης για την πεζο-
γέφυρα των Κιμερίων.

Τέλος, κάνοντας αναφορά 
στην απώλεια εσόδων από 
την μη χρήση του συστήμα-
τος πάρκινγκ στην πόλη το-
νίζοντας ότι 10.000 ευρώ 
κάθε μήνα επί 4 χρόνια, 
είναι ένα πολύ σοβαρό πο-
σόν για να το πετάξει στα 
αζήτητα η διοίκηση και 
κάνοντας αναφορά στην 
μελέτη και εγκατάσταση 
ηλεκτρονικού συστήματος 
ελεγχόμενης στάθμευσης, 
ανέφερε ότι θα έπρεπε 
να είχε τοποθετηθεί με 
κόστος 90.000 ευρώ στον 
σχεδιασμό επί των ημε-
ρών του και αντί για αυτό, 
η διοίκηση παρουσίασε το 
ίδιο σύστημα κόστους 1,4 
εκατομμύρια ευρώ.

 

ΕΚΤΙΜΗΣΗ

Η όλη παρουσίαση ήταν 
καλά οργανωμένη και οι 
συνεργάτες του υποψηφί-
ου δημάρχου Χ. Δημαρχό-
πουλου ήταν «διαβασμέ-
νοι».

Α. ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ
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Τ σ ο υ χ τ ε ρ ά ; ; ;

Γράφει ο Αλέξανδρος Παυλικιάνος

Τι θέλει να πει ο ποιητής;
Με μία ανάρτηση του  ο Π. Σταυρα-
κάρας προσπαθεί να μας πει κάτι. 
Τι ακριβώς;  θα φανεί από την αντί-
δραση κάποιων που ασκούν δημοτι-
κή διοίκηση.

Μήπως αγαπητέ κ. Σταυρακάρα, 
συγκρίνεται ανόμοια πράγματα;

Ο δήμαρχος Τρικάλων, ανεξάρτητα 
αν εξυπηρετεί τον πολιτικό σχεδια-
σμό του κ. Μητσοτάκη, δεν συγκρί-
νεται με τον εν λόγο κύριο που ανα-
φέρεστε.

Καλό είναι να μην συγκρίνουμε ανό-
μοια πράγματα όπως βούρτσες με 
κάλτσες.

Ο δήμαρχος Τρικάλων δούλευε όλα 
αυτά τα χρόνια, για το καλό των δη-
μοτών του.

Ο ενταύθα δήμαρχος για ποιόν 
ακριβώς δούλευε;

Εκτός αν μιλάτε για … άλλον δήμαρ-

χο, τον δήμαρχο ISKECE. Με αυτή τη λογι-
κή θα μπορούσε να του δοθεί και κάποιο 
υπουργείο στην Άγκυρα.

Ορθός και εκφράζει το παράπονό του ο κ. 
Σταυρακάρας. Τι δηλαδή, εμείς εδώ στην 
Ξάνθη, δέν έχουμε δημάρχους που μπορού-
νε να γίνουν υπουργοί δεν έχουμε;

Άμεση εισήγηση της ΔΕΕΠ να γίνει ο δήμαρ-
χος μας υπουργός.

Πάντως πρέπει να ομολογήσουμε ότι είναι 
πετυχημένο το σχόλιο του Π. Σταυρακάρα.

ΤΑ «ΠΗΡΕ» Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΜΕ ΤΟΝ ΔΗΜΑΡΧΟΠΟΥΛΟ;
ΑΛΛΑ ΓΙΑ ΤΗΝ «ΤΑΜΠΑΚΙΕΡΑ» ΛΕΞΗ. ΚΑΘΕ ΧΡΟΝΟ ΟΙ 

ΞΑΝΘΙΩΤΕΣ ΧΑΝΟΥΝ 100.000 ΕΥΡΩ ΓΙΑΤΙ Ο ΤΣΕΠΕΛΗΣ ΔΕΝ 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΕΙ ΤΗΝ ΕΛΕΓΧΟΜΕΝΗ ΣΤΑΘΜΕΥΣΗ

Φήμες αναφέρουν ότι ο δήμαρχος 
Μ. Τσέπελης, τα «πήρε» άσχημα με 
αυτά που είπε ο Δημαρχόπουλος 
για το δημοτικό πάρκινγκ, ότι δηλα-
δή δεν έκανε επί 4 χρόνια αυτά που 
έπρεπε για να λειτουργήσει.

Δεν γνωρίζουμε αν η αιτία που τα 

«πήρε» στο κρανίο ο Τσέπελης έχει να κά-
νει με αυτά που είπε ο Δημαρχόπουλος για 
το κλειστό δημοτικό πάρκινγκ ή γιατί έβαλε 
στο πρόγραμμα του, αν γίνει δήμαρχος, να 
το λειτουργήσει, ο κόσμος να γυρίσει ανά-
ποδα.

Ο Μ. Τσέπελης μπορεί να θύμωσε για αυτά 
που είπε ο Δημαρχόπουλος για το δημοτικό 
πάρκινγκ αλλά , όμως δεν ακούσαμε να πει 
κάτι για την άλλη μεγάλη ατασθαλία που αν 
υπήρχαν εισαγγελείς και σοβαρή αποκε-
ντρωμένη διοίκηση, θα έπρεπε να καθίσουν 
στο σκαμνί τον νυν δήμαρχο για παράβαση 
καθήκοντος.

Ποιο συγκεκριμένα, εμμέσως πλην σαφώς, 
ο πρώην δήμαρχος Χ. Δημαρχόπουλος, κα-
τηγόρησε τον νυν δήμαρχο, ότι έχει κάθε 
μήνα επί 4 χρόνια, απώλεια εσόδων στον 
δήμο, από την ελεγχόμενη στάθμευση.

Με λίγα λόγια, ο Μ. Τσέπελης, τα «πήρε» 
στο κρανίο όπως μαθαίνουμε γιατί ο Δημαρ-
χόπουλος τον κατηγόρησε για ολιγωρία στο 
θέμα του δημοτικού πάρκινγκ και δεν νοιά-
στηκε για την βαρύτατη κατηγορία που του 
«φόρτωσε» ότι στερεί από τους δημότες 
κάθε μήνα, επί 4 χρόνια πάνω από 10.000 
ευρώ.

Δηλαδή, με έναν πρόχειρο υπολογι-
σμό, ο δήμος Ξάνθης και κατ επέ-
κταση, οι δημότες, χάνουν από την 
αδιαφορία του δημάρχου Τσέπελη 
400.000 ευρώ σε ολόκληρη την θη-
τεία του και δεν ιδρώνει το αυτί του.
Κάποιος ελεγκτικός μηχανισμός  
που να σέβεται τους Ξανθιώτες και 
να βάλει τον Τσέπελη στο σκαμνί για 
παράβαση καθήκοντος ή λίγο ποιο 
διαφορετικά, μα δεν βρέθηκε ένας 
Ξανθιώτης να μηνύσει τον δήμαρχο 
για απώλεια εσόδων ως δημότης 
του δήμου Ξάνθης εξ αιτίας της αδι-
αφορίας του;

Η ΕΚΑΤΟΜΒΗ ΘΥΜΑΤΩΝ ΣΤΗΝ ΠΑΡΑΛΙΑΚΉ ΤΟΥ 
ΜΥΡΩΔΑΤΟΥ, ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ

Αιφνιδιασμένη και αδιάφορη (;;;)η τοπική ηγεσία, παρακολουθεί 
και μετράει τα ατυχήματα, ανίκανη να αντιδράσει άμεσα.
Τα έχουμε γράψει, τα έχουμε πει, 
φιλοξενήσαμε δηλώσεις τοπικών 
παραγόντων, όπως δημάρχων, αντι-
περιφερειαρών κοντά 20 χρόνια 
τώρα αλλά, η μαύρη εικόνα στην πα-
ραλιακή του Μυροδάτου δεν αλλά-
ζει και απλά οι πολιτικοί μας ταγοί, 
αδυνατούν να αντιδράσουν γιατί δεν 
πρόβλεψαν ότι οι καρόδρομοι που 
σχεδίασαν για τις παραλίες της Ξάν-
θης, θα μάζευαν τόσα αυτοκίνητα, 
ούτε ότι ο αριθμός των επισκεπτών,  
θα ανέβαινε τόσο πολύ για να έχουν 
ένα αυτοκίνητο του ΕΚΑΒ stand by στο 
Κέντρο Υγείας των Αβδήρων.

Αποτέλεσμα να θυσιάζονται άνθρω-
ποι στον «ΜΟΛΩΧ» της αδιαφορίας και 
του ωχαδερφισμού των τοπικών τα-
γών της Ξάνθης και της Περιφέρειας.

Η αλήθεια είναι ότι ο νιρβάνας των 
τοπικών ταγών, συνεχιζόταν όσο δεν 
υπήρχε οικονομικό πρόβλημα στους 
Ξανθιώτες και όσο οι Βούλγαροι και 
Ρουμάνοι φίλοι μας δεν είχαν ανα-
καλύψει τις παραλίες της Ξάνθης και 
φυσικά τον δρόμο Ξάνθης – παραλια-
κή ζώνη που τους ενώνει.

Λέμε για την απότομη αύξηση της 
επισκεψιμότητας των παραλιών της 
Ξάνθης γιατί πλέον έχουν σφίξει 
τόσο πολύ τα «λουριά» που οι περισ-
σότεροι Ξανθιώτες, άφησαν τις δια-
κοπές σε εξωτικά νησιά κατά μέρος 
και προτιμούν να περάσουν όμορφα 

στις παραλίες της Ξάνθης με 
όσο το δυνατόν χαμηλότερο 
κοστολόγιο.

Στον αντίποδα οι φίλοι μας 
Βούλγαροι που συνήθως 
πραγματοποιούν μονοήμερες 
αποδράσεις στο Θρακικό Πέ-
λαγος, αυξήθηκαν και αυτοί 
κατά κόρο.

Μοιραία ο δρόμος μέσω Αβδή-
ρων που οδηγεί προς τις πα-
ραλίες μας έχει αυξήσει κατά 
πολύ τον κυκλοφοριακό φόρ-
το.

Αυτό σημαίνει ασφαλέστερο 
δρόμο και παροχή υγείας κα-
λύτερη γιατί οι επισκέπτες 
όπως προαναφέραμε έχουν 
αυξηθεί.
Δυστυχώς το δεύτερο, μέσα 
σε λίγες μέρες τροχαίο, απλά 
ήρθε να υπενθυμίσει για μία 
ακόμη φορά στον δυσκίνητο 
πολιτικό μηχανισμό του τόπου, 
ότι έπρεπε από «χθες» να λά-
βουν μέτρα.
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ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ
ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΠΟΥΤΟΣ: «ΔΕΝ ΠΗΡΑ ΤΙΣ 

ΤΕΛΙΚΕΣ ΜΟΥ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ»

Ο πρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου Γιάννης Μπού-

τος, συνομίλησε με την «ΗΧΩ 
ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ».

Αφορμή για αυτήν την συζήτηση 
στάθηκαν οι φήμες ότι δεν θα 
κατέβει με τον Χ. Μέτιο στις Περι-
φερειακές εκλογές του Οκτωβρί-
ου, όπως ακούγεται, αλλά μετά 
από πιέσεις του δημάρχου Μ. 
Τσέπελη, αποφάσισε να συστρα-
τευτεί και πάλι  με τον νυν δήμαρ-
χο Ξάνθης Μ. Τσέπελη, με την πα-
ράταξη του οποίου εξελέγη και οι 
σύμβουλοι τον εξέλεξαν Πρόεδρο 
του Δημοτικού Συμβουλίου.

Ο ίδιος στην απάντηση του διαψεύδει 
αυτές τις φήμες, λέγοντας ότι ποτέ 
δεν δήλωσε δημόσια ότι θα ακολου-
θήσει τον έναν ή τον άλλο δρόμο και 
ότι σκέφτεται ακόμη και να πάει στο 
σπίτι του.

Αξίζει δε να σημειώσουμε ότι κατα-
γράφοντας τις συζητήσεις των Ξανθι-
ωτών, αποτυπώνουμε την θετική του 
εικόνα, στους ψηφοφόρους της Ξάν-
θης.

ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ Ή ΣΤΟΝ 
ΔΗΜΟ ΞΑΝΘΗΣ;

Ποιο συγκεκριμένα απάντησε: «Εγώ 
δεν έχω ανακοινώσει κάτι επ αυτού, 
είναι μια σκέψη και αυτή, αλλά μπο-
ρεί να πάω και στο σπίτι μου, δεν έχω 
πάρει τις αποφάσεις μου»

ΒΛΕΠΕΤΕ  ΠΑΝΤΟΔΥΝΑΜΙΑ Χ. 
ΜΕΤΙΟΥ ΜΕΤΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΕ-
ΤΥΧΗΜΕΝΗ ΠΟΡΕΙΑ ΤΗΣ ΝΔ 

ΣΤΙΣ ΕΘΝΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ;

«Πάντοτε στις κάλπες δεν μπορείς να ξέρεις, 
είτε στον δήμο, είτε στην Περιφέρεια και ακό-
μη ακόμη στην κεντρική πολιτική σκηνή»

ΠΑΡΑΙΤΗΣΗ ΓΙΑΝΝΗ ΖΕΡΕΝΙΔΗ 
ΣΥΜΑΙΝΕΙ ΚΑΤΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΡΑΤΑ-

ΞΗ ΤΟΥ;

Θελήσαμε ένα σχόλιο από τον πρόεδρο του 
Δημοτικού Συμβουλίου Γιάννη Μπούτου ανα-
φορικά με την παραίτηση του Αντιδημάρχου 
Τεχνικών Υπηρεσιών από την παράταξη του 
νυν δημάρχου.

«Τον Γιάννη Ζερενίδη, τον γνώρισα μέσα από 
την διακυβέρνηση που είχαμε μέσα στο δήμο, 
δεν τον γνώριζα πριν, είναι ένας εξαίρετος άν-
θρωπος που μετά από 4 χρόνια θα μπορούσα 
να τον χαρακτηρίσω φίλο, είναι ένας εξαίρε-
τος άνθρωπος, εξαίρετος επαγγελματίας, που 
πήρε την απόφαση να παραιτηθεί από την κε-
ντρική πολιτική σκηνή του δήμου, παραιτού-
μενος από τα καθήκοντα του αντιδημάρχου 
και του δημοτικού συμβούλου, ήταν καθαρά 
μία προσωπική του απόφαση όπως διάβασα 
και στην ανακοίνωση παραίτησης του. Δεν 
σηματοδοτεί κάτι κατά την γνώμη μου, προ-
φανώς και οι δουλειές άνοιξαν, μην ξεχνάμε 
ότι το επάγγελμα τους πέρασε μία κρίση και 
έχουν ξεπεραστεί όλα αυτά χάρις στην 4ετή 
διακυβέρνηση του Κ. Μητσοτάκη, έχουν ανοί-
ξει οι δουλειές, βλέπεται ότι σηκώνονται οικο-
δομές με αποτέλεσμα να είναι πολύ μεγάλος 
ο φόρτος εργασίας του. Σε μία συζήτηση που 
είχαμε μεταξύ μας, μου είπε ότι πιέζεται πάρα 
πολύ. Τώρα από εδώ και πέρα, αν θα αποφα-
σίσει να παραμείνει στα αυτοδιοικητικά είναι 
καθαρά μία δική του απόφαση και θα είναι 
σεβαστή από όλους θεωρώ.

Ο ΣΤΡΑΤΟΣ ΚΟΝΤΟΣ ΦΕΡΝΕΙ 
ΑΝΑΚΑΤΑΤΑΞΕΙΣ;

«Όσο για την κάθοδο του κυρίου Κοντού, έχω 
να πω ότι όσα περισσότερα σχήματα κατεβαί-
νουν στις αυτοδιοικητικές εκλογές, θεωρώ 

είναι δημοκρατικό και είναι πλουραλισμός,  
χωρίς να δημιουργεί κάποιο πρόβλημα είτε σε 
εκλεγμένους, είτε σε μη εκλεγμένους σε άλλα 
σχήματα και άλλες παρατάξεις ενδεχομένως 
που θα θελήσουν να κατέβουν στον στίβο της 
πολιτικής, στον δήμο Ξάνθης. Θεωρώ δημο-
κρατική υγεία την ύπαρξη πολλών σχημάτων 
στην εκλογική διαδικασία».

«ΨΑΡΕΥΟΥΝ» ΣΤΗΝ ΙΔΙΑ ΔΕΞΑΜΕ-
ΝΗ ΟΙ «ΔΕΞΙΕΣ» ΠΑΡΑΤΑΞΕΙΣ;

Απαντώντας στο σχετικό μας ερώτημα, δι-
ακρίναμε έναν προβληματισμό σε αυτό το 
θέμα: «Από εκεί και πέρα, υπάρχει ένας κατα-
κερματισμός στην δεξιά παράταξη. Αν δούμε 
τα σχήματα που κατεβαίνουν στις εκλογές,  
είναι ένα σχήμα που κατεβαίνει «καθαρό», εί-
ναι το ΚΚΕ, μέχρι σήμερα τουλάχιστον, αυτήν 
την εικόνα έχουμε. Ένα άλλο σχήμα υπό τον Σ. 
Μελισσόπουλο που απαρτίζετε από κεντροα-
ριστερούς και κεντροδεξιούς και όλα τα υπό-
λοιπα σχήματα, είναι από την δεξιά ή από ένα 
δεξιό πολιτικό φορέα. Αυτό μου δείχνει εμένα 
σαν πρόβλημα όσον αφορά την εκπροσώπηση 
του τόπου. Το να υπάρχουν 4 σχήματα δεξιά ή 
δεξιοφανή ή δεξιόστροφα και κανένα σχήμα, 
πλην του ΚΚΕ που να είναι αμιγώς αριστερό 
και βλέποντάς το τοπικά και Εθνικά, φτάνει σε 
ένα σημείο του να μην υπάρχει αντίπαλο δέος, 
άρα να μην υπάρχει αντίπαλη κατάσταση και 
αυτό, δημιουργεί, για μένα, τρομερά προβλή-
ματα, δεν είναι ηθικά υγιές. Είδατε και την 
τοποθέτηση του Πρωθυπουργού που θα ήθελε 
μία δυνατή αντιπολίτευση, ας μην ξεχνάμε ότι 
πάντοτε η αξιωματική αντιπολίτευση βοηθάει 
την εκάστοτε κυβέρνηση και η αντιπολίτευση 
στον δήμο, βοηθάει τον δήμαρχο ή την δημο-
τική αρχή, να γίνεται καλύτερη. Όταν κανείς 
αισθάνεται παντοδύναμος, μπορεί να κάνει 
και λάθη. Απλά αυτό που βλέπουμε στην Εθνι-
κή Πολιτική σκηνή, στον δήμο και την Περιφέ-
ρεια, είναι δεξιόστροφα σχήματα.

ΠΟΣΟ ΠΟΛΙΤΙΚΑ ΕΝΤΙΜΟΣ ΑΙΣΘΑΝΕ-
ΣΘΕ;

«Είμαι έντιμος στην πολιτική μου πορεία, γιατί 
θέλω να είμαι καθαρός. Με καθαρές θέσεις 
και ειδικότερα στον πολιτικό μου βίο με ξεκά-
θαρη πορεία».

 

ΕΘΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΣΚΗΝΗ

Στην συνέχεια ζητήσαμε την τοποθέτηση του 
για το θετικό εκλογικό αποτέλεσμα της ΝΔ: 
«Χαρακτηρίζω την νέα τετραετία της κυβέρ-
νηση Μητσοτάκη που ξεκινάει σαν ένα εφαλ-
τήριο και σαν μια δυνατότητα που έδωσε ο 
Ελληνικός Λαός στον Κ. Μητσοτάκη, να αλ-
λάξει επίπεδο στην Ελληνική Κοινωνία και εν 

γένει στην Ελλάδα. Είναι στο χέρι του 
Κ. Μητσοτάκη να αλλάξει την πολιτική 
ατζέντα την οικονομική ατζέντα και 
να κάνει ένα βήμα, ένα άλμα προς τα 
μπροστά για να αλλάξει η χώρα και να 
κάνει ένα άλμα για να αλλάξει η Χώρα 
επίπεδο αν την εκμεταλλευτεί έτσι 
όπως του δόθηκε, να είσθε βέβαιοι 
ότι για την επόμενη τετραετία θα μι-
λάμε πλέον για μία εξευρωπαϊσμένη 
χώρα με άπειρες δυνατότητες και 
πολύ ανεβασμένο το ποιοτικό και βι-
οτικό επίπεδο των πολιτών της χώρας 
μας. Είναι μία ευκαιρία που ο Ελληνι-
κός Λαός είχε πει στον Κ. Καραμανλή, 
άλλαξε τα όλα, αλλά δεν τόλμησε να το 
κάνει».

ΘΑ ΜΠΟΡΟΥΣΑΜΕ ΝΑ ΕΙΧΑ-
ΜΕ ΔΥΟ ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΟΥΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ;

«Θέλω να αναφέρω ότι ο Πρωθυ-
πουργός έδειξε αμέριστο ενδιαφέρων 
για την Ξάνθη και γενικότερα για την 
Θράκη και τα θέματα που άπτονται 
της Θράκης σε γεωπολιτικό και οικο-
νομικό επίπεδο, έχει δείξει ότι ενδια-
φέρετε προσωπικά για την ανάπτυξη 
της Θράκης. Βλέπετε το άλμα ανά-
πτυξης στην Αλεξανδρούπολη που 
ξεπερνάει σχεδόν το επίπεδο όλης 
της χώρας. Πιστεύω ότι παρόλο που 
εξ αιτίας του εκλογικού συστήματος 
δεν υπάρχουν δύο ή τρείς βουλευτές 
στον νομό και με βάση της ανθρωπο-
γεωγραφίας της περιοχής. Υπάρχει 
μία μουσουλμανική μειονότητα που 
ψηφίζει με διαφορετικά κριτήρια από 
αυτά που ψηφίζουν οι υπόλοιποι, σε-
βαστή η ψήφος της, δεν μπορούμε να 
πούμε κάτι πάνω σε αυτό, για αυτό 
και έχουμε έναν κυβερνητικό βουλευ-
τή. Το θέμα δεν είναι αν έχουμε έναν ή 
δύο ή τρείς κυβερνητικούς βουλευτές 
στην Ξάνθη. Αν θέλουμε να δουλέψου-
με, αν θέλει η Αθήνα και ο Πρωθυ-
πουργός να δώσει μία βαρύτητα και 
φαίνεται ότι αυτό κάνει, σε κάποιες 
περιοχές της Θράκης όπως προ είπα-
με όπως στην Αλεξανδρούπολη, στον 
Τουρισμό η Καβάλα, η Ξάνθη ακολου-
θεί και πιστεύω ότι μπορεί να ακμάσει 
ακόμη περισσότερο οικονομικά και 
δεν έχει σχέση με την ύπαρξη ενός ή 
πολλών κυβερνητικών βουλευτών».

Αυτή ήταν η συζήτηση με τον πρόε-
δρο του Δημοτικού Συμβουλίου Γιάν-
νη Μπούτου και παρουσιάσαμε τις 
απαντήσεις στα θέματα που ανοίξαμε 
αυτολεξί.
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ
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ΑΠΟ Ψ Η
Της αποχής το … κάγκελο

Άντε τώρα οι με-
γάλοι δημοσκό-
ποι, να ξέρουν 
τι κατέγραφε το 
μυαλό του μέ-
σου Έλληνα του 
47% που απείχε 
από την εκλογι-
κή διαδικασία.
Με λίγα λόγια, ο ένας στους 
2 Έλληνες, δεν πήγε να ψη-
φίσει και μετά στον καφενέ, 
θα του φταίνε οι άλλοι που 
έβγαλαν αυτήν την κυβέρνη-

ση, την όποια κυβέρνηση.

Ένα ποσοστό που είχε να φανεί 
από την μεταπολίτευση και δώθε.

Με λίγα λόγια, η αποχή έβγαλε κυ-
βέρνηση.

Αν κάποιος επιστήμονας αναζητή-
σει τις αιτίες που οι μισοί Έλληνες 
δεν πήγαν να ψηφίσουν, είναι βέ-
βαιο ότι οι δικαιολογίες αυτών των 
πολιτών,  μπορούν να ξεπεράσουν 
σύμφωνα με την λογική του Έλληνα 
ψηφοφόρου όχι μόνο το 47% αλλά 
αν ήταν δυνατόν και το 100%.

Μοιραία, όποιες αναλύσεις και αν 
γίνουν, από όποιους επιστήμονες, 
δεν θα φτάσουν στην καρδιά της 
απόφασης να μην ψηφίσουν οι Έλ-
ληνες.

Κατά την ταπεινή μας γνώμη οφεί-
λεται στην απαιδευσιά των πο-
λιτών. Πολιτικά και κοινωνικά 
αγράμματοι οι Έλληνες, κρίνουν 
ότι με αυτόν τον τρόπο, εκδικού-
νται το πολιτικό σύστημα που τους 
παιδεύει και αγνοούν τον πολιτικό 
κανόνα, ότι αυτοί οι ίδιοι, πρέπει, 
με την ψήφο τους να παιδεύουν το 

πολιτικό σύστημα.

Πέρα όμως από όλα αυτά, μιας και 
δεν είμαστε επιστήμονες, αυτό δεί-
χνει κάτι που κανένας από όλους 
εμάς δεν θέλουμε να παραδεχτού-
με και που ανεχόμαστε από το πο-
λιτικό σύστημα να το «καλλιεργεί» 
γιατί έτσι το συμφέρει.

Αποχή σημαίνει , κατά την ταπει-
νή μας γνώμη, ότι το πολιτικό σύ-
στημα, μπορεί να κάνει ότι θέλει, 
να κυβερνά όπως θέλει και λογα-
ριασμό να μην δίνει στους πολίτες 
αφού δεν πήγαν καν να ψηφίσουν.

Από όλες τις δικαιολογίες που 
άκουσα από ανθρώπους που δεν 
πήγαν να ψηφίσουν μου έμεινε η 
εικόνα ανθρώπων που δεν έχουν 
εκείνη την παίδευση για να αντιλη-
φθούν την σοβαρότητα της κατά-
στασης.

Όλα αυτά τα χρόνια, το πολιτικό 
σύστημα κατάφερε με τις μνημονι-
ακές καταστάσεις, με τις υγειονο-
μικές στρεβλώσεις και την σπορά 
της αβεβαιότητας που έσπειρε, 
θεωρώ έντεχνα, στις συνειδήσεις 
των πολιτών, από την μεταπολί-

τευση και μετά, τους άφησε 
απαίδευτους και πολιτικά 
αγράμματους.

Αυτό πιστεύω ότι βολεύει το 
πολιτικό σύστημα. Να έχει 
πολίτες απασχολημένους 
στα προβλήματα με την δου-
λειά τους, με την οικογένειά 
τους και να επεξεργάζονται 
στο μυαλό τους την αβεβαι-
ότητα του αύριο.

Αλήθεια που να βρει ο μέσος 
Έλληνας τον χρόνο και την δι-
άθεση να παιδευτεί, να δια-
βάσει τα λόγια και τα έργα 
των κυβερνόντων, όταν δεν 
ξέρει τι τον περιμένει αύριο;

Αποτέλεσμα όλων αυτών,  εί-
ναι οι «ψηφοφόροι» που ψή-
φισαν, να περιμένουν κάτι 
από αυτούς που ψήφισαν, 
αλλά όχι για το κοινό καλό, 
αλλά για το προσωπικό τους 
καλό, αν δεχτούμε ότι αυτός 
που κάθεται στον κυβερνητι-
κό θώκο εκλέγεται για το κοι-
νό καλό.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

Χ. Δημαρχόπουλος: Αυτή είναι η Ξάνθη 
της προσπάθειας και της υπέρβασης!

Τα ειλικρινά και θερμά του 
συγχαρητήρια εξέφρασε δη-
μόσια, ο υποψήφιος δήμαρ-
χος  Ξάνθης, Χαράλαμπος 
Δημαρχόπουλος, στους Ξαν-
θιώτες αθλητές, για τις εκ-
πληκτικές εμφανίσεις τους 
στο Πανελλήνιο πρωτάθλημα 
στίβου U18 που διεξάγεται 
στην Πάτρα.

Κατά τη πρώτη ημέρα των αγωνισμά-
των χθες Σάββατο, ο αθλητής της 
σφυροβολίας Ιωαννίδης Γεώργιος με 
μια οριακά άκυρη βολή έμεινε εκτός 
τελικού.
Η αθλήτριά μας στο τριπλούν, Τσαφα-

ράκη Βάσω, έκανε ατομικό ρεκόρ με 11,01μ 
κατακτώντας την 18η θέση.
Ο αθλητής Λαζάκης Κωνσταντίνος πέρασε 
στον τελικό των 400μ και κατέλαβε τη 13η 
θέση.
Σήμερα Κυριακή η αθλήτρια Ορφανίδη Στέλ-
λα, με νέο ατομικό ρεκόρ, πέρασε στον τελικό 
των 200μ, με τη δεύτερη καλύτερη επίδοση 
και κέρδισε το χάλκινο μετάλλιο, όπως και ο 
Λαζάκης Κωνσταντίνος, πέρασε και εκείνος 
στον τελικό των 200μ με την 8η καλύτερη επί-
δοση.
Επίσης η αθλήτρια του μήκους Κοτζακελί-
νη Μαριάνθη (η μικρότερη της παρέας των 
αθλητών και αθλητριών της Ξάνθης) τερμάτι-
σε στην 31η θέση.
Αυτή είναι η Ξάνθη της προσπάθειας και της 
υπέρβασης!
Η νέοι και νέες της Ξάνθης, που μάχονται και 
ξεπερνούν τον εαυτό τους, παρά τις χίλιες-μύ-
ριες αντιξοότητες της χρονιάς.
Συγχαρητήρια σε προπονητές και αθλητές, 
που παρά την έλλειψη γηπέδου και υλικοτε-
χνικών υποδομών, αγωνίστηκαν με πάθος και 
μας κάνανε υπερήφανους.

Γαλλία: Τέταρτη νύχτα ταραχών μετά τον 
θάνατο 17χρονου από πυρά αστυνομικού

Παρά την ανάπτυξη περίπου 45.000 αστυνομικών και 
ειδικών δυνάμεων της χωροφυλακής με τεθωρακισμέ-
να οχήματα, ταραχές ξέσπασαν για τέταρτη συνεχή νύ-
χτα σε πολλές γαλλικές πόλεις, με αφορμή τον θάνατο 
ενός 17χρονου από πυρά αστυνομικού στη διάρκεια 
τροχονομικού ελέγχου σε προάστιο του Παρισιού.
Κτήρια και αυτοκίνητα πυρπολήθηκαν, καταστήματα 
λεηλατήθηκαν, ενώ η αστυνομία προχώρησε σε 471 
προσαγωγές.

Στη Μασσαλία, κουκουλοφόροι εισέβαλαν σε κατάστη-
μα όπλων και έκλεψαν κυνηγετικά τυφέκια, αλλά όχι 
πυρομαχικά, σύμφωνα με τις αρχές. Ένας άνδρας συ-
νελήφθη με τυφέκιο που πιθανότατα είχε αρπάξει από 
συγκεκριμένο κατάστημα, σύμφωνα με την αστυνομία.

Η στιγμή μιας ισχυρής έκρηξης στην περιοχή του πα-
λιού λιμανιού της Μασσαλίας καταγράφηκε σε ερα-
σιτεχνικό βίντεο που κοινοποιήθηκε σε πλατφόρμες 
κοινωνικής δικτύωσης. Δεν υπήρξαν αναφορές για 
τραυματισμούς στην περιοχή.

Ο δήμαρχος της Μασσαλίας Μπενουά Παγιάν απηύθυ-
νε έκκληση στην κυβέρνηση για ενίσχυση των δυνάμεων 
ασφαλείας. «Σκηνές λεηλασίας και βίας είναι απαρά-
δεκτες», έγραψε σε ανάρτησή του στο Twitter.

Σε Λυών, Στρασβούργο και Γκρενόμπλ αναφέρθηκαν 
λεηλασίες καταστημάτων και συγκρούσεις νεαρών με 
αστυνομικούς.

«Η βία δεν είναι λύση», είναι το μήνυμα που 
κοινοποίησε ο δημοφιλής γάλλος ποδοσφαι-
ριστής Κιλιάν Μπαπέ, εκ μέρους των συμπαι-
κτών του στην εθνική ομάδα. Αναγνωρίζοντας 
την οργή για τον θάνατο του 17χρονου Ναέλ, 
απηύθυνε έκκληση για αυτοσυγκράτηση. 
«Η ώρα της βίας πρέπει να τελειώσει και να 
δώσει τη θέση της στο πένθος, στον διάλογο 
και στην ανοικοδόμηση», υπογραμμίζεται στη 
σχετική ανακοίνωση.

Η έξαρση της βίας έχει φέρει τον πρόεδρο 
της Γαλλίας Εμανουέλ Μακρόν αντιμέτωπο με 
τη χειρότερη κρίση από την εποχή των διαδη-
λώσεων των Κίτρινων Γιλέκων.

Ερωτηθείς εάν η γαλλική κυβέρνηση σκοπεύ-
ει να κηρύξει κατάσταση εκτάκτου ανάγκης, 
ο υπουργός Εσωτερικών Ζεράλντ Νταρμανέν 
είπε στο χθεσινό δελτίο ειδήσεων του TF1: 
«Δεν αποκλείουμε τίποτα, θα δούμε τι θα επι-
λέξει ο πρόεδρος της Δημοκρατίας».
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η
Παραίτηση Γ. Ζερενίδη. Τι σημαίνει 
για την παράταξη του Μ. Τσέπελη;

Θα μπορούσε να γρά-
ψει κάποιος πολλά για 
την παρουσία του Γ, Ζε-
ρενίδη στον πολιτικό 
στίβο.

Θα μπορούσε να γράψει για την 
επαγγελματική και επιστημονική 
του επάρκεια, για τον σωστό βημα-
τισμό του ως πολίτη στην κοινωνία 
της Ξάνθης, θα μπορούσε να πει για 
την διάθεση προσφοράς στην πόλη 
του.

Όλα αυτά είναι γνωστά και δεν χρει-
άζεται να αναλυθούν.

Αυτή την στιγμή ο Γ. Ζερενίδης έχει 
παραιτηθεί από την παράταξη του 
Μ. Τσέπελη, αφήνοντας τον νυν δή-
μαρχο, σχεδόν χωρίς σοβαρό εκ-
φραστή όλων των παραπάνω και 
τα βέλη  στην πολιτική του φαρέτρα 
λιγόστεψαν κατά πολύ.

Τα πολιτικά βέλη στην φαρέτρα του 
δημάρχου πλέον έχουν μειωθεί και 
μάλιστα σε μία επικίνδυνη πολιτι-
κή καμπή της καριέρας του, όπου 
η κοινωνία της Ξάνθης αμφισβητεί 
την ικανότητα του να προσφέρει 

κάτι θετικό στην πόλη καθώς επίσης ήδη 
νοιώθει στον σβέρκο του την καυτή  ανάσα 
της καρατόμησης από τους στενούς του συ-
νεργάτες, οι οποίοι και πολιτικό όνομα εί-
χαν ή απέκτησαν κατά την διάρκεια της συ-
νυπηρέτησης στα κοινά, και την οικονομική 
δυνατότητα να ηγηθούν της παράταξης του 
«απέκτησαν».

Κάποτε, προφητικά είχαμε γράψει ότι τελι-
κά ο Μ. Τσέπελης θα μείνει στην παράταξη 
αυτός και τα δημοσιογραφικά «κολητιλί-
κια» του τα οποία όταν πάψει να «συντη-
ρεί», είναι δεδομένο και το έχει δείξει η πο-

ρεία τους,  θα τον εγκαταλείψουν, σύμφωνα 
με την προσφιλή τους μέθοδο και μάλλον 
έφτασε η ώρα των μεγάλων αποφάσεων για 
τον Μ. Τσέπελη σε μία προσπάθεια να σώ-
σει την υστεροφημία του.

Η παραίτηση του Γ. Ζερενίδη λίγο πριν από 
τις εκλογές του Οκτωβρίου,  είναι ο σταθμός 
που ο Μ. Τσέπελης, θα πρέπει να σταθεί, 
να «ακουμπήσει» την πλάτη του στον τοίχο 
και να επανασχεδιάσει τα επόμενα βήματα 
του.

Η παραίτηση του Γ. Ζερενίδη, έφερε τα 

πράγματα εκεί που έπρεπε να ήταν 
πριν αποφασίσει ο νυν δήμαρχος να 
κατέβει στον εκλογικό στίβο για να 
διεκδικήσει τον δήμο.

Γνώριζε ο Μ. Τσέπελης από την αρχή 
ότι οι συνοδοιπόροι του, δεν είχαν 
κάτι κοινό μεταξύ τους, όπως η αγά-
πη για την πόλη που γεννήθηκαν, αν-
δρώθηκαν και έστησαν το πολιτικό 
και εργασιακό τους προφίλ.

Ο μόνος από την παράταξη του που 
είχε αυτό το προφίλ ήταν ο Γ, Ζερε-
νίδης, ο οποίος με βάση τα παρα-
πάνω, κοσμούσε την παράταξη του 
και γενάτε το ερώτημα ποιος από 
όλους αυτούς που έχει στο πλάι του  
θα μπορούσε να είναι η προμετωπί-
δα της επόμενης πολιτικής του πο-
ρείας;

Ποιος από όλους τους συνοδοιπό-
ρους στην κοινή τους πορεία, απέ-
δειξε ότι αγαπά την πόλη που γεννή-
θηκε, ανδρώθηκε και δημιούργησε 
το προσωπικό και εργασιακό του 
προφίλ με εντιμότητα, ήθος και ικα-
νότητα να βγάζει την πόλη από τα 
δύσκολα;

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

Τραγωδία στην Καβάλα: 
Μόλις 22 χρόνων ο 

τουρίστας που πέθανε 
στη θάλασσα

Tο μεσημέρι του Σαββάτου 1 Ιου-
λίου 2023 έγινε γνωστό ότι νεαρός 
τουρίστας που έκανε το μπάνιο 
του σε beach bar των Αμμολόφων 
άφησε την τελευταία του πνοή 
στην παραλία.

Από την επίσημη ανακοίνωση του Λιμενικού, 
διαβάζουμε ότι ο άτυχος άνδρας ήταν μόλις 
22 ετών!

Αναλυτικά, η ανακοίνωση αναφέρει τα εξής:

«Χωρίς τις αισθήσεις του ανασύρθηκε, με-
σημβρινές ώρες σήμερα, από την παραλία 
“Αμμόλοφοι” Παγγαίου Καβάλας, 22χρονος 
αλλοδαπός.
Στον ανωτέρω, αρχικά παρασχέθηκαν οι 
πρώτες βοήθειες από ναυαγοσώστη και στη 
συνέχεια μεταφέρθηκε με ασθενοφόρο όχη-
μα του ΕΚΑΒ στο Γενικό Νοσοκομείο Καβά-
λας, όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός του.
Από το Κεντρικό Λιμεναρχείο Καβάλας που 
διενεργεί την προανάκριση, παραγγέλθηκε η 
διενέργεια νεκροψίας-νεκροτομής στην Ια-
τροδικαστική Υπηρεσία Θράκης».

Ερασιτέχνης ψαράς 
εντοπίστηκε χωρίς τις 

αισθήσεις του στο 
λιμάνι του Πόρτο 

Λάγος

Ο 57χρονος διεκομίσθη από ασθενοφόρο 
όχημα του ΕΚΑΒ στο Γενικό Νοσοκομείο Ξάν-
θης, όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός του
 

Χωρίς τις αισθήσεις του εντοπίστηκε, πρώτες 
πρωινές ώρες της Παρασκευής, 57χρονος 
ερασιτέχνης αλιέας, στην χερσαία ζώνη λιμέ-
να Πόρτο Λάγος.

Ο άνδρας διεκομίσθη από ασθενοφόρο όχη-
μα του ΕΚΑΒ στο Γενικό Νοσοκομείο Ξάνθης, 
όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός του.

Από το Λιμεναρχείο Πόρτο Λάγος που διενερ-
γεί την προανάκριση, παραγγέλθηκε η διενέρ-
γεια νεκροψίας-νεκροτομής στην Ιατροδικα-
στική Υπηρεσία Θράκης.

Η Τιμία Κάρα της Αγίας Βαρβάρας 
στη Ξάνθη

Την υποδέχτηκαν στον Ιερό Ναό των Αγίων 12 
Αποστόλων
Την Πέμπτη 29 Ιουνίου 2023 στις 7 η ώρα το 
απόγευμα πραγματοποιήθηκε στα Προπύλαια 
του ιερού ναού των Αγίων 12 Αποστόλων Ξάνθης 
η υποδοχή της Τιμίας Κάρας της Αγίας Μεγαλο-
μάρτυρος Βαρβάρας από τον Ιερό Ναό Παναγίας 
Επισκέψεως Τρικάλων της Μητρόπολης Τρίκκης.

Τα Ιερά Λείψανα υποδέχθηκε ο πρωτοσύγκελος 
της μητρόπολης Ξάνθης Αρχιμανδρίτης Σωφρό-
νιος Γκουτζίνης ως εκπρόσωπος του Μητροπολίτη 

Ξάνθης κ. Παντελεήμονα όποιος απουσί-
αζε στην πόλη της Βέροιας.

Τα ιερά λείψανα συνοδεύουν ο πατέρας 
Γεώργιος και ο πατέρας Νικόδημος.

Τα ιερά λείψανα θα παραμείνουνε στον 
Ιερό Ναό μέχρι την Κυριακή 2 Ιουλίου τα 
οποία θα αναχωρήσουν μετά από την κυ-
ριακάτικη θεία λειτουργία.
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Ε Θ Ν Ι Κ Α  Θ Ε Μ Α Τ Α
ΡΟΔΟΠΗ: Αλλοδαπός στα χέρια της 

Αστυνομίας. Οδηγούσε κλεμμένο 
αυτοκίνητο. Είχε πλαστές πινακίδες 

και Παράνομα στην Χώρα.

ΡΟΔΟΠΗ: Αλλοδαπός στα 
χέρια της Αστυνομίας. 
Οδηγούσε κλεμμένο αυ-
τοκίνητο. Είχε πλαστές 
πινακίδες και Παράνομα 
στην Χώρα.
Τρία εγκλήματα που αν ο 
συγκεκριμένος αλλοδα-
πός διέπραττε σε άλλη 
χώρα, θα τον είχαν απε-
λάσει πριν προλάβει να 
πει κίμινο.

Δυστυχώς, ο εν λόγο «κύριος», 
αναφέρεται απλά στο Δελτίο Τύ-
που της Αστυνομίας και η πολιτεία, 
το μόνο σίγουρο είναι ότι θα του 
δώσει εκ νέου την ευκαιρία για να 
επαναλάβει το έγκλημά του αφου 

λόγω της αδυναμίας έγκαιρης απόδωσης 
της δικαιοσύνης το πιθανότερο να ξανα-
βρεθεί πολύ σύντομα στους δρόμους της 
Θράκης επαναλαμβάνοντας τα κακουργή-
ματα πανομοιότυπα.

Δεν πα να αλλάζουν κυβερνήσεις κάθε 4 
χρόνια;

ΟΙ ΛΑΘΡΟΜΕΤΑΝΑΣΤΕΣ ΚΑΚΟ-
ΠΟΙΟΙ, ΗΡΘΑΝ ΚΑΙ ΘΑ ΜΕΙΝΟΥΝ.

Συνελήφθη την 29-6-2023 τις πρώτες 
πρωινές ώρες στις Σάπες Ροδόπης, από 
αστυνομικούς του Τμήματος Συνοριακής 
Φύλαξης Σαπών ένας αλλοδαπός, διότι 
εντοπίστηκε να οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο 
στερούμενος άδειας ικανότητας οδήγη-
σης, για το οποίο είχε δηλωθεί κλοπή την 
25-6-2023 σε αστυνομική υπηρεσία της 
Αττικής. Επιπλέον όπως διαπιστώθηκε το 
όχημα έφερε πλαστές πινακίδες κυκλο-
φορίας και ο δράστης είχε εισέλθει και 
παρέμεινε παράνομα στη χώρα. Κατασχέ-
θηκαν το ανωτέρω όχημα προκειμένου 
να αποδοθεί στην ιδιοκτήτρια του και ένα 
ζεύγος πλαστών πινακίδων κυκλοφορίας. 
Ενεργείται προανάκριση από το Αστυνομι-
κό Τμήμα Σαπών.

4 δουλέμποροι, 21 λαθρομετανάστες, 2 
κλεμμένα αυτοκίνητα, απουσία 

διπλώματος, επικίνδυνη οδήγηση 
και ο θεός να φυλάει τους 

αστυνομικούς και τους ανυποψίαστους 
πολίτες της Θράκης.

Συνελήφθησαν την Τετάρ-
τη και την Πέμπτη,  σε πε-
ριοχές του Έβρου και της 
Ροδόπης, από αστυνομι-
κούς των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας Αλεξανδρού-
πολης και Ροδόπης, τέσ-

σερις αλλοδαποί διακινητές, οι 
οποίοι προωθούσαν στο εσω-
τερικό της χώρας σε τέσσερις 
διαφορετικές περιπτώσεις, μη 
νόμιμους μετανάστες.

Αναλυτικότερα, στην πρώτη περίπτωση, 
χθες το πρωί στην Εγνατία οδό Κήπων – 
Αλεξανδρούπολης, αστυνομικοί του Τμή-
ματος Συνοριακής Φύλαξης Φερών της  
Διεύθυνσης Αστυνομίας Αλεξανδρούπο-
λης συνέλαβαν τον έναν διακινητή, διότι 
τον εντόπισαν να οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο 
στερούμενος άδειας ικανότητας οδήγη-
σης και να μεταφέρει παράνομα στο εσω-
τερικό της χώρας δύο (2) μη νόμιμους με-
τανάστες.

Σημειώνεται ότι ο δράστης αρχικά δεν 
συμμορφώθηκε σε σήμα στάσης των 
αστυνομικών και ανέπτυξε ταχύτητα πραγ-
ματοποιώντας επικίνδυνους ελιγμούς, ενώ 
στη συνέχεια ακινητοποίησε το όχημα και 
συνελήφθη.

Επιπλέον όπως διαπιστώθηκε το όχημα 
έφερε πινακίδες κυκλοφορίας για τις 
οποίες έχει δηλωθεί απώλεια την 28-6-
2023 σε αστυνομική υπηρεσία της Θεσ-
σαλονίκης.

Στη δεύτερη περίπτωση, το απόγευμα της 
ίδιας ημέρας σε οικισμό του Έβρου, οι πα-
ραπάνω αστυνομικοί συνέλαβαν τον δεύ-
τερο διακινητή, διότι οδηγώντας Ι.Χ.Ε. αυ-
τοκίνητο, στερούμενος άδειας ικανότητας 
οδήγησης,  μετέφερε παράνομα στην εν-
δοχώρα δύο (2) μη νόμιμους μετανάστες.

Σημειώνεται ότι ο δράστης αρχικά δεν 
συμμορφώθηκε σε σήμα στάσης των 
αστυνομικών και ανέπτυξε ταχύτητα οδη-
γώντας επικίνδυνα, ενώ στη συνέχεια ακι-
νητοποίησε το όχημα και τράπηκε πεζός 
σε φυγή, πλην όμως συνελήφθη, αντιστε-
κόμενος κατά τη σύλληψη του.

Επιπλέον όπως διαπιστώθηκε το όχημα 
έφερε πινακίδες κυκλοφορίας για τις 
οποίες έχει δηλωθεί κλοπή την 28-6-2023 
σε αστυνομική υπηρεσία της Θεσσαλονί-
κης.

Στη τρίτη περίπτωση, χθες το βράδυ στην 

Επαρχιακή οδό Σαπών – Κομοτη-
νής, συνελήφθη από αστυνομικούς 
του Τμήματος Συνοριακής Φύλα-
ξης Σαπών της Διεύθυνσης Αστυνο-
μίας Ροδόπης ο τρίτος διακινητής, 
διότι κατελήφθη να οδηγεί Ι.Χ.Ε. 
αυτοκίνητο στερούμενος άδειας 
ικανότητας οδήγησης και να με-
ταφέρει παράνομα στο εσωτερικό 
της χώρας έντεκα (11) μη νόμι-
μους μετανάστες.

Στη τέταρτη περίπτωση, σήμερα 
το πρωί στην Εγνατία οδό Κομο-
τηνής – Ξάνθης, αστυνομικοί της 
Ομάδας Πρόληψης και Καταστο-
λής Εγκληματικότητας του Τμή-
ματος Ασφάλειας Κομοτηνής της  
Διεύθυνσης Αστυνομίας Ροδόπης 
συνέλαβαν τον τέταρτο διακινητή, 
διότι τον εντόπισαν να οδηγεί Ι.Χ.Ε. 
αυτοκίνητο και να μεταφέρει πα-
ράνομα στο εσωτερικό της χώρας 
έξι (6) μη νόμιμους μετανάστες.

Κατασχέθηκαν τα ανωτέρω οχή-
ματα, χρηματικά ποσά, δύο ζεύγη 
πινακίδων κυκλοφορίας και κινητά 
τηλέφωνα.

Οι συλληφθέντες θα οδηγηθούν 
στους αρμόδιους Εισαγγελείς, ενώ 
την  προανάκριση για τις τέσσερις 
υποθέσεις ενήργησαν τα Τμήμα Συ-
νοριακής Φύλαξης Φερών, Σαπών 
και Ιάσμου.

Εξάρθρωσαν γιγαντιαίο κύκλωμα 
πορνογραφίας ανηλίκων. 

Πλοκάμια και σε Δράμα και 
Κομοτηνή, 6 συλλήψεις.

Μεγάλη έρευνα, με την κωδική ονομασία 
«συγκοινωνούντα δοχεία», πραγματοποί-
ησε η Δίωξη Ηλεκτρονικού Εγκλήματος 
για την καταπολέμηση της πορνογραφίας 
ανηλίκων αλλά και της εκδικητικής πορνο-
γραφίας.

Η έρευνα έγινε από τις 16 Ιουνίου μέχρι 
τις 26 Ιουνίου με τους αστυνομικούς να 
κάνουν εφόδους σε σπίτια σε  Αθήνα, Θεσ-
σαλονίκη, Πάτρα, Αίγιο, Κόρινθο, Καλαμά-

τα, Χαλκιδική, Δράμα, Κομοτηνή, 
Καστοριά, Κοζάνη, Πτολεμαΐδα, 
Γρεβενά, Ηγουμενίτσα, Κέρκυρα, 
Καρδίτσα, Βόλο, Φάρσαλα, Αλιβέ-
ρι, Θήβα και Ρόδο.

Συνολικά ταυτοποιήθηκαν 32 άτο-
μα (31 Έλληνες και ένας άνδρας 
ξένης καταγωγής), εκ των οποίων 
τα έξι συνελήφθησαν στο πλαί-
σιο της αυτόφωρης διαδικασίας. 
Οι κατηγορούμενοι διατηρούσαν 
πρόσβαση σε servers σελίδας κοι-
νωνικής δικτύωσης και διακινού-
σαν μεγάλο όγκο υλικού σεξουα-
λικής κακοποίησης ανηλίκων και 
εκδικητικής πορνογραφίας.

Το επίμαχο υλικό εμπλουτιζόταν 
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και ανανεωνόταν σε τακτική βάση, 
ώστε να είναι δυνατή η διαρκής 
αγοραπωλησία και ανταλλαγή ταυ-
τόχρονα σε όλους τους διακομι-
στές.

Συνολικά ταυτοποιήθηκαν 30 ανή-
λικα θύματα, ηλικίας 13 έως 17 
ετών και 10 ενήλικα θύματα εκ-
δικητικής πορνογραφίας. Το πορ-
νογραφικό υλικό το πουλούσαν 
έναντι 5 έως 35 ευρώ. Ανάλογα με 
το ύψος του αντιτίμου οι χρήστες 
αποκτούσαν πρόσβαση σε όλο το 
υλικό που ήταν αποθηκευμένο σε 
κάθε διακομιστή, πλήρη πρόσβα-
ση σε κλειδωμένα κανάλια όπου 
βρισκόταν ομαδοποιημένο το ανω-
τέρω υλικό και κατηγοριοποιημένο 
βάσει προσωπικών στοιχείων θύ-
ματος ή ανά περιοχή κατοικίας του 
και δυνατότητα να «κατεβάσουν» 
όλο το επίμαχο υλικό μέσω υπερ-
συνδέσμων.

Ο τρόπος δράσης τους

Αναλυτικά, ως προς τον τρόπο 
δράσης τους, γνωστοποιούσαν το 
υλικό που κατείχαν και ζητούσαν 
επικοινωνία μέσω προσωπικών 
μηνυμάτων, προκειμένου να πωλή-
σουν ή να ανταλλάξουν τα επίμαχα 
αρχεία.

Για να προσελκύσουν περισσότερα 
άτομα, δημοσίευαν απροκάλυπτα 
μέρος του υλικού ή ακόμη και τα 
ονοματεπώνυμα των ανηλίκων ή 
ενηλίκων θυμάτων για τα οποία 
διέθεταν σχετικό πορνογραφικό 
υλικό. Μάλιστα σε πολλές περιπτώ-
σεις γνωστοποιούσαν την πόλη δι-
αμονής των θυμάτων ή αντιστοίχι-
ζαν το υλικό που κατείχαν σε άλλα 
δημοφιλέστερα μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης, ώστε να είναι δυνατή 
και η μελλοντική, απευθείας επι-
κοινωνία των παραληπτών με τα 
θύματα, για να τα εκβιάσουν για τη 
λήψη χρηματικών ποσών ή για επι-
πλέον υλικό.

Τα στοιχεία τέθηκαν υπόψη της 
αρμόδιας Εισαγγελίας και ακολού-
θησε έρευνα με τη χρήση ειδικών 
ανακριτικών τεχνικών σε κανάλια 
των διακομιστών και στο πορνο-
γραφικό υλικό το οποίο είχε απο-
θηκευτεί τοπικά ή σε νεφοϋπολο-
γιστικούς λογαριασμούς με σκοπό 
τον εντοπισμό και την ταυτοποίηση 
των θυμάτων. Μάλιστα δόθηκε 
πράσινο φως στους αστυνομικούς 
να εμφανιστούν ως πελάτες που 

ενδιαφέρονται να αγοράσουν το πορνο-
γραφικό υλικό.

Επιπλέον, πραγματοποιήθηκε επικοι-
νωνία με το Τμήμα «Homeland Security 
Investigations» της Πρεσβείας των Η.Π.Α. 
στην Αθήνα και με την εταιρεία νεφοϋπο-
λογιστικών λογαριασμών, όπου δημοσι-
εύτηκαν οι επίμαχοι υπερσύνδεσμοι, απ’ 
όπου προέκυψαν ηλεκτρονικά ίχνη και 
στοιχεία για τους χρήστες - διαχειριστές 
και τους χρήστες - επισκέπτες των διακο-
μιστών.

Συνολικά βρέθηκαν και κατασχέθηκαν:

32 κινητά τηλέφωνα,
39 σκληροί δίσκοι Η/Υ,
τρία φορητά μέσα αποθήκευσης (USB),
δύο κάρτες μνήμης, τύπου SD,
11 φορητοί Η/Υ και
tablet.
Τα δεδομένα αυτά τέθηκαν εκ νέου υπόψη 
της Εισαγγελίας και από την περαιτέρω 
αλληλογραφία με παρόχους υπηρεσιών 
διαδικτύου προέκυψαν τα στοιχεία των 
εμπλεκομένων ατόμων, ενώ εξακριβώθη-
κε και ο τόπος κατοικίας τους.

Από την επιτόπια έρευνα που διενεργήθη-
κε στα ψηφιακά πειστήρια, ταυτοποιήθη-
κε η εμπλοκή των ατόμων στην υπόθεση, 
ενώ σε πολλά από αυτά βρέθηκε τοπικά 
αποθηκευμένο ή σε νεφοϋπολογιστικούς 
λογαριασμούς, πλήθος υλικού (φωτογρα-
φίες και βίντεο) αναγνωρισμένων - ταυτο-
ποιημένων ανηλίκων θυμάτων και εκδικη-
τικής πορνογραφίας ενηλίκων, το οποίο σε 
ορισμένες περιπτώσεις ταυτοποιήθηκε ότι 
πωλήθηκε σε έτερους χρήστες, έναντι συ-
γκεκριμένων εμβασμάτων μέσω ηλεκτρο-
νικών συναλλαγών, πράξεις για τις οποίες 
έξι άτομα συνελήφθησαν στο πλαίσιο του 
αυτοφώρου.

Οι συλληφθέντες, με τη δικογραφία που 
σχηματίστηκε σε βάρος τους, οδηγήθηκαν 
στην αρμόδια εισαγγελική Αρχή και παρα-
πέμφθηκαν σε κύρια ανάκριση.

Συνελήφθησαν 2 διακινητές οι οποίοι εμπλέκονται 
σε υπόθεση μεταφοράς μη νόμιμων μεταναστών

Συνελήφθησαν σήμερα (2-7-2023) τις πρώ-
τες πρωινές ώρες σε Eπαρχιακή οδό του 
Έβρου, από αστυνομικούς του Τμήματος Συ-
νοριακής Φύλαξης Σουφλίου της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Αλεξανδρούπολης δύο (2) αλλο-
δαποί διακινητές,  οι οποίοι εμπλέκονται σε 
υπόθεση μεταφοράς μη νόμιμων μεταναστών.

Αναλυτικότερα, οι αστυνομικοί συνέ-
λαβαν τους δράστες, διότι ο ένας δι-
ακινητής οδηγώντας Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο 
μετέφερε παράνομα στο εσωτερικό 
της χώρας έξι (6) μη νόμιμους μετα-
νάστες, ενώ ο δεύτερος διακινητής 
οδηγώντας Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο, λειτουρ-
γούσε ως προπομπός για την αποφυ-
γή αστυνομικών ελέγχων στο όχημα 
μεταφοράς των μη νόμιμων μετανα-
στών.

Κατασχέθηκαν τα παραπάνω οχήμα-
τα, χρηματικό ποσό και κινητά τηλέ-
φωνα.

Οι συλληφθέντες θα οδηγηθούν στον 
κ. Εισαγγελέα Πρωτοδικών Αλεξαν-
δρούπολης, ενώ την  προανάκριση 
ενεργεί το Τμήμα Συνοριακής Φύλα-
ξης Σουφλίου.

Οδηγός ΙΧ συνελήφθη χωρίς δίπλωμα 
οδήγησης στις Σάπες Ροδόπης

Το όχημα έφερε πλαστές πινακίδες κυκλο-
φορίας και ήταν δηλωμένο για κλοπή σε 
αστυνομική υπηρεσία της Αττικής
Συνελήφθη τις πρώτες πρωινές ώρες της 
Πέμπτης 29 Ιουνίου στις Σάπες Ροδόπης, 
από αστυνομικούς του Τμήματος Συνορι-
ακής Φύλαξης Σαπών άντρας, διότι εντο-
πίστηκε να οδηγεί ΙΧ στερούμενος άδειας 
ικανότητας οδήγησης, για το οποίο είχε δη-
λωθεί κλοπή την 25-6-2023 σε αστυνομική 
υπηρεσία της Αττικής.
Επιπλέον, όπως διαπιστώθηκε το όχημα έφε-
ρε πλαστές πινακίδες κυκλοφορίας και ο δρά-
στης είχε εισέλθει και παρέμεινε παράνομα 

στη χώρα. Κατασχέθηκαν το ανωτέρω 
όχημα προκειμένου να αποδοθεί στην 
ιδιοκτήτρια του και ένα ζεύγος πλα-
στών πινακίδων κυκλοφορίας

35χρονη οδηγό πήρε ο ύπνος στο τιμόνι και βρέθηκε σε 
αρδευτικό κανάλι στην Καβάλα

Πλήρωμα της Πυροσβεστικής 
Υπηρεσίας και του ΕΚΑΒ απε-
γκλώβισαν την οδηγό
Την κινητοποίηση της Πυροσβε-
στικής και του ΕΚΑΒ προκάλεσε 
τροχαίο το οποίο σημειώθηκε 
στην Καβάλα και συγκεκριμένα, 
στην περιοχή της Νέας Ξεριάς.

Σύμφωνα με τις πληροφορίες 
του ThessToday.gr μια 35χρονη 

οδηγός οχήματος αποκοι-
μήθηκε στο τιμόνι, εξε-
τράπη της πορείας της και 
έπεσε σε αρδευτικό κανά-
λι.

Στο σημείο στην Καβάλα 
έσπευσε ένα όχημα της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας 
με τρεις άνδρες καθώς και 
κινητή μονάδα του ΕΚΑΒ, 
καθώς χρειάστηκε από 
κοινού να απεγκλωβίσουν 
τη γυναίκα από το αμάξι. 
Κατά τις ίδιες πληροφορί-
ες η γυναίκα δεν τραυματί-
στηκε σοβαρά.
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Οι παραλίες της Ξάνθης αναβαθμίζονται, 

αργά αλλά σταθερά

Σημαντικά βήματα προόδου καταγρά-
φει η παραλιακή ζώνη της Ξάνθης, η 
οποία φέτος το καλοκαίρι παρουσιά-
ζεται αισθητά αναβαθμισμένη αν και 
σαφώς υπάρχουν μεγάλα περιθώρια 
ανάπτυξης και περαιτέρω τουριστι-
κής αξιοποίησης. 
Τη μερίδα του λέοντος κερδίζει για 
ακόμα μία χρονιά η παραλιακή ζώνη 
του Δήμου Αβδήρων, η οποία άλλω-
στε έχει βραβευτεί φέτος με 4 Γαλά-
ζιες Σημαίες, από τις συνολικά 5 που 
έχουν απονεμηθεί στην ΠΕ Ξάνθης. 

Θαλάσσια σπορ στο Μυρωδάτο 
Φέτος, για πρώτη φορά παρέχεται η 
δυνατότητα στους λουόμενους της 
παραλίας του Μυρωδάτου να επι-
δοθούν σε θαλάσσια σπορ. Στην πε-
ριοχή λειτουργεί επιχείρηση η οποία 
προσφέρει τη δυνατότητα ενοικίασης 
μέσων αναψυχής, όπως θαλάσσια 
ποδήλατα αλλά και τα ιδιαίτερα δη-
μοφιλή SUP. Μέσα στη θάλασσα έχει 
τοποθετηθεί ειδική σήμανση, η οποία 
δημιουργεί έναν μεγάλο διάδρομο για 
τους λουόμενους που θέλουν να δια-
σκεδάσουν απολαμβάνοντας τα θα-
λάσσια σπορ.

Οι κολπίσκοι των Αβδήρων 
Για αυτούς που προτιμούν μη οργα-
νωμένες πλαζ και απολαμβάνουν να 

τοποθετηθούν την ομπρέλα και την ψάθα τους 
πλάι στο κύμα, οι κολπίσκοι των Αβδήρων 
αποτελούν μια ιδανική επιλογή. 

Σε αρκετούς εξ’ αυτών άλλωστε ο Δήμος έχει 
τοποθετήσει ομπρέλες, όπως και αποδυτήρια 
και ντουζιέρες.  

Η κάθοδος Βουλγάρων – Ρουμάνων 
Ήδη από τον Μάιο παρατηρείται αυξημένη 
παρουσία τουριστών τόσο από τη Βουλγαρία 
όσο και τη Ρουμανία στην παραλιακή ζώνη της 
περιοχής. Αρκετοί εξ’ αυτών άλλωστε διατη-
ρούν εξοχικές κατοικίες στη Σκάλα Αβδήρων. 

Την ίδια στιγμή έχει αναπτυχθεί και η οικοδο-
μική δραστηριότητα, κυρίως προς το Πόρτο 
Μόλο, όπου δημιουργούνται παραθαλάσσιες 
βίλες οι οποίες στη συνέχεια διατίθενται προς 
ενοικίαση σε τουρίστες και ντόπιους κατοί-
κους. 

Περισσότερες επιλογές διασκέδασης 
Τα τελευταία χρόνια η παραλιακή ζώνη της 
Ξάνθης καταγράφει μικρά, μικρά βήματα 
προόδου και ως προς το σκέλος των επιλογών 
διασκέδασης που προσφέρει. 

Στο Μυρωδάτο δραστηριοποιείται ένας ικα-
νοποιητικός αριθμός ταβερνών ενώ ταβέρνα 
λειτουργεί πλέον και στο Πόρτο Μόλο. Παράλ-
ληλα, στην ξενοδοχειακή μονάδα της περιο-
χής λειτουργεί από φέτος και πισίνα ενώ τα 
Airbnb έχουν πολλαπλασιαστεί. 

Αναμφίβολα, έχει δρόμο ακόμη η Ξάνθη να δι-
ανύσει προκειμένου να αποκτήσει μια εξαιρε-
τικά ελκυστική παραλιακή ζώνη, ωστόσο δεν 
μπορεί κανείς να αμφισβητήσει πως γίνονται 
φιλότιμες προσπάθειες και τα τελευταία χρό-
νια η περιοχή έχει αλλάξει αισθητά και έχει 
αναβαθμιστεί σημαντικά. 

Το Κουρμπάν Μπαϊράμ γιόρτασε η 
Μουφτεία Ξάνθης

Τήν Τετάρτη 28/06/2023, στη 
Μουφτεία Ξάνθης πραγματοποιή-
θηκε ο καθιερωμένος εορτασμός 
της Γιορτής του Κουρμπάν Μπαϊ-
ράμ (Έιντ αλ-Άντχα).

 

Για τις ευχές τους, επισκέφτηκαν 
τον Σοφολογιότατο Τοποτηρητή 
Μουφτή Ξάνθης, ο Πρόεδρος του 

Εμπορικού Συλλόγου Ν. Ξάνθης κ. Νίκος 
Γρηγοριάδης και ο Υπεύθυνος Δημοσίων 
Σχέσεων κ. Μιχάλης Σπανίδης, αλλά και 
απλοί πολίτες μουσουλμάνοι και χριστιανοί.

Ο Εμπορικός Σύλλογος Ξάνθης συναισθανό-
μενος την ανάγκη να συμπορευθούν όλοι οι 
επαγγελματίες, ανεξάρτητα θρησκείας και 
πολιτικών πεποιθήσεων, μαζί, σε αυτήν την 
δύσκολη οικονομική συγκυρία, σέβεται και 
τιμά τους θεσμούς της Ξάνθης.

Με γνώμονα το κοινό καλό και σεβόμενος 
τον θεσμό, το προεδρείο του Εμπορικού 
Συλλόγου, πραγματοποίησε την εθιμοτυπι-
κή επίσκεψη στον Σοφολογιότατο Μουφτή 
Ξάνθης, προκειμένου να ευχηθούν στον ίδιο 
και σε όλους τους συναδέλφους τους επαγ-
γελματίες μουσουλμάνους, Χρόνια Πολλά, 
υγεία ευημερία και οικογενειακή γαλήνη.

Ανεργία: Υποχώρηση στο 10,8% τον Μάιο - 
Σημαντική πτώση στους νέους

Θα δουλέψουμε σκληρά για να ρίξουμε την ανεργία κάτω από το 
10% είπε ο υπουργός Εργασίας, Άδωνις Γεωργιάδης

Στο 10,8% ανήλθε το ποσοστό της ανεργίας 
στη χώρα τον Μάιο εφέτος, έναντι του 12,7% 
τον Μάιο 2022 και του αναθεωρημένου προς 
τα άνω 11,3% τον Απρίλιο 2023.

Οι άνεργοι ανήλθαν σε 506.184 άτομα, ση-
μειώνοντας μείωση κατά 95.166 άτομα σε 
σχέση με τον Μάιο 2022 (15,8%) και κατά 
23.861 άτομα σε σχέση με τον Απρίλιο 2023 
(4,5%).

Στις γυναίκες το ποσοστό ανεργίας διαμορ-
φώνεται σε 14,4% από 16,6% τον Μάιο πέ-
ρυσι και στους άνδρες σε 7,9% από 9,6%.

Κατά μεγάλες ομάδες ηλικιών, στην ομάδα 
15- 24 ετών το ποσοστό της ανεργίας ανήλθε 
σε 24% από 32,7% τον Μάιο 2022 και στις 
ηλικίες 25- 74 ετών σε 10,1% από 11,6%.

Σύμφωνα επίσης με την έρευνα εργατικού δυ-

ναμικού της ΕΛΣΤΑΤ, οι απασχολού-
μενοι ανήλθαν σε 4.186.179 άτομα, 
σημειώνοντας αύξηση κατά 45.901 
άτομα σε σχέση με τον Μάιο 2022 
(1,1%) και κατά 22.512 άτομα σε 
σχέση με τον Απρίλιο 2023 (0,5%).

Παράλληλα, τα άτομα κάτω των 75 
ετών που δεν περιλαμβάνονται στο 
εργατικό δυναμικό, ή «άτομα εκτός 
του εργατικού δυναμικού» (τα άτομα 
που δεν εργάζονται ούτε αναζητούν 
εργασία), ανήλθαν σε 3.111.516 
άτομα, σημειώνοντας αύξηση κατά 
18.599 άτομα σε σχέση με τον Μάιο 
2022 (0,6%) και μείωση κατά 996 
άτομα σε σχέση με τον Απρίλιο 2023 
(αμελητέα μεταβολή). 

Ο Υπουργός Εργασίας και Κοινωνικής 
Ασφάλισης κ. Άδωνις Γεωργιάδης δή-
λωσε σχετικά: «Είμαι εξαιρετικά ευτυ-
χής που η ανάληψη των καθηκόντων 
μου στο Υπουργείο Εργασίας και Κοι-
νωνικής Απασχόλησης συμπίπτει με 
τον χαμηλότερο δείκτη ανεργίας από 
το 2009. Θα δουλέψουμε σκληρά 
ώστε τους επόμενους μήνες να πάμε 
ακόμα καλύτερα και σύντομα η ανερ-
γία στην Ελλάδα να είναι κάτω από το 
10%».

ΕΛΣΤΑΤ: Η ανεργία υποχώρησε στο 
10,8% τον Μάιο

Αύξηση κατά 45.901 των απασχολούμενων 
σε σχέση με τον Μάιο του 2022
Στο 10,8% υποχώρησε το εποχικά διορθωμέ-
νο ποσοστό της ανεργίας τον Μάιο στην  Ελλά-
δα, σύμφωνα με τα στοιχεία που ανακοίνωσε 
σήμερα η Ελληνική Στατιστική Αρχή, έναντι 
12,7% τον Μάιο του 2022 και του αναθεω-
ρημένου προς τα άνω 11,3% τον Απρίλιο του 
2023.

Οι απασχολούμενοι ανήλθαν σε 4.186.179 
άτομα σημειώνοντας αύξηση κατά 45.901 
άτομα σε σχέση με τον Μάιο του 2022 (1,1%) 
και κατά 22.512 άτομα σε σχέση με τον Απρί-
λιο του 2023 (0,5%).

Οι άνεργοι ανήλθαν σε 506.184 άτομα σημει-
ώνοντας μείωση κατά 95.166 άτομα σε σχέση 

με τον Μάιο του 2022 (-15,8%) και 
κατά 23.861 άτομα σε σχέση με τον 
Απρίλιο του 2023 (-4,5%).

Τα άτομα κάτω των 75 ετών που δεν 
περιλαμβάνονται στο εργατικό δυνα-
μικό, ή «άτομα εκτός του εργατικού 
δυναμικού», δηλαδή τα άτομα που δεν 
εργάζονται ούτε αναζητούν εργασία, 
ανήλθαν σε 3.111.516, σημειώνοντας 
αύξηση κατά 18.599 άτομα σε σχέση 
με τον Μάιο του 2022 (0,6%) και μεί-
ωση κατά 996 άτομα σε σχέση με τον 
Απρίλιο του 2023 (αμελητέα μεταβο-
λή).

Οι γυναίκες εξακολουθούν να εμφα-
νίζουν διπλάσιο ποσοστό ανεργίας 
σε σχέση με τους άνδρες, με 14,4% 
έναντι 7,9%.

Το ποσοστό των νέων ηλικίας 15 έως 
24 ετών υποχώρησε σημαντικά στο 
24% από 32,7% που ήταν τον αντί-
στοιχο μήνα του περασμένου έτους.
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ΑΠΟΛΑΥΣΤΕ ΤΙΣ «ΓΛΥΚΙΕΣ» 
ΣΤΙΓΜΕΣ ΣΑΣ

Η  ΑΞΙΟΠΙΣΤΗ ΛΥΣΗ ΓΙΑ ΤΟΝ 
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΑ

ΣΤΗΝ Α.Μ.Θ.

ΑΨΟΓΟ SERVICE
ΕΛΕΓΧΟΣ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΥ
ΑΜΕΣΗ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗ

ΛΟΓΙΚΕΣ ΤΙΜΕΣ
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Κ Ο Ι Ν Ω Ν Ι Α
Θρήνος στην Ένοπλές δυνάμεις: Πέθανε 

20χρονος εύελπις ενώ έκανε εκπαίδευση

Θλίψη στις Ένοπλες Δυνάμεις από τον 
ξαφνικό χαμό του 20χρονου ευέλπι-
δος ο οποίος έχασε τη ζωή του ενώ 
βρισκόταν σε θερινή στρατιωτική εκ-
παίδευση στη Ρεντίνα.

Σύμφωνα με την ΕΡΤ, η ανακοίνωση 
του Γενικού Επιτελείου Στρατού ανα-
φέρει: «Κατά τις πρωινές ώρες της 

Παρασκευής 30 Ιουνίου, και στο πλαίσιο της 
θερινής εκπαίδευσης της Στρατιωτικής Σχο-
λής Ευελπίδων (ΣΣΕ), στο Κέντρο Εκπαίδευσης 
Ανορθόδοξου Πολέμου (ΚΕΑΠ) στη Ρεντίνα, o 
Ελληνοκύπριος εύελπις ΙΙας, Χ.Γ., ετών 20, 
έχασε τις αισθήσεις του κατά τη διάρκεια 
εκπαιδευτικής δραστηριότητας. Του παρα-
σχέθηκαν άμεσα οι πρώτες βοήθειες από τον 
ιατρό της Μονάδας και διεκομίσθη άμεσα 
συνοδεία ιατρικού προσωπικού στο Κ.Υ. Νέας 
Μαδύτου, όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός του.

Τα αίτια του συμβάντος διερευνώνται αρμο-
δίως.
Το Γενικό Επιτελείο Στρατού εκφράζει τη λύπη 
του για την απώλεια του ευέλπιδος και τα ει-
λικρινή συλλυπητήρια στην οικογένεια και 
στους οικείους του»

«Καμπανάκι» από ΠΟΥ για την ασπαρτάμη- 
Πιθανώς καρκινογόνος ουσία

Ένα από τα πιο διαδε-
δομένα τεχνητά γλυ-
καντικά στον κόσμο, 
η ασπαρτάμη, πρόκει-
ται να κηρυχθεί πιθα-
νό καρκινογόνο τον 
επόμενο μήνα από τον 
ΠΟΥ. Η ασπαρτάμη, 
που χρησιμοποιείται 
σε προϊόντα από τα 
αναψυκτικά χωρίς ζά-
χαρη μέχρι σε τσίχλες 
και προϊόντα διατρο-
φής, θα καταχωριστεί 
τον Ιούλιο ως «πιθανώς 
καρκινογόνος για τον 
άνθρωπο» για πρώτη 
φορά από τον Διεθνή 
Οργανισμό Έρευνας 
για τον Καρκίνο (IARC), 
τον ερευνητικό φορέα 
του Παγκόσμιου Οργα-
νισμού Υγείας (ΠΟΥ) 
για τον καρκίνο, ανέ-
φεραν οι πηγές.

Εναι αλήθεια, ότι παρόμοιες αποφάσεις 
της IARC στο παρελθόν για διάφορες ου-
σίες έχουν προκαλέσει ανησυχίες στους 
καταναλωτές σχετικά με τη χρήση τους, 
έχουν οδηγήσει σε αγωγές και έχουν πι-
έσει τους κατασκευαστές να αναδημι-
ουργήσουν συνταγές και να στραφούν σε 
εναλλακτικές λύσεις. Αυτό έχει οδηγήσει 
σε αντιδράσεις, με τους επικριτές να επι-
σημαίνουν ότι οι εκτιμήσεις της IARC μπο-
ρεί να προκαλέσουν σύγχυση στο κοινό
Σημειώνεται, ότι από το 1981, JECFA η 
έχει δηλώσει ότι η ασπαρτάμη είναι ασφα-
λής για κατανάλωση εντός των αποδεκτών 
ημερήσιων ορίων. Για παράδειγμα, ένας 
ενήλικας που ζυγίζει 60 κιλά θα πρέπει 
να πίνει καθημερινά 12 έως 36 κουτάκια 
σόδα διαίτης – ανάλογα με την ποσότητα 
ασπαρτάμης στο ποτό – για να κινδυνεύει. 
Την άποψή της συμμερίζονται ευρέως οι 
εθνικές ρυθμιστικές αρχές, μεταξύ άλλων 
στις Ηνωμένες Πολιτείες και την Ευρώπη.

Οι αποφάσεις της IARC μπορούν να έχουν 
τεράστιο αντίκτυπο. Το 2015, η επιτροπή 
της κατέληξε στο συμπέρασμα ότι η γλυ-
φοσάτη είναι «πιθανώς καρκινογόνα ου-
σία». Χρόνια αργότερα, ακόμη και όταν 
άλλοι φορείς, όπως η Ευρωπαϊκή Αρχή για 
την Ασφάλεια των Τροφίμων (EFSA), αμ-
φισβήτησαν αυτή την αξιολόγηση, οι εται-
ρείες εξακολουθούσαν να αισθάνονται τις 
επιπτώσεις της απόφασης. Η γερμανική 
Bayer το 2021 έχασε την τρίτη έφεσή της 
κατά αποφάσεων αμερικανικών δικαστη-
ρίων που επιδίκασαν αποζημιώσεις σε πε-
λάτες που κατηγορούσαν για τον καρκίνο 
τους τη χρήση των ζιζανιοκτόνων της με 
βάση τη γλυφοσάτη.

Ο ΧΡΥΣΟΧΟΙΔΗΣ ΚΑΙ Η ΚΑΥΤΗ ΠΑΤΑΤΑ ΤΟΥ ΕΣΥ

Και να λοιπόν, για μία ακόμη φορά,  καλεί-
τε ο έμπειρος πολιτικός να βγάλει τα κάρ-
βουνα από την φωτιά, αναφορικά πάντοτε 
με το ΕΣΥ που ήδη βρίσκεται στην εντατική 
με πρώτο και καλύτερο το ΕΚΑΒ. Ένα ΕΚΑΒ 
που ταλαιπωρεί τον κόσμο εδώ και πολλά 

χρόνια και ειλικρινά δεν ξέρω αν τα 
πληρώματα του με την συνδρομή 
στρατιωτικού προσωπικού καθώς 
και της πυροσβεστικής,  θα κα-
ταφέρουν να σώσουν τον κοσμάκι 
όμως δεν πρέπει η κυβέρνηση και ο 
υπουργός της να ξεχνούν ότι μπορεί 
οι πολίτες να πηγαίνουν έγκαιρα στο 
νοσοκομείο, όμως δεν πρέπει να πε-
θαίνουν εκεί από έλλειψη υγειονομι-
κού και ιατρικού προσωπικού.

Καλές οι λύσεις ανάγκης, αλλά το 
ζητούμενο είναι να υπάρχουν και 
γιατροί μέσα στα νοσοκομεία να 
γιατρεύουν τον κόσμο.

Τι να το κάνω αν οι άνθρωποι δεν 
πεθαίνουν στο δρόμο αλλά στα … 
νοσοκομεία.

ΤΕΛΙΚΑ Ο ΣΑΒΒΑΣ ΕΙΝΑΙ ΕΤΟΙΜΟΣ
Με ιδιαίτερη χαρά ανακοινώνουμε σήμερα την 
υποψηφιότητα, με τη δημοτική μας παράταξη 

«Μπροστά», του συνδημότη μας Κέλλη Ιωάννη (Γιαννακός).

Όπως δείχνει τελικά, η συχνή πυκνή ανακοίνω-
ση των ονομάτων του συνδυασμού του, ο Σάβ-
βας Μελισσόπουλος, είχε ετοιμάσει τα μέλη 
της παράταξης του εδώ και καιρό.

Και είναι ονόματα που έχουν την δική τους δι-
αδρομή στην κοινωνία.

Ο Σάββας Μελισσόπουλος το έχει βάλει σκο-
πό να πάει στην Δεύτερη Κυριακή και ο συν-
δυασμός του θέλει να παίξει τον δικό του ρόλο 
στις μελλοντικές εξελίξεις.

Σαφέστατα η κάθοδος του Σ. Κοντού θα φέρει 
εμπόδια σε όλες τις δημοτικές παρατάξεις και 
μοιραία και στην δική του.

Η διαφορά από τις άλλες παρατάξεις πλην αυ-
τής του Στράτου Κοντού που οι διασταυρωμέ-
νες πληροφορίες μιλούν για έναν συμπαγή και 
δυναμικό συνδυασμό νίκης, είναι ότι ο Σάβ-
βας Μελισσόπουλος είναι έτοιμος να διεκδι-
κήσει τον δήμο Ξάνθης. Ήδη έχει ξεκινήσει το 
αγώνα του και δείχνει να μην φοβάται ότι οι 
συνυποψήφιοι του θα «λακίσουν» στο παρά 
πέντε μιας και η διαδρομή του Μ. Τσέπελη 
δείχνει ότι όποιος ανακοινώνει τον υποψήφιό 
του την «πέφτει» από δίπλα κατά τον προσφι-
λή του τρόπο.
Η πορεία πλέον δείχνει ότι κοντά στο νήμα της 

πρώτης Κυριακής, οι επικρατέστερες 
παρατάξεις είναι αυτή του Σ. Μελισ-
σόπουλου, του Στράτου Κοντού και 
του Χ. Δημαρχόπουλου.

Ο νυν δήμαρχος μάλλον κινείται «υπό-
γεια» αν του βγει κανένας δεν ξέρει.
ΤΙ ΑΝΑΦΕΡΕΙ Ο Σ. ΜΕΛΙΣΣΟΠΟΥΛΟΣ 

ΣΤΗΝ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΟΥ

Με ιδιαίτερη χαρά ανακοινώνουμε 
σήμερα την υποψηφιότητα, με τη δη-
μοτική μας παράταξη «Μπροστά», 
του συνδημότη μας Κέλλη Ιωάννη 
(Γιαννακός).
Ο Ιωάννης ζει μόνιμα στο Ιωνικό της 
Ξάνθης και είναι πατέρας 2 παιδιών. 
Εργάστηκε για πολλά χρόνια ως υπερ-
γολάβος οικοδομών και δημοσίων 
έργων.
Είναι ένα αγαπητό και δραστήριο μέ-
λος της κοινωνίας μας που ζει στην 
περιοχή Νεοχωρίου και ενδιαφέρε-
ται ενεργά γι αυτήν.  Ο Γιάννης είναι 
εκλεγμένο μέλος της Τοπικής Κοινό-
τητας Νεοχωρίου και αποφάσισε να 
επαναδραστηριοποιηθεί διότι όπως 
ο ίδιος δηλώνει με τη συμμετοχή του 
θέλει να βοηθήσει στην επίλυση των 
σοβαρών προβλημάτων που αντιμε-
τωπίζει σήμερα η Δημοτική Ενότητα 
της Σταυρούπολης και ο Δήμος μας 
γενικότερα.
Γιάννη καλώς ήρθες στην ΟΜΑΔΑ 
μας, καλό αγώνα και καλή επιτυχία!!!
Όλοι μαζί ενωμένοι προχωράμε 
ΜΠΡΟΣΤΑ για τη μεγάλη ΑΛΛΑΓΗ στον 
Δήμο μας!!
Σάββας Μελισσόπουλος
Υποψήφιος Δήμαρχος Ξάνθης
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η
Τις δικές της ευχές έστειλε η πολιτευτής της ΝΔ 
Μαίρη Τσιακίρογλου για το κουρμπάν μπαιράμι

Η πολιτευτής της ΝΔ, Μαίρη Τσιακί-
ρογλου, ευχήθηκε στους μουσουλ-
μάνους συμπολίτες μας για την με-

γάλη θρησκευτική τους γιορτή, τα χρόνια 
πολλά, θέλοντας με αυτον τον τρόπο να 
τους ευχαριστήσει για την στήριξή της στις 
βουλευτικές εκλογές του Μαΐου αλλά και 
στις επαναληπτικές του Ιουνίου.

Η Μαίρη Τσιακίρογλου δεσμεύεται ότι ανε-
ξάρτητα αν εξελέγη βουλευτής ή όχι, η διά-
θεση της να βοηθήσει τους Ξανθιώτες είναι 
δεδομένη.
Ευχαρίστησε ιδιαίτερα τους μουσουλμά-
νους επαγγελματίες, μέλη της Ομοσπονδίας 
και τους ευχήθηκε καλές δουλειές.

Μ. Σπανιδης: Στήριγμα μπορεί να γίνει και το κενό.

Το απόγευμα της Παρασκευής 30 
Ιουνίου 2023

στην αίθουσα εκδηλώσεων «ΒΙΡΓΙΝΙΑ 
ΤΣΟΥΔΕΡΟΥ»

του Ιδρύματος Θρακικής Τέχνης & 
Παράδοσης,

Ο Δήμος Ξάνθης, το Ίδρυμα Θρακικής 
Τέχνης και Παράδοσης

 και οι εκδόσεις «ΣΠΑΝΙΔΗΣ»,

παρουσίασαν σε πρώτη δημόσια το 
βιβλίο

του ερευνητή-συγγραφέα Αναστάσιου 
Τσορλίδη με τίτλο,

«Από τα Πέτρινα χρόνια… στα Μεγάλα 
Σαλόνια».

Εκλεκτοί φίλοι του Ιστορικού μας 
Α.Ο.Ξ.

καθώς και Θεσμικοί τίμησαν με την 
παρουσία τους

αυτή την ιδιαίτερη συνάντηση.

Χαρακτηριστικά τα λόγια του Εκδότη 
Μιχάλη Σπανίδη:

«Ο χρόνος που περνά φέρνει μαζί του και πολ-
λές ερμηνείες.

Φέρνει  κόπωση, αδιαφορία και απόσταση.

Αλλά και γνώση και στοχασμό.

Ο καιρός απαιτεί  να σταματήσει ο καημός 
μας

να μετράει  ωκεάνια κύματα και φόβους.

Επιβάλετε εδώ και τώρα μία συλλογική  συνο-
χή

η οποία θα καταφέρει να διώξει το αλάτι

που θολώνει το βλέμμα μας.

Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι κατά την πτώση

δεν πρέπει να κυριαρχεί ο φόβος.

Στήριγμα μπορεί να γίνει και το κενό.

Αρκεί να προλάβεις εγκαίρως να το ονοματί-
σεις.

Μόνον έτσι θα μπορέσει ο ιστορικός Α.Ο.Ξ.

να αποδράσει από τον παγωμένο ακίνητο χρό-
νο

 και να ξαναβγεί η αμαξοστοιχία του στο φως».

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ. Χ. ΜΕΤΙΟΣ ΠΑΙΡΝΕΙ 
ΣΤΟΥΣ ΟΜΟΥΣ ΤΟΥ, ΤΟΝ ΠΡΟΕΚΛΟΓΙΚΟ  ΑΓΩΝΑ

Όπως διαβάσαμε και στην 
προσωπική του ανάρτηση, 
ο Περιφερειάρχης Χ. Μέ-
τιος, πήρε στους «ώμους» 
του την προεκλογική του 
εκστρατεία μέχρι και τις 
αυτοδιοικητικές εκλογές 
του Οκτωβρίου 2023.

Ο Χ. Μέτιος όπως δείχνει η επίσκεψη του 
στους οικισμούς της ορεινής Ξάνθης, αλλάζει 
στυλ, υιοθετεί την φιλικότητα προς τους ψη-
φοφόρους του και γενικά παίρνει «πάνω» του 
την προεκλογική του εκστρατεία

Θερμή υποδοχή δέχτηκε από τους μουσουλ-
μάνους της πόλης της Ξάνθης αλλά και οι-
κισμών του Νομού ο Περιφερειάρχης ΑΜΘ 
Χρήστος Μέτιος με αφορμή το Κουρμπάμ 
Μπαϊραμ και τις ευχές του σε όλους.

Αρκούν οι φωτογραφίες που βλέπετε, 
για να καταλάβετε και το θερμό κλίμα 
της επίσκεψης αλλά και τον….”αέ-
ρα” που απόκτησε ο Χρήστος Μέτιος 
μετά τον θρίαμβο και την νίκη του Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη στις εκλογές της 
25ης Ιουνίου.

Ο ίδιος ενθουσιασμένος από την αγά-
πη και την θέρμη με την οποία τον 
υποδέχτηκαν οι μουσουλμάνοι, δήλω-
σε τα παρακάτω στο fb:

 

 Χρήστος Μέτιος

Επισκεφθήκαμε συμπολίτες μας στην 
πόλη της Ξάνθης και σε οικισμούς 
της Περιφερειακής Ενότητας Ξάνθης 
για να τους ευχηθούμε για τη μεγάλη 
μουσουλμανική γιορτή του Κουρμπάν 
Μπαϊράμ. Χρόνια πολλά με υγεία, οι-
κογενειακή ευτυχία και ευημερία!

Πρόστιμα για παράνομη κατάληψη θαλάσσιου 
χώρου στο πολυσυζητημένο beach bar της Ρόδου

Πρόστιμα για παράνομη κατά-
ληψη θαλάσσιου χώρου από 
επικαθήμενες κατασκευές, επι-
βλήθηκαν από το λιμεναρχείο 
της Ρόδου στην επιχείρηση υγι-
ειονομικού ενδιαφέροντος στην 
περιοχή Αγ.Μαρίνα, όπου σε βί-
ντεο στα sosial media φαίνεται 
σερβιτόρος με δίσκο με φαγητά 
να μπαίνει στη θάλασσα, προ-

κειμένου να εξυπηρετήσει 
πελάτες που βρίσκονται σε 
πλατφόρμα.

Σημειώνεται ότι για το θέμα είχε 
δοθεί εντολή από τον υπουργό 
Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτι-
κής στο λιμενικό σώμα να προβεί 
σε έλεγχο της επιχείρησης για την 
νομιμότητα των κατασκευών μέσα 
στη θάλασσα.

Σύμφωνα με το λιμενικό σώμα 
ανάλογες παραβάσεις είχαν δια-
πιστωθεί και σε προγενέστερους 
ελέγχους στις 16.06.2023 και στις 
21.06.2023 και είχαν σχηματισθεί 
οι σχετικές δικογραφίες.
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Τρεις απανωτοί πνιγμοί σε 

Θάσο, Αλεξανδρούπολη 
και Χαλκιδική

Χωρίς της αισθήσεις 
τους εντοπίστηκαν: 
51χρονη γυναίκα, 80χρο-
νος άντρας και επίσης 
ένας 79χρονος άντρας
Χωρίς τις αισθήσεις 
τους ανασύρθηκαν την 
Τρίτη 27/06 τρία άτομα 
σε παραλίες στη Θάσο, 
την Αλεξανδρούπολη και 
τη Χαλκιδική.

Συγκεκριμένα, τουρίστρια 51 ετών 
ανασύρθηκε χωρίς τις αισθήσεις της, 
το μεσημέρι της Τρίτης, από τη θα-
λάσσια περιοχή Αστρίς της Θάσου. 
Σύμφωνα με το  λιμενικό, αρχικά, τής 
παρασχέθηκαν οι πρώτες βοήθειες 
από ιδιώτη γιατρό, ενώ στη συνέχεια 
μεταφέρθηκε με ασθενοφόρο του 
ΕΚΑΒ στο Κέντρο Υγείας Πρίνου, όπου 

διαπιστώθηκε ο θάνατός της. Από το Α’ Λιμενικό 
Τμήμα Θάσου του Κεντρικού Λιμεναρχείου Κα-
βάλας που διενεργεί την προανάκριση, παραγ-
γέλθηκε η διενέργεια νεκροψίας-νεκροτομής. 
Πάντως, όπως αναφέραμε, εκδηλώθηκε σω-
ρεία αντιδράσεων για την καθυστέρηση αντα-
πόκρισης του ασθενοφόρου.

Χωρίς τις αισθήσεις του εντοπίστηκε επίσης, 
το απόγευμα της Τρίτης, στην παραλία Χάρα-
μα Αλεξανδρούπολης, 80χρονος άντρας, στον 
οποίο παρασχέθηκαν οι πρώτες βοήθειες από 
ναυαγοσώστη, ενώ στη συνέχεια μεταφέρθηκε 
με ασθενοφόρο όχημα του ΕΚΑΒ στο Πανεπι-
στημιακό Γενικό Νοσοκομείο Αλεξανδρούπο-
λης, όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός του.  Από 
το Κεντρικό Λιμεναρχείο Αλεξανδρούπολης 
που διενεργεί την προανάκριση, παραγγέλθη-
κε η διενέργεια νεκροψίας-νεκροτομής από το 
Εργαστήριο Ιατροδικαστικών Επιστημών Π.Γ.Ν. 
Έβρου.

Τέλος, χωρίς τις αισθήσεις του ανασύρθηκε, το 
ίδιο απόγευμα, στην παραλία Μεταμόρφωσης 
Χαλκιδικής, 79χρονος άντρας, ο οποίος μετα-
φέρθηκε στο Γενικό Νοσοκομείο Πολύγυρου, 
όπου διαπιστώθηκε ο θάνατός του. Από το Γ’ 
Λιμενικό Τμήμα Νέου Μαρμαρά του Λιμεναρ-
χείου Ιερισσού που διενεργεί την προανάκριση, 
παραγγέλθηκε η διενέργεια νεκροψίας-νεκρο-
τομής από το Εργαστήριο Ιατροδικαστικής και 
Τοξικολογίας Διαβατών.

Τρία αεροσκάφη και ένα ελικόπτερο για 
την πυροπροστασία στο αεροδρόμιο 

Αλεξανδρούπολης

Ενημερώθηκε ο δήμαρχος από το 
διοικητή Π.Υ. ΑΜΘ και τον αερολιμε-
νάρχη
Σε θέση «μάχης» βρίσκονται ήδη στον 
Διεθνή Αερολιμένα Αλεξανδρούπο-
λης Δημόκριτος τα τρία αεροσκάφη 
Tractor και ένα ελικόπτερο Kamov, 
έτοιμα να συνδράμουν ανά πάσα στιγ-
μή σε περίπτωση εκδήλωσης πυρκα-
γιάς στην περιοχή μας.

Χθες το πρωί ο δήμαρχος Γιάννης Ζαμπούκης 
βρέθηκε στους χώρους του αερολιμένα όπου 
ενημερώθηκε σχετικά τόσο από τον Διοικητή 
Πυροσβεστικών Υπηρεσιών ΑΜΘ Αρχιπύραγ-
χο Κωνσταντίνο Κούκουρα όσο και από τον 
Αερολιμενάρχη Στέλιο Ζαντανίδη.

Σε αδιέξοδο η ΕΕ για το 
μεταναστευτικό: Μπλόκο 

από Πολωνία και Ουγγαρία

Λίγο πριν από τις 02:30 τα ξημερώματα της 
Παρασκευής ολοκληρώθηκε η πρώτη ημέρα 
της Συνόδου Κορυφής στις Βρυξέλλες. Οι ηγέ-
τες των Ευρωπαϊκών χωρών ξεκίνησαν να δι-
απραγματεύονται για το μεταναστευτικό από 
τις 17:30, αλλά η Ουγγαρία και η Πολωνία 
συνεχώς μπλόκαραν τα συμπεράσματα για το 
συγκεκριμένο θέμα μέχρι και την ολοκλήρωση 
της πρώτης ημέρας του Ευρωπαϊκού Συμβου-
λίου.

Οι ηγέτες των 27 θα συνεδρίασαν και πάλι 
χθές Παρασκευή (10:30 ώρα Ελλάδας), με το 
μεταναστευτικό να βρίσκεται ξανά στο τραπέ-
ζι.

Ουγγαρία και Πολωνία μπλοκάρουν τα συμπε-
ράσματα για το Μεταναστευτικό

Αμετακίνητες παραμένουν οι κυβερνήσεις της 
Ουγγαρίας και της Πολωνίας, οι οποίες εξα-
κολουθούν να μπλοκάρουν τα συμπεράσμα-
τα για το μεταναστευτικό, με τους ηγέτες να 
συνεχίζουν τις διαπραγματεύσεις στη Σύνοδο 
Κορυφής των Βρυξελλών.

Στο προσχέδιο των συμπερασμάτων υπάρ-
χουν δύο παράγραφοι που αφορούν στο με-
ταναστευτικό.

Σύμφωνα με το Αθηναϊκό Πρακτορείο Ειδήσε-
ων, αναφέρεται ότι το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο 
εκφράζει τη βαθιά του θλίψη για την τρομε-
ρή απώλεια ζωών ως αποτέλεσμα της πρό-
σφατης τραγωδίας στα ανοιχτά της Πύλου. Η 
Ευρωπαϊκή Ένωση παραμένει προσηλωμένη 
στην κατάρριψη του επιχειρηματικού μοντέ-
λου των διακινητών , συμπεριλαμβανομένης 
της εργαλειοποίησης, και στην αντιμετώπιση 
των βαθύτερων αιτιών της παράτυπης μετα-
νάστευσης, ώστε να αντιμετωπίζονται καλύτε-
ρα οι μεταναστευτικές ροές και να αποφεύ-
γεται η επιβίβαση των ανθρώπων σε τέτοια 

επικίνδυνα ταξίδια, προστίθεται.

Ακόμη, επισημαίνεται ότι η μετανά-
στευση είναι ευρωπαϊκή πρόκληση 
που απαιτεί ευρωπαϊκή απάντηση. 
Το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο εξέτασε τη 
μεταναστευτική κατάσταση στα εξω-
τερικά σύνορα της ΕΕ και εντός της 
ΕΕ με συνολικό τρόπο και σημείωσε 
το έργο που έχει αναληφθεί μέχρι 
στιγμής στο πλαίσιο μιας ευρωπαϊκής 
απάντησης.

Η προεδρία του Συμβουλίου και η 
Επιτροπή ενημέρωσαν το Ευρωπαϊκό 
Συμβούλιο για τη σταθερή πρόοδο 
στην εφαρμογή των συμπερασμάτων 
του της 9ης Φεβρουαρίου 2023, με 
έμφαση στις εξωτερικές πτυχές της 
μετανάστευσης και στους μηχανι-
σμούς χρηματοδότησής τους.

Μετά την πρόσφατη επιστολή της Επι-
τροπής, και με βάση τη μέχρι τώρα 
πρόοδο, το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο ζη-
τεί να ενταθούν οι εργασίες σε όλους 
τους τομείς δράσης, κατά μήκος όλων 
των μεταναστευτικών οδών, σύμφωνα 
με το διεθνές δίκαιο.

Η προεδρία καλεί το Συμβούλιο και 
την Κομισιόν να συνεχίσουν να παρα-
κολουθούν στενά και να διασφαλίζουν 
την εφαρμογή των συμπερασμάτων 
του και να υποβάλουν σχετικές εκθέ-
σεις. Καλεί την Επιτροπή να συνεχίσει 
να εργάζεται για τα στοιχεία που πε-
ριλαμβάνονται στην επιστολή της. Το 
Ευρωπαϊκό Συμβούλιο θα συνεχίσει 
να εξετάζει τις εργασίες αυτές.

Πολωνία και Ουγγαρία έχουν ταχθεί 
κατά της πολιτικής συμφωνίας σε δύο 
πυλώνες του Συμφώνου για το Μετα-
ναστευτικό και το Άσυλο, που επιτεύ-
χθηκε στο συμβούλιο των υπουργών 
Εσωτερικών στις αρχές Ιουνίου.

Νωρίτερα, υιοθετήθηκαν τα συμπε-
ράσματα της Συνόδου για την Ουκρα-
νία.

Καβάλα: Παράσυρση γυναίκας που εργαζόταν 
στην καθαριότητα του Δήμου

Τροχαίο ατύχημα σημειώθηκε στην Καβάλα το 
πρωί λίγο πριν τις 8:00, σήμερα Δευτέρα 3 Ιουλί-
ου. Μία υπάλληλος της Καθαριότητας του δήμου, 
παρασύρθηκε από διερχόμενο όχημα μέσα στην 
πόλη.

Συγκεκριμένα, ένας 75χρονος παρέσυρε με το 

αυτοκίνητό του την 47χρονη, ενώ αυτή 
εργαζόταν επί της οδού Αμυνταίου, στη 
Δημοτική Αγορά Καβάλας.

Στο σημείο μετέβη ασθενοφόρο του 
ΕΚΑΒ που μετέφερε τη γυναίκα ελαφρά 
τραυματισμένη στο νοσοκομείο της Κα-
βάλας.
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Δημοπρατήθηκε έργο 4,3 εκατ. ευρώ για την 

ενεργειακή αναβάθμιση όλων των αντλιο-
στασίων του Δήμου Μαρωνείας – Σαπών

Στην ενεργειακή αναβάθμιση του 
εξοπλισμού όλων των αντλιοστασίων 
του προχωρά ο Δήμος Μαρωνείας – 
Σαπών, καθώς μετά την έγκριση της 
μελέτης και τον καθορισμό των όρων 
διακήρυξης από την Οικονομική Επι-
τροπή, ολοκλήρωσε τις διαγωνιστι-
κές διαδικασίες και προχώρησε στο 
άνοιγμα των τεχνικών προσφορών για 
το έργο.

Το έργο συνολικού προϋπολογισμού 
4.339.557 ευρώ χρηματοδοτείται 
από το Πρόγραμμα Ανάπτυξης και 
Αλληλεγγύης για την Αυτοδιοίκηση 
“Αντώνης Τρίτσης”. Πρόκειται για ένα 
έργο ύψιστης σημασίας που θα εξοι-
κονομήσει ενέργεια, θα βελτιστοποιή-
σει τη λειτουργία των εγκαταστάσεων, 
θα περιορίσει τις εκπομπές άνθρακα 
και τελικά θα ελαττώσει το ενεργειακό 
αποτύπωμα του Δήμου Μαρώνειας – 
Σαπών.

Συγχρόνως, με την ανάπτυξη του συ-
στήματος θα δημιουργηθούν αυτο-
μάτως και επιπρόσθετες θετικές επι-
δράσεις, που αφορούν στη δραστική 
μείωση των λειτουργικών εξόδων του 
Δήμου, αλλά και την εξασφάλιση όλων 
των παραπάνω με τον πλέον οικονο-

μικό τρόπο και την ελάχιστη επιβάρυνση των 
καταναλωτών.

Ο βασικός σκοπός του έργου είναι η συλλογή, 
επεξεργασία και παρακολούθηση των δεδο-
μένων που σχετίζονται με την κατανάλωση 
ενέργειας, ο εκσυγχρονισμός και η αντικα-
τάσταση του υφιστάμενου ηλεκτρομηχανολο-
γικού εξοπλισμού από νέο, σύγχρονο και με 
βελτιωμένα ενεργειακά χαρακτηριστικά και ο 
συσχετισμός της λειτουργίας των εγκαταστά-
σεων και της ενέργειας που καταναλώνεται με 
ποσοτικά και ποιοτικά στοιχεία λειτουργίας 
των δικτύων ύδρευσης και αποχέτευσης.

Στο πλαίσιο του έργου προβλέπεται, μεταξύ 
άλλων, η προμήθεια αντλητικών συγκροτημά-
των, μετρητών ενέργειας, ηλεκτρικών πινάκων 
ελέγχου εγκαταστάσεων ύδρευσης που θα 
είναι εγκατεστημένοι και σε γεωτρήσεις, η 
προμήθεια επικοινωνιακού εξοπλισμού κ.ά. 
Περιλαμβάνει τις κυριότερες ηλεκτρομηχανο-
λογικές εγκαταστάσεις των αντλιοστασίων και 
των γεωτρήσεων ύδρευσης της αρμοδιότητας 
του Δήμου Μαρώνειας – Σαπών, με στόχο την 
ενεργειακή τους αναβάθμιση, καθώς και την 
εφαρμογή σύγχρονων μεθόδων παρακολού-
θησης και ελέγχου της ενέργειας που κατα-
ναλώνεται, βασισμένες σε ευφυή συστήματα 
λογισμικού.

Το έργο περιλαμβάνει συνολικά 59 σημεία 
εγκατάστασης του εξοπλισμού σε αντλιοστά-
σια και γεωτρήσεις του Δήμου Μαρωνείας 
– Σαπών. Το σημαντικό είναι ότι μέσω του συ-
γκεκριμένου έργου, εκτός από τα παραπάνω 
οφέλη που θα αποκομίσει ο Δήμος θα έχει στη 
διάθεση του και εφεδρικό εξοπλισμό η προ-
μήθεια του οποίου προβλέπεται από το έργο.

Δράμα: Στις φλόγες διπλοκατοικία στην 
Πετρούσα Δράμας

Πυρκαγιά για άγνωστους μέχρι στιγμής 
λόγου ξέσπασε χθες λίγο πριν τα μεσά-
νυχτα σε διπλοκατοικία στον οικισμό Πε-
τρούσας του δήμου Προσοτσάνης Δρά-
μας.

Επι τόπου έσπευσε με 5 οχήματα της 

Π υ ρ ο σ β ε σ τ ι κ ή ς 
Υπηρεσίας με 12 
πυροσβέστες που 
κατάφεραν νωρίς 
τα ξημερώματα να 
την σβήσουν. Από 
την πυρκαγιά κά-
ηκε ολοσχερώς ο 
πρώτος όροφος 
της διπλοκατοικίας 
και η κεραμοσκε-
πή.

Προανάκριση για 
τα αίτια της πυρ-
καγιάς διενεργεί το 
ανακριτικό τμήμα 
της πυροσβεστικής 
Δράμας.

Στη Σαμοθράκη από 11-21 Ιουλίου το 
8ο θερινό σχολείο

Στο πλαίσιο των εντατικών προγραμμά-
των μικτής κινητικότητας Erasmus+, 
το ΔΠΘ διοργανώνει   από 11-21 Ιουλί-
ου στη Σαμοθράκη το 8ο Θερινό σχο-
λείο, (Sustainable Samothraki 2023). 
Στο πρόγραμμα συμμετέχουν  καθηγη-
τές από το Πανεπιστήμιο Μπακού της 
Αυστρίας και το Πανεπιστήμιο της Βι-
έννης, από την Ελλάδα συμμετέχει το 
ελληνικό Κέντρο Θαλάσσιων Ερευνών 
καθώς και περισσότεροι από είκοσι 
φοιτητές από το ΔΠΘ, το Πανεπιστή-
μιο της Πορτογαλίας  και το Μπακού 
της Αυστρίας.

 Πρόκειται για ένα πρόγραμμα όπου  οι συμμετέχοντες 
χρησιμοποιούν  καινοτόμες μεθόδους μάθησης και δι-
δασκαλίας μαζί και τη  διαδικτυακή συνεργασία, ενώ 
το πρόγραμμα προσφέρει την εμπειρία μιας διεπιστη-
μονικής διαδικασίας υποστηρίζοντας την αναζήτηση 
τοπικών λύσεων, διερευνώντας τα τοπικά προβλήματα, 
αντιμετωπίζοντας τις αναπτυξιακές προκλήσεις και μα-
θαίνοντας την αλληλεπίδραση με τους άμεσα εμπλεκό-
μενους σε ένα πολιτιστικά απαιτητικό περιβάλλον.

«Στόχος του θερινού σχολείου είναι η εκμάθηση και 
η εφαρμογή διάφορων τεχνικών μεθόδων σε ανθρω-
πογενές και φυσικό περιβάλλον με  τη συμμετοχή της 
κοινωνίας των πολιτών και υποστηρίζοντας παράλληλα 
μια συνεχή διαδικασία έρευνας», ανέφερε μιλώντας 
στην ΕΡΤ Ορεστιάδας ο Γιώργος Παπαϊωάννου, κα-
θηγητής Δασολογίας και Διαχείρισης Περιβάλλοντος 
Δασών και Φυσικών Πόρων στο ΔΠΘ και πρόσθεσε 
πως «ο  βιωματικός χαρακτήρας των μαθημάτων δίνει 
στους συμμετέχοντες την ευκαιρία  να συμμετάσχουν 
σε ένα έργο όπου παράγεται εφαρμοσμένη έρευνα,  να 
χρησιμοποιήσουν τις αντίστοιχες επιστημονικές τους 
ικανότητες για να υποστηρίξουν πληθώρα διαδικασι-
ών όπως μετρήσεις πεδίου, διενέργεια συνεντεύξεων, 
επεξεργασία ποιοτικών και ποσοτικών δεδομένων, κτλ. 
, να εμπλακούν με το αντικείμενο της «Επιστήμης των 
πολιτών» μέσω της συνεργασίας τους με τους πολίτες 
για την συλλογή πληροφοριών καθώς και να συμβάλουν 
σε μια τοπική διαδικασία μετασχηματισμού προς την 
βιωσιμότητα. Το πρόγραμμα προσφέρει την εμπειρία 
μιας διεπιστημονικής διαδικασίας, υποστηρίζοντας την 
αναζήτηση τοπικών λύσεων, διερευνώντας τα τοπικά 
προβλήματα, αντιμετωπίζοντας τις αναπτυξιακές προ-
κλήσεις και μαθαίνοντας την αλληλεπίδραση με τους 
άμεσα εμπλεκόμενους σε ένα πολιτιστικά απαιτητικό 
περιβάλλον».

Σύμφωνα με τον κ. Παπαιώαννου  το πρόγραμμα επι-
κεντρώνεται σε τρεις ενότητες .Η πρώτη  αφορά την 
Έρευνα στον κοινωνικό μεταβολισμό των νησιών και 
βασίζεται στην ανάλυση δεδομένων που χρησιμοποι-
ούνται στην έρευνα του κοινωνικού μεταβολισμού σε 
νησιωτικά συστήματα με έμφαση στις πρακτικές της 
επαναχρησιμοποίησης και της ανακύκλωσης. Οι φοι-
τητές θα διερευνήσουν εάν τα χαρακτηριστικά των 
νησιών όπως η απομόνωση, η δυσκολία επικοινωνίας 
και μεταφορά υλικών και εξοπλισμού έχουν ως αποτέ-
λεσμα στην παρατεταμένη διάρκεια ζωής ορισμένων 
υλικών σε σχέση με καινοτόμες λύσεις στον κατασκευ-
αστικό τομέα ή και σε συσκευές και σε μηχανήματα. 
Οι φοιτητές θα μάθουν πώς να αναπτύσσουν ερευνη-
τικές ερωτήσεις με βάση το πλαίσιο που τους παρου-

σιάζεται. Θα μάθουν πώς να διενεργούν αλλά 
και να προσαρμόζουν την εργασία πεδίου 
με βάση τα ερευνητικά τους ερωτήματα, θα 
προετοιμάσουν ημι-δομημένες συνεντεύξεις, 
θα μάθουν να συνεργάζονται με τον τοπικό 
πληθυσμό για να αντλήσουν πληροφορίες και 
να διεξάγουν συμπεράσματα. Το πολιτιστικά 
προκλητικό περιβάλλον στη Σαμοθράκη θα 
τους εξοπλίσει με δεξιότητες στην εφαρμογή 
μεθόδων των κοινωνικής οικολογίας σε πραγ-
ματικά προβλήματα. Τέλος, οι φοιτητές θα 
μάθουν πώς να οργανώνουν τα δεδομένα που 
συλλέξαν για την μια τελική παρουσίαση και 
δημοσίευση ως μέρος της σειράς Εργασιών 
Κοινωνικής Οικολογίας.

Η  δεύτερη ενότητα αφοράτην ανάλυση υδρο-
μορφολογικών και φυσικοχημικών χαρα-
κτηριστικών χειμαρρικού υδατορρεύματος.
Στο πλαίσιο της συγκεκριμένη ενότητας οι 
φοιτητές θα έχουν την ευκαιρία να πραγμα-
τοποιήσουν μετρήσεις πεδίου σε χειμαρρικό 
περιβάλλον που σχετίζονται με αρκετές υδρο-
μορφολογικές και φυσικοχημικές παραμέ-
τρους. Θα μάθουν πως να μετρήσουν την τα-
χύτητα, το ύψος στάθμης και να εκτιμήσουν 
την παροχή σε ένα υδατόρρευμα. Επιπλέον, 
θα μάθουν πως να κάνουν τοπογραφική απο-
τύπωση διατομών κοίτης υδατορρεύματος 
και πως να πάρουν μετρήσεις σε διάφορες 
φυσικοχημικές παραμέτρους όπως το PH, 
το διαλυμένο οξυγόνο, η θερμοκρασία, η 
ηλεκτρική αγωγιμότητα, και άλλα και πώς να 
κάνουν αντιπροσωπευτικές δειγματοληψί-
ες νερού. Επιπρόσθετα, θα μάθουν πως να 
κάνουν κοκκομετρική ανάλυση των υλικών 
του πυθμένα χρησιμοποιώντας την τεχνική 
Wolman pebble count και/ή την μέθοδο με 
ρήση πλαισίων. Θα επεξεργαστούν και θα 
αναλύσουν μετεωρολογικά και σταθμημετρι-
κά δεδομένα από τους σταθμούς του ΕΛΚΕΘΕ 
και θα διερευνηθεί η πιθανότητα δημιουργίας 
καμπυλών στάθμης-παροχής και η συσχέτιση 
των δεδομένων για συγκεκριμένα γεγονότα. 
Τα αποτελέσματα της έρευνας σε συνδυασμό 
με τα δεδομένα στάθμης, φυσικοχημικά δε-
δομένα υδατορρεύματος, δεδομένα βροχό-
πτωσης και στάθμης από τους αυτόματους 
τηλεμετρικούς σταθμούς θα  αξιολογηθούν 
για την απόκτηση γνώσης σχετικά με την προ-
έλευση του νερού, την αξιολόγηση του κινδύ-
νου πλημμύρας και ξηρασίας και τις απειλές 
στην ποιότητα των υδατικών πόρων του νη-
σιού. Τέλος, οι φοιτητές θα μάθουν πώς να 
οργανώνουν τα δεδομένα για την μια τελική 
παρουσίαση και δημοσίευση ως μέρος της 
σειράς Εργασιών Κοινωνικής Οικολογίας .
Η Τρίτη ενότητα αφορά  την  Κοινωνική και-
νοτομία στα νησιά. Στόχος  είναι να διερευνη-
θεί ο τρόπος με τον οποίο η νησιωτικότητα 
αντανακλάται στην κοινωνική οργάνωση 
της νησιωτικής κοινότητας προκειμένου 
να ξεπεραστούν κοινωνικοοικονομικά 
ή περιβαλλοντικά προβλήματα. Οι φοι-
τητές θα μάθουν πώς να αναπτύσσουν 
ερευνητικές ερωτήσεις σχετικές με την 
κοινωνική καινοτομία και τη νησιωτική 
βιωσιμότητα με βάση το πλαίσιο που τους 
παρουσιάζεται. Θα μάθουν πώς να οργα-
νώνουν τα ερευνητικά τους ερωτήματα, 
να προετοιμάζουν και να διενεργούν συ-
νεντεύξεις, να συνεργάζονται με πολίτες 
για τη συλλογή στοιχείων και τη διεξαγω-
γή συμπερασμάτων. Το νησιωτικό περι-
βάλλον της Σαμοθράκη θα τους εξοπλίσει 
με δεξιότητες για την εφαρμογή μεθόδων 
κοινωνικών επιστημών σε πραγματικά 
προβλήματα της νησιωτική κοινωνίας.
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Οι τρεις κινήσεις Μητσοτάκη μέσα στον 
Ιούλιο και το τετ α τετ με τον Ερντογάν

Να μην χαθεί ούτε μία ημέρα 
και να προχωρήσουν άμε-
σα μία σειρά από τολμηρές 
μεταρρυθμίσεις είναι το μή-
νυμα που έχει στείλει στους 
υπουργούς ο Κυριάκος Μη-
τσοτάκης, επισημαίνοντας 
πως χρειάζονται «λίγα λόγια, 
πολλή δουλειά». Ο πρωθυ-
πουργός έχει μεταβεί στις 
Βρυξέλλες για την Σύνοδο 
Κορυφής όπου συζητεί-
ται και το μεταναστευτικό, 
ωστόσο την επόμενη εβδο-
μάδα τα «φώτα» στρέφο-
νται στη Βουλή και στις προ-
γραμματικές δηλώσεις.

Όσον αφορά στα τεκταινόμενα στο 
ΣΥΡΙΖΑ στο γαλάζιο στρατόπεδο εκτι-
μούν πως κλείνει ένας κύκλος και 
αναμένουν να δουν πως θα εξελιχθεί 
η επόμενη ημέρα στο χώρο της αντι-
πολίτευσης. Αυτό που επισημαίνουν 
είναι πως στις πρόσφατες εκλογές οι 
πολίτες είπαν «όχι» στον λαϊκισμό και 
«ναι» σε ένα ρεαλιστικό σχέδιο για την 
χώρα.

Οι τρεις βασικές κινήσεις μέσα στον 
Ιούλιο
Δίνοντας μια εικόνα αυτού του σχεδί-

ου ο Κυριάκος Μητσοτάκης – κατά την πρώτη 
συνεδρίαση του υπουργικού συμβουλίου – 
μίλησε για την «θητεία της αποτελεσματικό-
τητας» αλλά και «των μεγάλων αλμάτων» που 
πρέπει να κάνει η χώρα για να αρπάξει τις με-
γάλες ευκαιρίες που ανοίγονται μπροστά της. 
Και μέσα στον Ιούλιο τρεις είναι οι βασικές 
κινήσεις που θα γίνουν :

Ο οδικός χάρτης με τον οποίο θα πορευθεί 
η κυβέρνηση την επόμενη τετραετία θα πα-
ρουσιαστεί στις προγραμματικές δηλώσεις, 
που θα γίνουν στη Βουλή από τις 6 έως τις 8 
του μήνα. Ειδική αναφορά θα κάνει ο πρωθυ-
πουργός σε τέσσερις βασικές κατευθύνσεις: 
καλύτεροι μισθοί, καλύτερη δημόσια υγεία, 
ένα καλύτερο κράτος, μία καλύτερη ζωή σε 
μία ισχυρή Ελλάδα. Είναι χαρακτηριστικό 
πως στους μπλε φακέλους που παρέλαβαν οι 

υπουργοί συμπεριλαμβάνονται 120 μεταρ-
ρυθμίσεις, 79 ορόσημα του Ταμείου Ανάκαμ-
ψης αλλά και 959 συνολικά επιχειρησιακές 
δράσεις
Οι επισκέψεις στα υπουργεία του Κυριάκου 
Μητσοτάκη θα συνεχιστούν και βάρος θα 
δοθεί σε μια ατζέντα καθημερινότητας. Η 
πρώτη επίσκεψη έγινε στο υπουργείο Εθνικής 
Οικονομίας και Οικονομικών και προγραμμα-
τίζονται το προσεχές διάστημα επισκέψεις σε 
περίπου δέκα υπουργεία.
Το πρώτο νομοσχέδιο που θα περάσει από 
την νέα Βουλή τον Ιούλιο θα αφορά την μετε-
ξέλιξη του σχήματος του επιτελικού κράτους, 
έτσι ώστε η άσκηση κεντρικής πολιτικής να 
γίνει πιο αποτελεσματική. Το δεύτερο νομο-
σχέδιο θα αποτυπώνει κεντρικές οικονομικές 
δεσμεύσεις, μία εκ των οποίων είναι η επα-
ναφορά της ΕΥΔΑΠ και της ΕΥΑΘ στον έλεγχο 

του Δημοσίου αντί του Υπερταμείου. 
Μάλιστα θα συμπεριλαμβάνεται και 
μια ακόμα νομοθετική υποχρέωση : 
τα προεκλογικά προγράμματα όλων 
των κομμάτων να κοστολογούνται από 
έναν ανεξάρτητο φορέα.
Το τετ α τετ με τον Ερντογάν
Παράλληλα με τις τρεις αυτές κινή-
σεις εντός συνόρων, στις 11 και 12 
Ιουλίου το ενδιαφέρον στρέφεται στο 
Βίλνιους της Λιθουανίας, όπου θα 
γίνει η Σύνοδος Κορυφής του ΝΑΤΟ. 
Εκεί θα πραγματοποιηθεί συνάντη-
ση του πρωθυπουργού με τον Ρετζέπ 
Ταγίπ Ερντογάν και θα φανεί πως θα 
διαμορφωθεί η επόμενη ημέρα στις 
ελληνοτουρκικές σχέσεις.

Με τον Κυριάκο Μητσοτάκη να έχει 
επισημάνει πως «για να μπορέσουμε 
να επιλύσουμε το ένα βασικό ζήτη-
μα το οποίο αποτελεί την κύρια δια-
φορά μας με την Τουρκία, που δεν 
είναι άλλο από την οριοθέτηση ΑΟΖ 
και υφαλοκρηπίδας στο Αιγαίο και 
στην Ανατολική Μεσόγειο, πρέπει να 
συμφωνήσουμε ότι το ζήτημα αυτό 
μπορεί να επιλυθεί μόνο με σχέσεις 
καλής γειτονίας και με γνώμονα το 
Διεθνές Δίκαιο». Καθιστώντας σαφές 
πως «ζητήματα αποστρατικοποίησης 
των νησιών, ζητήματα κυριαρχίας, 
κυριαρχικών δικαιωμάτων, είναι έξω 
από το πλαίσιο της συζήτησης με την 
Τουρκία».

ΕΠΙΣΗΜΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 
ΚΩΣΤΑ ΧΑΤΖΗΜΩΥΣΙΑΔΗ

Με ιδιαίτερη χαρά 
ανακοινώνουμε σή-
μερα την υποψηφιό-
τητα με τη δημοτική 
μας παράταξη
 «Μπροστά»,

ενός ακόμα νέου συμπολίτη μας, του 
Κώστα Χατζημωυσιάδη.
Ο Κώστας είναι 35 χρονών και είναι ένα 
αγαπητό και δραστήριο μέλος της κοι-
νωνίας μας που ζει στην Ξάνθη και ενδι-
αφέρεται ουσιαστικά γι αυτήν.
Έχει σπουδάσει Ηλεκτρολόγος Εγκα-
ταστάσεων και σήμερα εργάζεται στην 
Τεχνική Υπηρεσία του Δημοκρίτειου Πα-
νεπιστημίου Θράκης.
Ασχολήθηκε στο παρελθόν με το ερασι-
τεχνικό ποδόσφαιρο της περιοχής μας, 
ιδιαίτερα όμως τα τελευταία χρόνια 
αφοσιώθηκε στον εθελοντισμό όπου 
προσφέρει τις υπηρεσίες του σήμερα 
και ως μέλος του διοικητικού συμβουλί-
ου εθελοντών αιμοδοτών Νομού Ξάνθης 

«Η ΑΓΑΠΗ», έχοντας πλούσια κοινωνική 
δράση!!
Ο Κώστας το 2019 υπήρξε υποψήφιος 
Δημοτικός Σύμβουλος Ξάνθης και απο-
φάσισε να δραστηριοποιηθεί και πάλι 
στις επερχόμενες Δημοτικές Εκλογές, 
διότι όπως ο ίδιος δηλώνει με τη συμ-
μετοχή του πιστεύει ότι μπορεί να βοη-
θήσει στην επίλυση των σοβαρών προ-
βλημάτων που αντιμετωπίζει σήμερα ο 
Δήμος Ξάνθης.
Κώστα, καλώς ήρθες στην ΟΜΑΔΑ μας, 
καλό αγώνα και καλή επιτυχία!!
Όλοι μαζί ενωμένοι μπορούμε να πάμε 
ΜΠΡΟΣΤΑ και να φέρουμε τη μεγάλη 
ΑΛΛΑΓΗ, που τόσο έχει ανάγκη η Ξάνθη 
μας!!
Σάββας Μελισσόπουλος
Υποψήφιος Δήμαρχος Ξάνθης

Με άρωμα γυναίκας 
οι 20 πρώτες υποψη-
φιότητες της παρά-

ταξης «Εν Έργω Μαζί» 
του Δημήτρη 

Πέτροβιτς

Ο υποψήφιος Δήμαρχος Αλεξανδρού-
πολης - επικεφαλής της παράταξης 
"Εν Έργω Μαζί" Δ. Πέτροβιτς ανακοί-
νωσε τις 20 πρώτες υποψήφιες δημο-
τικές συμβούλους.

Με άρωμα γυναίκας οι πρώτες υπο-
ψηφιότητες της παράταξης για τον 
Δήμο Αλεξανδρούπολης «Εν Έργω 
Μαζί» του Δημήτρη Πέτροβιτς.
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η
Συγκεκριμένα ανακοινώθηκαν οι 
πρώτες 20 γυναίκες που θα στελεχώ-
σουν το ψηφοδέλτιο του συνδυασμού 
«Εν Έργω Μαζί» με επικεφαλής τον 
Δημήτρη Πέτροβιτς, που θα διεκδι-
κήσει τις ερχόμενες αυτοδιοικητικές 
εκλογές τον Δήμο Αλεξανδρούπολης.

Η ανακοίνωση της παράταξης:

Η ομοτιμία των γυναικών στο Δήμο 
Αλεξανδρούπολης, Εν Έργω Μαζί

Ξεκινάμε σήμερα, με έναν ισχυρό 
συμβολισμό, την παρουσίαση των 
υποψηφίων δημοτικών συμβούλων 
του συνδυασμού μας για τις εκλογές 
του Οκτωβρίου. Ανακοινώνουμε τα 
πρώτα είκοσι (20) ονόματα γυναικών, 
που θα διεκδικήσουν μια θέση στο 
επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο.

Πρωτοπόρες στην οικογενειακή, στην 
κοινωνική και την πολιτική ζωή της 
Αλεξανδρούπολης, οι γυναίκες της 
πόλης μας προσφέρουν από τη θέση 
τους φρέσκες ιδέες, προοπτικές και 
προτάσεις, αλλά υποεκπροσωπούνται 
στο χώρο της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 
Μόλις 3 στους 42 δημοτικούς συμ-
βούλους του Δήμου, σήμερα είναι 
γυναίκες.

Δηλώνουμε με αυτή την κίνηση πολιτι-
κής παρακαταθήκης, αποφασισμένοι 
να προωθήσουμε προοδευτικές ιδέες 
που προάγουν την ενεργή συμμετοχή 
των γυναικών, όχι μόνο ως "ποσό-
στωση" στα ψηφοδέλτια μας, αλλά 
ως ένα αναπόσπαστο και οργανικό 
μέρος της πολιτικής ζωής του Δήμου 
μας. Η φωνή τους ενισχύει την πολυ-
φωνία και προάγει μια πιο συμπεριλη-
πτική και ισότιμη κοινωνία.

Είμαστε βέβαιοι ότι οι γυναίκες της 
παράταξης «Εν Έργω Μαζί» του Δη-

μήτρη Πέτροβιτς θα εκπροσωπήσουν με 
αξιοπρέπεια και αφοσίωση τους πολίτες του 
Δήμου Αλεξανδρούπολης και θα συμβάλλουν 
στη δημιουργία ενός καλύτερου και πιο αει-
φόρου μέλλοντος για όλους μας.

Είναι καιρός να αναγνωρίσουμε και να αποτι-
μήσουμε τον κρίσιμο ρόλο των γυναικών και 
να δημιουργήσουμε ένα περιβάλλον που θα 
ενθαρρύνει τη συμμετοχή τους στην παρα-
γωγή λύσεων για τον Δήμο Αλεξανδρούπολης. 
Και όταν το πετύχουμε αυτό, μόνο τότε θα 
μπορούμε να υποστηρίξουμε ότι υλοποιούμε 
μια πιο ισότιμη, δίκαιη και ευημερούσα κοι-
νωνία, στη βάση της ομοτιμίας για όλους.

Γιατί η τοπική αυτοδιοίκηση, είναι γένους θη-
λυκού!

Ακολουθούν τα ονόματα των υποψηφίων αλ-
φαβητικά:
Αποστολοπούλου Μαρία-Βενετία (Βανέσσα), 
Περιβαλλοντολόγος Τμήμα Ιατρικής ΔΠΘ - Σο-
λίστ Πιάνου
Βαρελά Βασιλική (Βάσω), Στέλεχος Λιμενικού 
Σώματος
Βόλη Δήμητρα, Αρχιτέκτων
Γανωτή Μαρίνα, Ιδιωτική Υπάλληλος
Γκουτζίδου Δήμητρα, Στρατιωτικός
Δαναντάκη Στέλλα, Ιδιωτική Υπάλληλος
Δουκαρά Αρετή, Οικιακά
Εφραμίδου Φωτεινή, Αγιογράφος
Ζαχοπούλου Ευαγγελία (Λίτσα), Ιδιωτική 
Υπάλληλος
Ζαχοπούλου Ξανθούλα, Κτηνίατρος
Καϊτατζή Αλεξάνδρα, Αγρότισσα
Καλαϊτζίδου Αικατερίνη, Ιδιωτική Υπάλληλος
Κουφάκη Ελπινίκη, Ψυχολόγος
Λαζάρεβα Μαρίνα, Καθηγήτρια Μουσικής
Νικολαΐδου Κωνσταντίνα, Δημόσιος Υπάλλη-
λος
Σταυρίδου Μαρίνα, Φιλόλογος Ιστορικός
Τσαμπάζη Μαγδαλινή, Ιδιωτική Υπάλληλος
Φιδάνη Αντωνία, Στέλεχος Συνεταιριστικών 
Οργανώσεων και Εκμεταλλεύσεων
Φουτζιτζή Χρυσούλα, Οδοντίατρος
Χάμου Ουρανία (Ράνια), Ιδιωτική Υπάλληλος

Παραιτήθηκε ο Γ. Ζερενίδης;

Σύμφωνα με δημοσι-
εύματα του τοπικού 
τύπου (Εμείς δεν λά-
βαμε σχετική δήλωση 
παραίτησης από τον 
Γ. Ζερενίδη),  ο Αντι-
δήμαρχος Τεχνικών 
Υπηρεσιών του Δή-

μου Ξάνθης παραιτήθηκε 
από την αντιδημαρχία και 
τις θέσεις που απορρέουν 
από τα μέχρι πρότινος κα-
θήκοντά του.

Προσπαθήσαμε μετά την ανάγνωση των αναρ-
τήσεων για να τύχουμε επιβεβαίωσης αλλά 
δεν κατέστη δυνατή η επικοινωνία μας.

Αν ευ σταθούν οι πληροφορίες περί παραίτη-
σης του, εμείς σε ανύποπτο χρόνο,  αναφέ-
ραμε σε δημοσίευμα μας ότι ο Γ. Ζερενίδης 
πρόκειται να παραιτηθεί και να ακολουθήσει 
κοινή πορεία με τον νέο υποψήφιο δήμαρχο 
Στράτο Κοντό.

«Φτωχός συγγενής» η Ξάνθη 
ακόμη και στα φανάρια!
ΓΡΑΦΕΙ Ο Γ. ΜΑΥΡΙΔΗΣ

Το ότι η Ξάνθη είναι γενικά μια πόλη στην 
οποία οι λέξεις ανάπτυξη και πρόοδος απο-
τελούν όνειρο θερινής νύχτος μπορεί πολύ 
εύκολα να το διαπιστώσει κανείς, κάνοντας 
απλά μια βόλτα στους κεντρικούς δρόμους 
της περιοχής. 
Παράλληλα, είναι μια πόλη εξαιρετικά αφι-
λόξενη για τα άτομα με αναπηρία. Οι μπάρες 
αναπήρων, όσες τουλάχιστον υπάρχουν, είναι 
σχεδόν μονίμως κατειλημμένες ενώ το ίδιο 
ισχύει και για τις θέσεις στάθμευσης που 
φέρουν τη σχετική σήμανση. Η πόλη υστερεί 
και σε βασικές υποδομές, όπως τα ηχητικά 
συστήματα που τοποθετούνται πλέον (και στα 
σύγχρονα αστικά κέντρα θεωρούνται αυτονό-
ητα) στα φανάρια των πόλεων.  

Την ίδια στιγμή ωστόσο, γειτονικές περιοχές, 
παρά τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν 
και αυτές, καταγράφουν μικρά, μικρά αλλά 
σημαντικά, άλματα.

Ένα χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί 
η γειτονική Καβάλα στην οποία λειτουργούν 
σύγχρονα ηχητικά συστήματα που έχουν το-
ποθετηθεί σε διαβάσεις πεζών με φωτεινούς 
σηματοδότες, για την ομαλή και ασφαλή διέ-
λευση των ατόμων με προβλήματα όρασης.

Μάλιστα τέτοιου είδους συστήματα διαθέτει 
η Καβάλα από το 2008 (!), τα οποία μπορεί 
στη συνέχεια να είχαν εγκαταλειφθεί και να 

αντιμετώπιζαν προβλήματα, ωστόσο 
έγιναν οι ενέργειες να τεθούν εκ νέου 
σε λειτουργία και να τοποθετηθούν 
νέα, σύγχρονα συστήματα. 

Πρόκειται για υποδομές που θα 
έπρεπε να θεωρούνται αυτονόητες 
το 2023, ειδικά σε πόλεις όπως η 
Ξάνθη η οποία δαπανά εκατοντάδες 
χιλιάδες ευρώ σε άρτο και θέαμα 
ετησίως, και ταυτόχρονα οι πολίτες 
που αντιμετωπίζουν προβλήματα 
όρασης δεν έχουν πρόσβαση ούτε 
στα βασικά! 

Στα φανάρια της γειτονικής Καβάλας 
(όπως και στα φανάρια της Κομοτη-
νής) λειτουργεί φυσικά και σύστημα 
χρονομέτρησης που ενημερώνει 
πεζούς και οδηγούς για το πότε ακρι-
βώς θα ανάψει πράσινο και κόκκινο 
αντίστοιχα.

Ξάνθη: Άνδρας εγκλωβίστηκε σε 
χώρο δεξαμενής πρατηρίου

Στο ΕΚΑΒ παρέδωσε η Πυροσβε-
στική Υπηρεσία άνδρα που απε-
γκλωβίστηκε από χώρο δεξαμενής 
πρατηρίου, το μεσημέρι της Κυ-
ριακής. 
Σε σχετική ενημέρωση από την Πυ-
ροσβεστική αναφέρονται τα εξής:

«Ολοκληρώθηκε απεγκλω-
βισμός άνδρα από χώρο δε-
ξαμενής πρατήριου, επί της 
οδού Θεοδώρου Δούκα στην 
Ξάνθη και παραδόθηκε στο 
ΕΚΑΒ. Επιχείρησαν 4 πυρο-
σβέστες με 2 οχήματα». 
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Α Θ Λ Η Τ Ι Σ Μ Ο Σ  -  Π Ο Λ Ι Τ Ι Σ Μ Ο Σ

H Εφορεία Αρχαιοτήτων Ξάνθης συμμετέχει για τέταρτη χρονιά στην 
πανελλήνια δράση του Υπουργείου Πολιτισμού και Αθλητισμού «Όλη 

η Ελλάδα ένας Πολιτισμός 2023»

και καλεί το κοινό να πα-
ρακολουθήσει

την «Ορχήστρα Βιολιώνε» 
& το Ρεμπέτικο Σχήμα των 
Β. Σκούτα – Δ. Μηταράκη 
στον

 

Αρχαιολογικό Χώρο των 
Αβδήρων

 

Μουσική παράσταση «Κρί-
σεις από το ιστορικό πα-

ρελθόν στο σήμερα»

05 & 06 ΙΟΥΛΙΟΥ 2023

ΩΡΑ 21:00

Η «Ορχήστρα Βιολιώνε» της κατεύθυνσης 
παραδοσιακής μουσικής του Τμήματος Μου-
σικής Επιστήμης & Τέχνης του Πανεπιστημίου 
Μακεδονίας μαζί με το μουσικό σχήμα των 
Βασίλη Σκούτα (τρίχορδο μπουζούκι, τραγού-
δι) και Δημήτρη Μηταράκη (κιθάρα, τρα-
γούδι), θα επιδιώξουν να παρουσιάσουν ένα 
μουσικό ταξίδι από το παρελθόν στο μέλλον, 
ανασυνθέτοντας κομμάτια της ελληνικής πα-
ραδοσιακής μουσικής και του ρεμπέτικου της 
περιόδου του γραμμοφώνου (1900-1960), σε 
μία πρωτότυπη παράσταση με κύρια στοιχεία 

τον αυτοσχεδιασμό, τις ιδιαίτερες ενορχη-
στρώσεις και τις σύγχρονες ερμηνευτικές 
τεχνικές των τοξωτών εγχόρδων.

Η εκδήλωση προσφέρεται δωρεάν.

Απαραίτητη η καταβολή εισιτηρίου για την 
είσοδο στον αρχαιολογικό χώρο

(4€ ολόκληρο, 2€ μειωμένο)

 

Αναλυτικές πληροφορίες και προκρατήσεις 
θέσεων στο digitalculture.gov.gr

 

Καλλιτεχνική επιμέλεια: Γιάννης Ζαρίας (επί-
κουρος καθηγητής ΤΜΕΤ)

Ρεμπέτικο Ντουέτο: Δημήτρης Μηταράκης, 
Βασίλης Σκούτας

Ορχήστρα Βιολιώνε: Διεύθυνση Ορχήστρας: 
Γκέκου Μυρτώ, Βιολί: Ανδρονίκου Παυλίνα, 
Βαϊγκούσης Παντελής, Δεληβασίλης Νικόλα-
ος, Εξαδάκτυλου Ολυμπία, Ζαρίας Γιάννης, 
Καραβίδας Εμμανουήλ, Κετάνης Γιάννης, Κο-
ντοπούλου Άλκηστη, Lendlmaier Annabella, 
Μυλωνά Ισμήνη-Χρυσούλα, Πατρίκης Στέλιος, 
Μήλας Νίκος, Παππάς Παναγιώτης, Πιταρο-
κοίλης Ιάσονας, Πούλιος Χρήστος, Σμαρια-
νάκης Γλάφκος, Φελλά Κωνσταντίνα, Χρόνης 

Ευάγγελος, Ηθοποιός: Δεληβασίλης 
Νικόλαος, Βιόλα: Καταχανάς Μιχά-
λης, Τσέλο: Κύρβεη Μαρία, Κοντρα-
μπάσο: Τσιατσούλης Γιώργος, Κρου-
στά: Λάιος Σάκης.

Ενορχηστρώσεις: Καταχανάς Μιχά-
λης, Τσιατσούλης Γιώργος, Χατζηγε-
ωργίου Γιώργος, Καλαμάκης Κωνστα-
ντίνος, Ζαρίας Γιάννης.

Ηχοληψία: Παναγιώτης Ζάχος

Βίντεο playlist της Ορχήστρας 
Βιολιώνε ΤΜΕΤ: https://www.
youtube.com/playlist?list=PLT-
yflvl1aBC_10DpUhPcns9nGtilctfQ

Εργαστήριο Ποιητικής Κατεύθυνσης 
Ελληνικής Παραδοσιακής Μουσικής 
Τμήμα Μουσικής Επιστήμης & Τέχνης 
Πανεπιστήμιο Μακεδονίας https://
www.youtube.com/c/GreekTradition
alViolinUniversityofMacedonia

Η Προϊσταμένη
της Εφορείας Αρχαιοτήτων Ξάνθης

κ.α.α.

Μαρία Χρυσάφη

Αρχαιολόγος με βαθμό Α΄

Oι Ιατρικοί Σύλλογοι Α.Μ.Θ. ζητούν την παρέμβαση 
του Π.Ι.Σ. και τις ενέργειές του αναφορικά με τη μη 

διενέργεια των rapid tests (είτε αφορά τον Covid 19, 
είτε τον H1N1, είτε το strep test, είτε τα chlamydia 

test κλπ) από τα φαρμακεία.

Πρόκειται για αμιγώς ιατρικές πρά-
ξεις, και για το λόγο αυτό θεωρούμε 
ότι προκύπτει θέμα αντιποίησης ιατρι-
κού επαγγέλματος.

Η νομοθεσία και η ορθή ιατρική πρα-
κτική επιβάλλει την διενέργεια δια-
γνωστικών τεστ  μόνο από αδειοδο-
τημένους φορείς παροχής ιατρικών 
υπηρεσιών Π.Φ.Υ. και με υπογραφή 
του αποτελέσματος από τον επιστημο-
νικά υπεύθυνοιατρό.

Aντιλαμβανόμαστε όλοι ότι έχει παρέλθει η 
περίοδος της πανδημίας κατά την οποία προς 
διευκόλυνση των ασθενών είχαν αναλάβει την 
εκτέλεση και την καταχώρηση των αποτελε-
σμάτων τωνrapid testsγια Covid 19στο σύ-
στημα οι φαρμακοποιοί. Θα πρέπει  να είναι 
ξεκάθαρος ο ρόλος του φαρμακοποιού  και 
οι αρμοδιότητες  του  ώστε να διαφυλάξουμε 
από κοινού την Δημόσια Υγεία και να αποφευ-
χθεί κάθε προσπάθεια  αντιποίησης του  ιατρι-
κού επαγγέλματος.
Η διάθεση και πώληση των διαγνωστικών Τεστ 
Ταχείας Ανίχνευσης Αντιγόνου (Rapid Test) δεν 
θα πρέπει να νομιμοποιεί την χρήση τους  από 
μη ειδικά εκπαιδευμένο ιατρικό προσωπικό.
Όπως η διάθεση και χρήση των αντιβιοτικών 
σκευασμάτων γίνεται πλέον μόνο μέσω συντα-
γογράφησης από τον θεράποντα ιατρό έτσι και 
η διεξαγωγή των τεστ,  καθώς  και οι  ενέργειες 
στις οποίες πρέπει να προβαίνουν οι ασθενείς 
μετά από ύπαρξη θετικού τεστ αποτελούν κα-
θαρά ιατρική πράξη.

Ξάνθη: 2ο Φιλανθρωπικό Τουρνουά Μπάσκετ 
«Αλληλεγγύη»

Όπως υποστήριζε η Αμερικα-
νίδα συγγραφέας, Περλ Μπακ, 
“το να βοηθάς τους συνανθρώ-
πους σου είναι ωραίο… αλλά 
μόνο όταν γίνεται με χαρά, 
με όλη σου την καρδιά και με 
ελεύθερο πνεύμα”. Έχοντας, 
λοιπόν, αυτή την φράση κατά 
νου, μια ομάδα νέων από την 
πόλη μας σε συνεργασία με τον 
Συνδεσμο Διαιτητών Καλαθο-
σφαίρισης Θράκης θέλησε να 
συνδυάσει την χαρά της φιλαν-
θρωπίας και του αθλητισμού. 
Και κάπως έτσι “γεννήθηκε” το 
τουρνουά μπάσκετ “Αλληλεγ-
γύη”.
Για δεύτερη συνεχόμενη χρονιά, το φι-

λανθρωπικό τουρνουά “Αλληλεγ-
γύη” θα πραγματοποιηθεί στις 4, 5 
και 6 Αυγούστου στο κλειστό γήπε-
δο του ΔΑΚ Ξάνθης (Ασπίδα). 

Σε αυτό μπορούν να συμμετέχουν 
έως και 8 ομάδες των 7 ατόμων, 
χωρίς κάποιο περιορισμό ως προς 
το φύλο ή την ηλικία. Οι αγώνες θα 
έχουν την μορφή “νοκ-αουτ” και θα 
γίνουν υπό την επίβλεψη διαιτητών 
και κριτών. 
Τα έσοδα του φετινού τουρνουά θα 
διατεθούν στο Σύλλογο Φίλων Παι-
διών με καρκίνο “Ελπίδα”. Βέβαια, 
αυτή η δράση δεν θα μπορούσε να 
επιτελέσει τον πραγματικό της σκο-
πό χωρίς την φιλανθρωπική στήρι-
ξη τόσο των συμμετεχόντων, όσο 
και των τοπικών επιχειρηματιών της 
πόλης μας. 

Για αυτόν ακριβώς τον λόγο, θα θέ-
λαμε να ευχαριστήσουμε δημόσια 
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Α Θ Λ Η Τ Ι Κ Α
Νέος πρόεδρος στον Όμιλο 

Αντισφαίρισης Ξάνθης

Νέο Διοικητικό Συμβούλιο Ομίλου 
Αντισφαίρισης Ξάνθης

Ο Όμιλος Αντισφαίρισης Ξάνθης ανα-
κοινώνει με χαρά την εκλογή του Κων-
σταντίνου Χάιτα ως νέο πρόεδρο του 
Ομίλου Αντισφαίρισης  και  τη σύστα-
ση του νέου Διοικητικού Συμβουλίου, 
που αναδείχθηκε από την Τακτική Γενι-
κή Συνέλευση της 14/6/2023 και συ-

γκροτήθηκε σε Σώμα με το αριθμό. 01/14-
6-2023 πρακτικό του.

Ομόφωνα συγκροτήθηκε το νέο Διοικητικό 
Συμβούλιο ως εξής:

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΧΑΪΤΑΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΗΛΙΑΣ ΒΑΣΙΛΟΥΔΗΣ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΚΥΡΙΑΚΗ ΖΑΪΤΙΔΟΥ Γ.ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ
ΧΡΥΣΑΥΓΗ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΙΔΟΥ    ΤΑΜΙΑΣ
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΡΔΙΑΣ ΕΦΟΡΟΣ
ΝΙΚΑΝΔΡΑ ΜΗΛΙΟΡΔΟΥ ΜΕΛΟΣ Α΄
ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ ΚΟΥΤΣΟΓΙΑΝΝΗ ΜΕΛΟΣ Β΄
Ο Κυριάκος Βαχαρίδης ως 1ο αναπληρωμα-
τικό μέλος ορίστηκε ως Ειδικός Σύμβουλος 
Διοικητικού Συμβουλίου ΟΑΞ.

 

Το νέο Διοικητικό Συμβούλιο έχει ως στόχο 
να ενισχύσει την παρουσία του ομίλου στο 
άθλημα και να προάγει τη συμμετοχή και την 
ενθάρρυνση νέων αθλητών και αθλητριών. 
Με έμφαση στην προώθηση και ανάπτυξη 
του αθλήματος της Αντισφαίρισης, το νέο Δι-
οικητικό Συμβούλιο αποτελείται από έμπειρα 
αλλά και  από νέα μέλη, τα οποία έχουν απο-
δείξει τη δέσμευση τους προς την προαγωγή 
του αθλήματος και την ανάπτυξη του ομίλου.

και ονομαστικά τις επιχειρήσεις 
που συμβάλλουν στο έργο μας με 
οποιοδήποτε τρόπο:

● Παραδοσιακό Κρεοπωλείο 
“Γιώργος” (Ανδ. Δημητρίου 67)

● Ταβέρνα “Τα φαναράκια” 
(Γεωρ. Σταυρου 18)

● Xsportswear (28ης Οκτω-
βρίου 14Α) 

● Εστιατόριο “Το φαγητό της 
μαμάς” (Ανδ. Δημητρίου 45)

● Γυμναστήριο “Jungle Fit” 
(Λευκίππου 2Α)

● Photo Flash Φανίδης (Ανδ. 
Δημητρίου 13)

● Φωτογραφείο Λεοντιάδης 
(Βασ. Κωνσταντίνου 50)

● Γυμναστήριο Venus (Γαβρι-
ήλ Κούρκουλα 01)

● Παραδοσιακά και Βιολο-
γικά προιόντα “ΓΑΙΑ” (Δαγκλή 5 & 
Τσιμισκή)

● Φροντιστήριο Μέσης Εκπαίδευ-
σης “Νόηση” (Λεοναρδοπούλου 10)

● TechPlace (Μιχ. Καραολή 68)

● Λογιστικό γραφείο Α. Γαλανό-
πουλος - Τ. Γκάμπρας (Σμύρνης 3-5)

● Copy Services (Μιχ. Καραολή 
27)

● Φίλτρα Νερού Ζολώτα (Μιχ. Κα-
ραολή 91)

● Αναψυκτήριο “Μπαχάμες” 
(Μιχ. Καραολή 18)

● Φαρμακείο Σοφία Γ. Παναγιω-
τακοπούλου (Ανδ. Δημητρίου 18)

Ταυτόχρονα, θα θέλαμε να ευχαριστή-
σουμε ιδιαίτερα τόσο τον Δήμο Ξάνθης, 
όσο και τον ίδιο τον Δήμαρχο της πόλης 
μας για την στήριξη της δράσης μας.

Για δηλώσεις συμμετοχής ομάδων, 
αλλά και για οποιαδήποτε υλική ή οι-
κονομική στήριξη του τουρνουά, μπο-
ρείτε να επικοινωνήσετε είτε με γραπτό 
μήνυμα στο “tournament_allhleggyh” 
στο Instagram, είτε τηλεφωνικώς στο 
6993667563 και στο 6982142812.

Η Ξάνθη κάνει θεσμό το Grand Slam στη 
Θράκη- 6-9 Ιουλίου στη κεντρική πλατεία.

Με θέα τον ιστορικό πύργο 
του ρολογιού στην πλατεία Δη-
μοκρατίας στην Ξάνθη θα δι-
εξαχθεί από 6 έως 9 Ιουλίου 
το XANTHI GRAND SLAM, το 
δεύτερο μεγάλο τουρνουά για 
το Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
μπιτς βόλεϊ 2023.

Η πόλη της Θράκης μπήκε στο χάρτη του ελλη-
νικού μπιτς βόλεϊ το καλοκαίρι του 2022 και 
φέτος η διοργάνωση επιστρέφει αναβαθμι-
σμένη με στόχο να γίνει θεσμός, έχοντας και 
νέο φορέα στο πλευρό της, καθώς εκτός από 
τον Δήμο Ξάνθης συμμετέχει και η Περιφέρεια 
Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης στην δι-
οργάνωση.

Με μια πλούσια ιστορία στον χώρο του βόλεϊ, η 
Ξάνθη έχει φιλοξενήσει στο παρελθόν μεγάλες 
διοργανώσεις σε εθνικό και διεθνές επίπεδο 
και από το 2022 έχει επενδύσει στο μπιτς βό-
λεϊ, προσφέροντας ένα εντυπωσιακό περιβάλ-
λον για τους συμμετέχοντες και τους θεατές. 
Το εντυπωσιακό στήσιμο του γηπέδου με φό-

ντο το «μεγάλο ρολόι» και η παρουσία 
των καλύτερων ομάδων της Ελλάδας, 
δημιουργούν τις ιδανικές προϋποθέ-
σεις για ένα τετραήμερο γιορτή του 
αθλήματος για όλους όσοι βρεθούν 
στη Ξάνθη.

Το πρώτο… ανεπίσημο σερβίς του 
XANTHI GRAND SLAM θα πραγμα-
τοποιηθεί στο Δημαρχείο Ξάνθης το 
μεσημέρι της Πέμπτης (6/7, 13.00) 
με την συνέντευξη Τύπου, παρουσία 
εκπροσώπων των συνδιοργανωτών 
(ΕΟΠΕ, Δήμος Ξάνθης, Περιφέρεια Αν. 
Μακεδονίας-Θράκης), χορηγών, κα-
θώς και αθλητών και αθλητριών που 
θα λάβουν μέρος στην διοργάνωση.
Επίσημοι χορηγοί του Πανελληνίου 
πρωταθλήματος μπιτς βόλεϊ MASTERS 
2023 είναι το Lipton Ice Tea και η 
εταιρεία τηλεπικοινωνιών Befon.

Επίσημοι υποστηρικτές είναι η εται-
ρεία Bolton Hellas με το προϊόν τους 
Borotalco, το νοσοκομείο Ερρίκος 
Ντυνάν Hospital Center, η εταιρεία 
αθλητικού εξοπλισμού GALA και η ΕΡΤ.

Κύριοι χορηγοί του XANTHI GRAND 
SLAM είναι η εταιρεία παραγωγής 
φωτιστικών σωμάτων Dasteri, το The 
Espressonist Coffee Company, ενώ 
επίσημοι χορηγοί είναι το κατάστη-
μα κινητής τηλεφωνίας Vodafone 
Shop-Καρολίδου Χριστίνα

Με 7 μετάλλια επέστρεψαν τα «δελφίνια» του 
ΚΟΞ από την Καβάλα

Την Πέμπτη 29 Ιουνίου βρέθηκε στην Καβάλα το τμήμα της  
Προαγωνιστικής μας ομάδας προκειμένου να λάβει μέρος 
στην τελευταία, για αυτή τη σεζόν, αγωνιστική της υποχρέωση, 
στους Θερινούς Αγώνες Προαγωνιστικών κατηγοριών.

Στους εν λόγω αγώνες  έλαβε μέρος το κολυμβητικό μας 
τμήμα, το οποίο απαρτιζόταν από 19 αθλητές και αθλήτριες 
ηλικίας 9 – 12 ετών  οι οποίοι πραγματοποίησαν εξαιρετική 
εμφάνιση, σημείωσαν βελτίωση στην γενική κατάταξη, στις 
ατομικές τους επιδόσεις και επέστρεψαν με 2 Ασημένια και 5 
Χάλκινα μετάλλια στον λαιμό τους. 
Συγκεκριμένα έλαβαν μέρος οι: 
Μουτουσίδου Αικατερίνη Ασημένιο μετάλλιο στα 50μ πρόσθιο 
& στα 100μ πρόσθιο,
Δεμήρ Ογλαρή Αδά Χάλκινο μετάλλιο στα 50μ πεταλούδα και 
στα 100μ πρόσθιο,
Καραγιάννη Χρυσούλα Χάλκινο μετάλλιο στα 100μ Υπτιο,
Αρμένογλου Αναστασία χάλκινο μετάλλιο στα 50μ Ελεύθερο,
Φουρνέ Μεριέμ Νούρ χάλκινο μετάλλιο στα 50μ πρόσθιο,
Θεοδώρου Σοφία 5η θέση και νέο ατομικό ρεκόρ
Αυγερινίδου Καλλιόπη 4η θέση και νέο ατομικό ρεκόρ
Μονοπόρτη Κυριακή νέο ατομικό ρεκόρ
Δεκαλτσίδου Ιωάννα νέο ατομικό ρεκόρ,

Μπατζάκ Ντενίζ 6η θέση νέο ατομικό ρεκόρ,
Τέζας Ιωάννης 5η θέση και νέο ατομικό ρεκόρ
Ελευθεριάδης Παύλος 6η θέση και νέο ατομικό 
ρεκόρ
Ελευθεριάδης Δημήτριος νέο ατομικό ρεκόρ
Σερίφ Ογλού Μπαρκίν 7η θέση και νέο ατομικό ρε-
κόρ
Ριζά Ογλού Μπαχά νέο ατομικό ρεκόρ
Ιερόπουλος Γεώργιος νέο ατομικό ρεκόρ
Πασχαλίδης Μιχαήλ 6η θέση και νέο ατομικό ρεκόρ
Κορδελίδης Νικόλαος νέο ατομικό ρεκόρ
Θεοδώρου Αριστείδης πρώτη συμμετοχή
Και  αγωνιστήκαμε και διασκεδάσαμε και καλλιτε-
χνικές ανησυχίες είχαμε και το καταευχαριστηθή-
καμε  !!!!! 
Η χρονιά κλείνει με τον καλύτερο τρόπο καθώς πολ-
λοί από τους αθλητές που έλαβαν μέρος ήρθαν για 
πρώτη φορά σε επαφή με το άθλημα της κολύμβη-
σης πριν από  8 μήνες και έθεσαν γερές βάσης για 
το μέλλον τους στον υγρό στίβο.
Η εξέλιξη των αθλητών μας, μας κάνει πολύ περή-
φανους αλλά και ανυπόμονους για τη νέα χρονιά 
που έρχεται.
Συγχαρητήρια σε όλους, αθλητές & γονείς !!!
Ευχαριστούμε την προπονήτριά μας Ευαγγελία Πο-
λίτου για την προσπάθειά της όλα αυτά τα χρονιά, 
καθώς και τους γονείς των παιδιών για την εμπιστο-
σύνη που μας δείχνουν!!!!
Ο ΚΟΞ, για ακόμα μια φορά, αποδεικνύει με το 
έργο του και τα αποτελέσματα των αθλητών του ότι 
ο σύλλογος έχει ΙΣΤΟΡΙΚΟ παρελθόν, ΔΥΝΑΜΙ-
ΚΟ παρόν αλλά και ΛΑΜΠΡΟ μέλλον. 
Πάντα ψηλά , Πάντα μπροστά!
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ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ
8 άτομα για ναρκωτικά στην 

επικράτεια της ΑΜΘ

Στο πλαίσιο στοχευμένων 
δράσεων για την κατα-
πολέμηση της διάδοσης 
των ναρκωτικών, συνελή-
φθησαν επιπλέον κατά 
το χρονικό διάστημα από 
21 έως και 28-6-2023 σε 
περιοχές της Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, 
από αστυνομικούς των Δι-
ευθύνσεων Αστυνομίας 
Αλεξανδρούπολης, Ροδό-
πης, Καβάλας και Δράμας, 
οκτώ (8) ημεδαποί και δύο 
(2) αλλοδαποί, σε βάρος 
των οποίων σχηματίσθη-
καν εννέα ξεχωριστές δι-
κογραφίες, για παραβά-
σεις της νομοθεσίας περί 
ναρκωτικών ουσιών.

 

Ειδικότερα, το παραπάνω χρονικό 

διάστημα οι αστυνομικοί πραγματοποίησαν 
ελέγχους κατά τη διάρκεια των οποίων βρέθη-
καν και κατασχέθηκαν από Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο, 
δύο οικίες και την κατοχή των δραστών κατά 
περίπτωση, συνολικά 354,1 γραμμάρια ακα-
τέργαστης κάνναβης, τέσσερα (4) ναρκωτικά 
δισκία χωρίς την απαιτούμενη ιατρική συντα-
γή, τρεις (3) θρυμματιστές, μία (1) ηλεκτρονι-
κή ζυγαριά ακριβείας, δύο (2) κινητά τηλέφω-
να και ένα Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο ως μέσο τέλεσης 
αξιόποινης πράξης.

 

Αναλυτικότερα συνελήφθησαν οκτώ ημεδα-
ποί σε περιοχές της Αλεξανδρούπολης, της 
Κομοτηνής, της Καβάλας και της Δράμας για 
κατοχή ναρκωτικών ουσιών καθώς επίσης και 
δύο αλλοδαποί στην Καβάλα, οι οποίοι φέ-
ρεται να δραστηριοποιούνταν στη διακίνηση 
ναρκωτικών ουσιών και σε έρευνα που πραγ-
ματοποιήθηκε σε Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο στο οποίο 
επέβαιναν βρέθηκαν πέντε συσκευασίες με 
ποσότητα ακατέργαστης κάνναβης συνολικού 
βάρους 340,2 γραμμαρίων, μία ηλεκτρονική 
ζυγαριά ακριβείας και δύο κινητά τηλέφωνα.

 

Οι δικογραφίες υποβλήθηκαν στους αρμό-
διους Εισαγγελείς, ενώ την προανάκριση για 
τις εννέα υποθέσεις ενήργησαν η Υποδιεύ-
θυνση Ασφάλειας Αλεξανδρούπολης και τα 
Τμήματα Ασφάλειας Κομοτηνής, Καβάλας και 
Δράμας.

Παραίτηση Τσίπρα από την 
ηγεσία του ΣΥΡΙΖΑ 

– Δεν θα είναι ξανά υποψήφιος

Ανακοινώσεις σε δραματικούς τόνους 
από το Ζάππειο
Μετά από 3 ημέρες πήρα τις αποφά-
σεις με το μαξιλάρι μου – Κλείνει ένας 
ιστορικός κύκλος
Την παραίτησή του από πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ και την έναρξη διαδικασιών 
για εκλογή νέας ηγεσίας στο κόμμα 
ανακοίνωσε από το Ζάππειο ο Αλέξης 
Τσίπρας πυροδοτώντας ραγδαίες εξε-
λίξεις στο εσωτερικό της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης μετά τη βαρία ήττα 
στις εκλογές του Ιουνίου, προσθέτο-

ντας ότι ο ίδιος δεν θα είναι ξανά υποψήφιος. 
Οι δηλώσεις Τσίπρα

«Αποφάσισα να προτείνω την εκλογή νέας ηγε-
σίας από τα μέλη του Κόμματος, όπως ορίζει 
το καταστατικό του. Την άμεση προσφυγή στις 
σχετικές διαδικασίες. Στις οποίες φυσικά δεν 
θα είμαι υποψήφιος. Θα είμαι όμως παρών 
πριν, κατά τη διάρκεια, αλλά και μετά από 
αυτές» είπε ο κ. Τσίπρας ανακοινώνοντας την 
απόφασή του για την οποία είχε πρώτά ενη-
μερώσει τα μέλη του εκτελεστικού γραφείου 
του ΣΥΡΙΖΑ.

Όπως είπε «ο νέος ΣΥΡΙΖΑ είναι άμεση προτε-
ραιότητα» ζητώντας «να αναδιοργανωθούμε 
άμεσα και χωρίς καμιά χρονοτριβή. Να μην 
επιτρέψουμε να χαθεί ούτε μια μέρα τόσο 
στην αντιπαράθεση με την κυβέρνηση της ΝΔ, 
όσο και στην αντιπαράθεση με τις δικές μας 
αδυναμίες, παθογένειες και προβλήματα».

Ο Αλέξης Τσίπρας εξήγησε ότι έκανε σήμερα 

την ανακοίνωση αυτή καθώς, όπως είπε, «έχω 
πια την εμπειρία αυτές τις αποφάσεις να μην 
τις λαμβάνω εν θερμώ. Να τις παίρνω στο 
μαξιλάρι μου και να τις βασανίζω. Να αποφα-
σίζω με ψυχραιμία. Και αυτό έκανα για τρία 
εικοσιτετράωρα».

Δεν παρέλειψε, δε, να πει ότι «δεν το κρύβω 
ότι είμαι συγκινημένος. Ότι αυτή η απόφαση 
έχει και για μένα ένα στοιχείο οδύνης, όπως 
θα είχε και για τον καθένα. Έχει όμως και ένα 
στοιχείο προσωπικής πρόκλησης. Να απο-
δείξω με τη στάση και το παράδειγμά μου ότι 
στη ζωή, στην πολιτική, ιδίως στην πολιτική 
που αναφέρεται σε αξίες, μπορείς να είσαι 
μάχιμος και δημιουργικός, ίσως σε κάποιες 
περιπτώσεις ακόμα πιο χρήσιμος, και χωρίς 
αξιώματα».

Όλη η ανακοίνωση Τσίπρα από το Ζάππειο

Είναι ορισμένες στιγμές που καλείσαι να πά-
ρεις κρίσιμες αποφάσεις. Που καλείσαι να 
σταθείς απέναντι στην ιστορία, απέναντι σε 
όσους πορευτήκατε μαζί, απέναντι σε όσους 
σε πίστεψαν και στήριξαν προσδοκίες σε 
σένα. Απέναντι στον εαυτό σου. Αλλά και απέ-
ναντι σε όσους πολέμησες και σε πολέμησαν.

Έχω πια την εμπειρία αυτές τις αποφάσεις να 
μην τις λαμβάνω εν θερμώ. Να τις παίρνω στο 
μαξιλάρι μου και να τις βασανίζω. Να αποφα-
σίζω με ψυχραιμία. Και αυτό έκανα για τρία 
εικοσιτετράωρα. Γιατί, ξέρω καλά ότι οι απο-
φάσεις μου έχουν επιπτώσεις και σε άλλους 
ανθρώπους. Ξεπερνούν εκ των πραγμάτων το 
δικό μου ατομικό ορίζοντα.

Στη δήλωσή μου το βράδυ των εκλογών είπα 
ότι ο ΣΥΡΙΖΑ έχει πια κλείσει έναν μεγάλο ιστο-
ρικό κύκλο, που πρέπει να τον αποτιμήσουμε 
με περηφάνεια. Και να ανοίξουμε συλλογικά, 
έναν επόμενο κύκλο. Δύσκολο, πρωτόγνωρο, 
αλλά ακόμη πιο ελπιδοφόρο και δημιουργικό.

Μίλησα επίσης για την ανάγκη δύσκολων και 
γενναίων αποφάσεων, που αφορούν τον ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ.
Για την ανάγκη να συναντηθούμε πάλι με τις 
αξίες μας. Της συλλογικότητας, της ανιδιοτέ-
λειας και της κοινωνικής ευθύνης, να ανανε-
ώσουμε τολμηρά το στελεχικό μας δυναμικό 
από πάνω μέχρι κάτω, δείχνοντας εμπιστοσύ-
νη σε νέους ανθρώπους, να βάλουμε τέλος σε 
νοοτροπίες που μας κόστισαν ακριβά

Προσθέτω: Την ανάγκη να εφεύρουμε τον νέο 
ΣΥΡΙΖΑ, που θα μπορέσει με σεμνότητα και 
ανοιχτά μάτια να διαβάσει τις νέες αντιθέσεις 
και τα νέα ρεύματα της κοινωνίας, τις νέες 
προκλήσεις της εποχής, και να ανταποκριθεί 
στις προσδοκίες εκείνων που θέλει και έχει 
ταχθεί να εκπροσωπεί.

Αυτές οι δύσκολες και γενναίες αποφάσεις, 
που καλούνται να υπηρετήσουν ένα νέο όρα-
μα, αφορούν προφανώς και μένα. Πρώτο 
μάλιστα εμένα, που υπήρξα ο επικεφαλής του 
ΣΥΡΙΖΑ στον ιστορικό κύκλο που κλείνει.

Παρέλαβα σε ηλικία μόλις 34 ετών ένα μικρό 

κόμμα της Αριστεράς. Το ταξίδι που 
κάναμε μαζί ήταν επικίνδυνο, γεμάτο 
παγίδες, αλλά συναρπαστικό. Από μι-
κρό κόμμα, ο ΣΥΡΙΖΑ έγινε ο κορμός 
της προοδευτικής παράταξης στην 
Ελλάδα. Το πρώτο αριστερό κόμμα 
στην Ευρώπη που κυβέρνησε και μά-
λιστα σε ιστορικές στιγμές για την πα-
τρίδα και την Ευρώπη. Σε απίστευτα 
δύσκολες συνθήκες, με την κοινωνία 
καταρρακωμένη και την οικονομία 
χρεοκοπημένη. Και είχα την τύχη και 
την τιμή, για την οποία χρωστάω ευ-
γνωμοσύνη στον ελληνικό λαό και τους 
συντρόφους μου, να είμαι ο πρώτος 
αριστερός πρωθυπουργός.

Αυτό το ταξίδι ήταν μια πορεία που 
κάθε μέρα της ήταν μια μέρα μάχης. 
Αντιμετωπίσαμε μια Ευρώπη καχύπο-
πτη και εχθρική απέναντι στην Ελλάδα 
και μια συμμαχία δανειστών που θε-
ωρούσε την πατρίδα μας άξια τιμωρί-
ας. Αντιμετωπίσαμε αφόρητες πιέσεις 
και εκβιασμούς. Που εκπορεύονταν 
από ισχυρές δυνάμεις έξω από τη 
χώρα, αλλά έβρισκαν ισχυρούς συ-
μπαραστάτες και μέσα σ’ αυτή.

Δηλώνω και σήμερα, αυτή τη σημα-
ντική μέρα για μένα, περήφανος για 
όσα πετύχαμε. Για την έξοδο από τα 
μνημόνια και τη ρύθμιση του χρέους. 
Για την επούλωση των τραυμάτων της 
κοινωνίας και της οικονομίας. Για τη 
διεθνή εικόνα της Ελλάδας που απο-
καταστήσαμε. Και βέβαια για την 
ιστορική Συμφωνία των Πρεσπών. 
Αυτό το έργο είναι δικό σας και δικό 
μας. Δεν μπορεί κανείς να μας το πά-
ρει.

Αυτό το δύσκολο ταξίδι όμως είχε 
και συμβιβασμούς Είχε και δύσκολες 
αποφάσεις. Είχε και τραύματα. Είχε 
και φθορά. Σε κάθε περίπτωση όμως 
ήταν ένα ταξίδι που άφησε αποτύπω-
μα στην ιστορία.

Οι εμπειρίες του, οι επιτυχίες, τα λάθη 
του, οι μάχες που κερδίσαμε για λο-
γαριασμό της πατρίδας, αλλά κι εκεί-
νες που χάσαμε, αποτελούν αναντι-
κατάστατη παρακαταθήκη για το νέο 
κύκλο του ΣΥΡΙΖΑ. Γιατί ήρθε η ώρα να 
ανοίξουμε ένα νέο κύκλο.

Όσο κι αν φαίνεται παράδοξο, το αρ-
νητικό εκλογικό αποτέλεσμα μπορεί 
και πρέπει να γίνει η αρχή του. Το 
εκλογικό σώμα έδωσε στο ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ 
μια διπλή εντολή. Πρώτον, να αντα-
ποκριθεί στο ρόλο της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης. Που πάντα και εκ των 
πραγμάτων είναι ρόλος κόμματος 
εξουσίας. Και δεύτερον, να αλλάξει 
δραστικά, αν θέλει να διεκδικήσει εκ 
νέου με αξιώσεις την κυβέρνηση.

Οφείλουμε να ανταποκριθούμε στη 
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λαϊκή εντολή. Να αναδιοργανωθούμε 
άμεσα και χωρίς καμιά χρονοτριβή. 
Να μην επιτρέψουμε να χαθεί ούτε 
μια μέρα τόσο στην αντιπαράθεση με 
την κυβέρνηση της ΝΔ, όσο και στην 
αντιπαράθεση με τις δικές μας αδυ-
ναμίες, παθογένειες και προβλήματα. 
Μια διαδικασία βαθιάς ανανέωσης 
και επανίδρυσης, που θα αγκαλιάζει 
όλα τα μέλη του κόμματος, αλλά και 
τους φίλους και τις κοινωνικές ομά-
δες που θέλουμε να εκπροσωπούμε, 
είναι άμεση προτεραιότητα.

Ο νέος ΣΥΡΙΖΑ είναι άμεση προτεραι-
ότητα. Και δεν αφορά μόνο το κόμμα 
μας. Αφορά την ποιότητα της δημο-
κρατίας μας, τις αντιστάσεις στις πο-
λιτικές της ΝΔ, το μέτωπο στην ακρο-
δεξιά και το νεοφασισμό που βρήκε 
θέση στην ελληνική Βουλή. Αυτή την 
πεποίθησή μου για την ανάγκη μιας 
διαδικασίας βαθιάς ανανέωσης και 
επανίδρυσης θα ήταν υποκριτικό να 
την προτείνω μόνο με το λόγο μου, αν 
δεν την υπηρετώ ταυτόχρονα και με τη 
στάση μου.

Το νέο κύμα στην κοινωνία, την τέχνη, 
την πολιτική, περνάει είτε με συγκρού-
σεις. Το πιο συνηθισμένο. Είτε επειδή 
κάποιοι που κατέχουν θέσεις ευθύνης 
κατανοούν την αναγκαιότητά του. Κι 
εγώ κατανοώ την ανάγκη για ένα νέο 
κύμα του ΣΥΡΙΖΑ. Και αποφάσισα 
να παραμερίσω για να περάσει. Έχω 
εμπιστοσύνη στο ανθρώπινο δυναμι-
κό του κόμματός μας. Στις αστείρευ-
τες δυνάμεις της κοινωνίας και της 
Αριστεράς.

Αποφάσισα λοιπόν να προτείνω την 
εκλογή νέας ηγεσίας από τα μέλη του 
Κόμματος, όπως ορίζει το καταστατι-
κό του. Την άμεση προσφυγή στις σχε-
τικές διαδικασίες. Στις οποίες φυσικά 
δεν θα είμαι υποψήφιος. Θα είμαι 
όμως παρών πριν, κατά τη διάρκεια, 

αλλά και μετά από αυτές.

Δεν το κρύβω ότι είμαι συγκινημένος. Ότι αυτή 
η απόφαση έχει και για μένα ένα στοιχείο 
οδύνης, όπως θα είχε και για τον καθένα. Έχει 
όμως και ένα στοιχείο προσωπικής πρόκλη-
σης. Να αποδείξω με τη στάση και το παρά-
δειγμά μου ότι στη ζωή, στην πολιτική, ιδίως 
στην πολιτική που αναφέρεται σε αξίες, μπο-
ρείς να είσαι μάχιμος και δημιουργικός, ίσως 
σε κάποιες περιπτώσεις ακόμα πιο χρήσιμος, 
και χωρίς αξιώματα. Να αποδείξω η μάχη για 
τις ιδέες και η προσφορά δεν ορίζεται από την 
καρέκλα που κατέχει κανείς.

Θέλω να απευθυνθώ στα χιλιάδες μέλη, τους 
φίλους και τους ψηφοφόρους του ΣΥΡΙΖΑ, 
που μαζί τους βρέθηκα και βρεθήκαμε σ’ 
αυτό το συναρπαστικό ταξίδι. Θα συνεχίσω να 
είμαι δίπλα σας.
Να σας αισθάνομαι δίπλα μου. Το ταξίδι συνε-
χίζεται. Και η πιο όμορφη θάλασσα είναι αυτή 
που δεν έχουμε ακόμη ταξιδέψει.

Θέλω όμως να απευθυνθώ και σε όλες τις Ελ-
ληνίδες και τους Έλληνες. Μπορεί κάποιοι να 
χαίρεστε με την απόφασή μου. Και κάποιοι να 
λυπάστε. Αλλά τα επόμενα χρόνια δε θα είναι 
εύκολα για κανένα μας. Ό, τι κι αν ψήφισε 
στις τελευταίες εκλογές. Ζούμε σε μια περί-
οδο αλλεπάλληλων κρίσεων, σε ένα ασταθές 
οικονομικό περιβάλλον, σε μια περίοδο γεω-
πολιτικών εντάσεων και προκλήσεων. Η πίστη 
στις αξίες μας. Η προσήλωσή μας στη δημο-
κρατία και την ελευθερία, που είναι συνώνυ-
μο της Ελλάδας. Η αγάπη για τον άνθρωπο. Η 
αλληλεγγύη. Η ενότητα. Το εμείς πάνω από το 
εγώ, είναι δρόμος για να ξεπεράσουμε όλες 
τις δυσκολίες.

Η προοδευτική παράταξη του τόπου, όπως 
πάντα στην ιστορία, θα είναι οδηγός σε αυτή 
τη συλλογική εθνική προσπάθεια. Και ένας 
νέος ΣΥΡΙΖΑ που θα την εκφράζει, μπορεί να 
γίνει ξανά η ελπίδα για ένα καλύτερο αύριο. 
Αυτό το σκοπό υπηρετεί η απόφασή μου. Αυτό 
το σκοπό θα υπηρετώ πάντα. Την ελπίδα για 
ένα καλύτερο αύριο.

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΝΕΟΥ 
ΟΛΒΙΟΥ ΞΑΝΘΗΣ

Απειλές, ξυλοδαρμοί και σπασίματα
-Ζευγάρι κατέληξε στα δικαστήρια

Ξυλοδαρμοί, βία και απειλές συνθέτουν το 
παζλ της σχέσης ενός ζευγαριού τοξικοε-
ξαρτημένων, με τον άντρα να δηλώνει πως 
έχει σταματήσει την χρήση. Χθες ο 40χρο-
νος κάθισε στο εδώλιο του Αυτόφωρου, 
και βρέθηκε ένα βήμα πριν από την φυ-
λακή για επίθεση εις βάρος της 38χρονης 
συντρόφου του, εξύβριση , απειλή και πα-
ράνομη κράτηση στο σπίτι του. Ακόμα και 
μέσα στο δικαστήριο, κατά τη διάρκεια 
της ακροαματικής διαδικασίας το ζευγάρι 
μάλωνε, ο 40χρονος επενέβαινε προκα-
λώντας τους δικαστές και δεν υπάκουε 
στους αστυνομικούς, που του ζητούσαν να 
σταματήσει. Η 38χρονη περιγράφοντας 
όσα συνέβησαν το βράδυ της Τετάρτης , 
ξημερώματα Πέμπτης, δήλωσε πως την 
άρπαξε και την μετέφερε στο σπίτι του, με 
το ζόρι, κατηγορία για την οποία ωστόσο 
αθωώθηκε ο κατηγορούμενος. Το ζευγάρι 
διατηρεί σχέση 1,5 χρόνο και μοιράζεται 
εκτός των άλλων την εξάρτηση από την 
ηρωίνη. Η ίδια κατέθεσε πως την είχε χτυ-
πήσει ο σύντροφός της ακόμα 4 φορές. 
“Όταν ήρθε σπίτι μου και αρνήθηκα να τον 
ακολουθήσω στο δικό του με άρπαξε από 
τα μαλλιά και με έσυρε μέχρι το αυτοκίνη-
τό του . Με έβριζε και με χτυπούσε. Ηθελα 
να πηδήξω έξω από το αυτοκίνητο και με 
έπιασε από τον λαιμό, με κεφαλοκλείδω-
σε. Όταν πήγαμε σπίτι του με έσπρωξε με 
δύναμη στον καναπέ και εγώ έπεσα κάτω 
. Χτύπησα το κεφάλι μου και τον ώμο μου. 

Από το πέσιμο έσπασε και μια κού-
πα από το τραπέζι. Όσο φώναζα 
βοήθεια εκείνος απειλούσε μα με 
σκοτώσει”, είπε απευθυνόμενη 
στην έδρα.
Την 38χρονη διέψευσε η 76χρονη 
μητέρα του κατηγορούμενου , που 
κατέθεσε πως οι δύο τους ηταν όλο 
το απόγευμα στο σπίτι που μένει με 
τον γιό της και το βράδυ της ανα-
κοίνωσαν πως φεύγουν για να πάνε 
στο σπίτι της 38χρονης. Εμφανί-
στηκαν λίγα λεπτά μετά τα μεσάνυ-
χτα, καυγαδίζοντας . Ο 40χρονος 
ανέβασε με το ζόρι την σύντροφό 
του στο σπίτι και την έσπρωξε στον 
καναπέ, αλλά εκείνη δεν χτύπησε, 
παρά μόνο έσπασε μια κούπα.
.Στην απολογία του ο κατηγορού-
μενος κατηγόρησε την πρώην 
σύντροφό του πως τα έχει χαμέ-
να γιατί κάνει καθημερινή χρήση 
ναρκωτικών, ενώ και ο ίδιος είναι 
ανέργος γιατί όπως είπε όλοι τρο-
μάζουν με την εμφάνισή του.

Το Τριμελές τον έκρινε ένοχο για 
τρία πρώτα αδικήματα και αθώο 
για την παράνομη κατακράτηση 
και του επέβαλε συνολική ποινή 
φυλάκισης ενός έτους και πέντε 
μηνών με τριετή αναστολή, ενώ του 
δόθηκε η δυνατότητα η έφεσή του 
να έχει ανασταλτικό αποτέλεσμα.

Ο εισαγγελέας στην πρότασή του 
ζήτησε να εκτίσει τους 3 μήνες 
από τους συνολικά 17 της ποινής 
του, επειδή αποτελεί κίνδυνο για το 
κοινωνικό σύνολο, ωστόσο, το Δι-
καστήριο αποφάσισε να του χορη-
γηθεί αναστολή για όλη την ποινή.

ΕΥΧΕΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΗ 
ΞΑΝΘΗΣ ΓΙΑ ΤΟ ΚΟΥΡΜΠΑΝ ΜΠΑΙΡΑΜΙ

Μέ τήν ευκαιρία της εορτής του Κουρμπάν Μπα-
ϊραμιου η Ιερά Μητρόπολις Ξάνθης καί Περιθε-
ωρίου ευχεται εις τούς εορτάζοντες συμπολίτες 
μας Μουσουλμάνους, χρόνια πολλά, γεία καί 

κάθε καλό γιά τήν ειρήνη καί τήν προκοπή του 
τόπου μας. 

 
ΕΚ ΤΗΣ ΙΕΡΑΣ ΜΗΤΡΟΠΟΛΕΩΣ
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η
Μήνυμα Δημάρχου Ξάνθης για τα αποτελέσματατων 

Πανελληνίων Εξετάσεων 2023

Ο Δήμαρχος Ξάνθης Μανώλης Τσέ-
πελης, μετά την ανακοίνωση των 

βαθμολογιών των Πανελληνίων Εξετάσεων 
2023, σε μήνυμά του προς τη νεολαία της 
Ξάνθης  τους συγχαίρει και τους εύχεται 
καλές σπουδές ενώ παράλληλα συγχαίρει 
και τους γονείς και τους εκπαιδευτικούς 
ενώ παράλληλα στους νέους που δεν τα 
κατάφεραν υπενθύμισε ότι η ζωή δεν στα-
ματά εδώ.

Υποψήφιος με την παράταξη 
«Δημοτική Αλλαγή» ο κ. Τουργαΐδης 

Στέλιος στις Δημοτικές Εκλογές 
2023

Τον Δήμαρχο Το-
πείρου επισκέφθη-
κε την Τετάρτη 28 
Ιουνίου 2023 ο κ. 
Τουργαΐδης Στέλιος, 
όπου συζητήθηκαν 
τα έργα και οι πα-
ρεμβάσεις που υλο-
ποιούνται στην περι-
οχή μας με σκοπό τη 
βελτίωση των αθλη-
τικών υποδομών και 
εγκαταστάσεων του 
Δήμου μας.

Ο κ. Τουργαΐδης προτίθεται να συνεισφέ-
ρει στις ανωτέρω δράσεις, καθώς θεωρεί 
ότι η Τοπική Αυτοδιοίκηση μπορεί μέσω 
στοχευμένων παρεμβάσεων να συμβάλλει 
στην βελτίωση των κοινόχρηστων χώρων 
άθλησης και ψυχαγωγίας. Επίσης, καθο-
ριστικός είναι ο ρόλος που μπορεί να επι-
φέρει στην ανάπτυξη του πρωτογενούς το-
μέα στην περιοχή μας δημιουργώντας το 
κατάλληλο περιβάλλον για την προσέλκυση 
επενδύσεων και δραστηριοτήτων.

Ο Δήμαρχος Τοπείρου Θωμάς Μίχογλου 
δήλωσε: «Καλωσορίζω στην δημοτική 
μας παράταξη τον κ. Τουργαΐδη Στέλιο, 
ελεύθερο επαγγελματία από τον οικισμό 
Θαλασσιά του Δήμου μας, ο οποίος θα 
συμμετέχει στις Δημοτικές Εκλογές 2023 
με τον συνδυασμό μας. Ο κ. Τουργαΐδης, 
με σπουδές στον τομέα της Διοίκησης Επι-
χειρήσεων, είναι ένας νέος άνθρωπος που 
ασχολείται με τον αθλητισμό και δραστηρι-
οποιείται στον πρωτογενή τομέα, ο οποίος 
θέλει να προσφέρει ανιδιοτελώς μέσα από 
το θεσμό της Τοπικής Αυτοδιοίκησης».

Οι νέες υπεραστικές και αστικές γραμμές των 
λεωφορείων στο επίκεντρο της συνάντησης του-

Περιφερειάρχη ΑΜΘ Χρήστου Μέτιου με τους 
προέδρους των ΚΤΕΛ της Περιφέρειας ΑΜΘ

Συνάντηση με τους προέ-
δρους των ΚΤΕΛ της Ανα-
τολικής Μακεδονίας και 

Θράκης είχε ο Περιφερειάρ-
χης ΑΜΘ κ. Χρήστος Μέτιος 
στο γραφείο του στην Κομοτη-
νή.

Στη συνάντηση συζητήθηκε το θέμα του 
νέου σχεδιασμού των υπεραστικών και 
αστικών γραμμών οδικών επιβατικών με-
ταφορών, ο οποίος σύμφωνα με την ισχύ-

ουσα νομοθεσία πρέπει να ολοκληρωθεί 
το επόμενο διάστημα.

Για τον σκοπό αυτό, ο κ. Μέτιος ανέφερε 
ότι η Περιφέρεια δεσμεύει πόρους ύψους 
37.200 € ώστε να γίνει η σχετική μελέτη 
και να διασφαλιστεί το καλύτερο επίπεδο 
σχεδιασμού.
Στη συνάντηση συμμετείχαν οι κ. Σταμάτης 
Ντούμπας (πρόεδρος ΚΤΕΛ Έβρου), Αντώ-

νης Νικολαϊδης (πρόεδρος ΚΤΕΛ 
Ροδόπης), Θέμης Γεωργιάδης 
(πρόεδρος ΚΤΕΛ Ξάνθης), Κωνστα-
ντίνος Πανταζής (πρόεδρος ΚΤΕΛ 
Καβάλας), Θεόδωρος Χατζόπου-
λος (πρόεδρος ΚΤΕΛ Δράμας) και 
ο Γενικός Διευθυντής Μεταφορών 
και Επικοινωνιών της Περιφέρειας 
κ. Παντελής Δελίδης.

Υποψήφιοι με την παράταξη «Δημοτική 
Αλλαγή» οι κκ. Ραΐφ Ογλού Ραΐφ και Σαλή 
Ογλού Ερέν στις Δημοτικές Εκλογές 2023

Τον Δήμαρχο  Τοπείρου επισκέφθηκαν την Πα-
ρασκευή 30 Ιουνίου 2023 οι Δημοτικοί Σύμ-
βουλοι κκ. Ραΐφ Ογλού Ραΐφ και Σαλή Ογλού 
Ερέν όπου συζητήθηκε η πορεία του έργου 
αναβάθμισης του κεντρικού αγωγού ύδρευ-
σης, προϋπολογισμού 5 εκ. ευρώ περίπου, 
που ξεκινάει το επόμενο διάστημα και αφο-
ρά τους οικισμούς της Κοινότητας Ευλάλου. 
Επίσης, έγινε αναφορά στην αποκατάσταση 
των υδραγωγείων στους οικισμούς Δεκάρχου 
και Κεντητής, καθώς και στις παρεμβάσεις 
επισκευής οδοστρωμάτων που πρόκειται να 
υλοποιηθούν τις επόμενες ημέρες στους οικι-
σμούς του Δήμου μας.

Οι κκ. Ραΐφ Ογλού Ραΐφ και Σαλή 
Ογλού Ερέν ανέφεραν ότι τα συγκεκρι-
μένα έργα αποτελούν παρεμβάσεις 
ουσιαστικής σημασίας που αλλάζουν 
προς το καλύτερο την περιοχή μας και 
εξέφρασαν την υποστήριξη τους και 
την προθυμία τους να συμβάλουν σε 
κάθε ενέργεια που πραγματοποιείται 
για την βελτίωση της ποιότητας ζωής 
των συνδημοτών μας.

Ο Δήμαρχος Τοπείρου Θωμάς Μί-
χογλου δήλωσε: «Καλωσορίζω στην 
δημοτική μας παράταξη τον κ. Ραΐφ 
Ογλού Ραΐφ και τον κ. Σαλή Ογλού 
Ερέν, από τον οικισμό Ηλιόπετρα του 
Δήμου μας, οι οποίοι θα συμμετέχουν 
στις Δημοτικές Εκλογές 2023 με τον 
συνδυασμό μας. Οι κκ. Ραΐφ Ογλού 
Ραΐφ και Σαλή Ογλού Ερέν κατά το 
διάστημα της θητείας τους ως Δημο-
τικοί Σύμβουλοι Τοπείρου βρίσκονται 
δίπλα στα καθημερινά προβλήματα 
του τόπου μας».

ΕΓΓΡΑΦΕΣ ΣΤΟ Δ.ΙΕΚ ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΞΑΝΘΗΣ
ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ «ΒΟΗΘΟΣ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΝΟΣΗΛΕΙΑΣ»

Στο Δημόσιο Ινστιτούτο Επαγγελματικής Κατάρτισης (Δ.ΙΕΚ) 
με ειδικότητα «Βοηθός Νοσηλευτικής Γενικής Νοσηλείας» 
του Γενικού Νοσοκομείου Ξάνθης, θα λειτουργήσει Α΄ και Γ΄ 
Χειμερινό εξάμηνο εκπαιδευτικού έτους 2023-2024, σύμ-
φωνα με την αριθμ. Πρωτ. Γ6α/Γ.Π 21609/8-5-2023
Απόφαση (ΦΕΚ 3027 Β΄/8-05-2023).
Δυνατότητα εγγραφής στο Α΄ Χειμερινό Εξάμηνο έχουν οι:Α-
πόφοιτοι Γενικού Λυκείου (ΓΕΛ)
Απόφοιτοι ΤΕΕ Β΄ κύκλου
Απόφοιτοι ΕΠΑΛ
Δυνατότητα κατάταξης στο Γ΄ Χειμερινό Εξάμηνο έχουν οι-
:Πτυχιούχοι ΕΠΑΛ, νοσηλευτικής ειδικότητας καθώς και οι 
κάτοχοι ισότιμων τίτλων
Πτυχιούχοι ΤΕΕ Β΄ κύκλου συναφούς ειδικότητας
Κάτοχοι ΒΕΚ των Δ.ΙΕΚ και του μεταλυκειακού έτους –Τάξη 
μαθητείας.

Επισημαίνουμε ότι από την τρέχουσα εκπαιδευτική χρονιά, 
όλοι οι απόφοιτοι των Λυκείων που συμμετείχαν στις Πανελ-
λαδικές εξετάσεις, μπορούν να επιλέξουν το Δ.ΙΕΚ «Βοηθός 
Νοσηλευτικής Γενικής Νοσηλείας» του Γενικού Νοσοκομείου 
Ξάνθης και μέσω υποβολής παράλληλου μηχανογραφικού 
δελτίου.
Οι εγγραφές θα πραγματοποιούνται από 01-09-2023 έως 
και 15-09-2023.
Για περισσότερες πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν 
να απευθύνονται στο Δ.ΙΕΚ καθημερινά έως τις 10 Ιουλίου 
και τις κάτωθι ημερομηνίες  20/7, 3/8 , 17/8  και 31/8 
από τις 08:00πμ-14:00μμ, στο τηλέφωνο του Δ.ΙΕΚ στο 
2541351568 και στην ηλεκτρονική διεύθυνση diek@hosp-

xanthi.gr
ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΑ ΕΓΓΡΑΦΗΣ
Σχετική αίτηση που δίνεται και συμπληρώνεται στο 
Δ.Ι.Ε.Κ Τίτλος Σπουδών ( πρωτότυπο και φωτοαντί-
γραφο)
Δελτίο αστυνομικής ταυτότητας ή διαβατήριο 
(πρωτότυπο και φωτοαντίγραφο)
Βεβαίωση  Ι.Κ.Α ή Δημόσιας Υπηρεσίας, στην 
οποία θα αναγράφεται προϋπηρεσία (ημερομί-
σθια ή έτη) που τυχόν πραγματοποίησε ο υποψή-
φιος σχετική με την ειδικότητα που επιθυμεί να 
καταρτιστεί .

Πιστοποιητικό γέννησης
Πιστοποιητικό οικογενειακής κατάστασης

Για την εγγραφή αλλοδαπών υπηκόων χωρών εκτός 
Ε.Ε, εντός Ε.Ε. και ομογενών απαιτείται η κατάθε-
ση διαβατήριου ή ταυτότητας ομογενών καθώς και 
της άδειας παραμονής για τους υπηκόους χωρών 
εκτός Ε.Ε.  Σε περίπτωση μη αποφοίτησης από 
ελληνικό Λύκειο ή ΣΕΚ απαιτείται η κατάθεση του 
ισότιμου πρωτότυπου τίτλου σπουδών, επίσημης 
μετάφρασης αυτού καθώς και της ισοτιμίας του, 
εκδοθέντων από δημόσια ελληνική υπηρε-
σία, και αποδεδειγμένη γνώση της Ελληνικής 
Γλώσσας σύμφωνα με τις ισχύουσες διατά-
ξεις.
Βεβαίωση ΑΜΚΑ
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ΟΜΙΛΟΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ 
ΑΓΓΟΥΣΟΓΛΟΥ
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Ταβέρνα 
«αλλού γυαλού» 

στο 
Πόρτο Μόλο

Ανοίξαμε και 
σας περιμένουμε

Η γνωστή Ταβέρνα «αλλού 
γυαλού  στο Πόρτο Μόλο στην 
παραλία της Ξάνθης, ξεκίνησε 
την λειτουργία της και για αυτή 
την καλοκαιρινή σαιζόν, με την 
ίδια ποιότητα των εδεσμάτων,  
το άψογο σέρβις και φυσικά 

τις πολύ λογικές τιμές.

Η Ταβέρνα «αλλού γυαλού» και 
αυτό το καλοκαίρι μαζί σας.

τσιπουράκι που αλλού; Μόνο στο ... 
αλλού γυαλού

Τηλέφωνο επικοινωνίας και ρεζερβέ 
697 2254 4077


